































































































































































یکشنبه 29 مرداد 1402 -20 آگوست 202۳ -۳ صفر  1445 - شماره  26967

خبر
ورود به بانک های ناتراز جدی تر شد

بانک مرکزی طبق همان وعده ای که رئیس کل آن داده بود، 
در  اقدام  اولین  شد.  ناتراز  بانک های  با  برخورد  مرحله  وارد 
این زمینه واگذاری حق رای ۶۰ درصد از سهام بانک آینده به 
وزارت اقتصاد و مرحله بعدی ادامه همین برنامه برای دیگر 

بانک ها با شرایط مشابه است.
برخورد با بانک های ناتراز که با اضافه برداشت به افزایش و 
رشد پایه پولی و نهایتا نقدینگی و تورم بیشتر کمک می کنند. 

جزو نخستین برنامه های رئیس کل جدید بانک مرکزی بود.
که  بود  کرده  اعلام  ماه  اردیبهشت  در  فرزین  محمدرضا 
بانک های ناتراز تا شهریور ماه فرصت دارند تا از این وضعیت 
خارج شوند و در غیر این صورت باید منتظر عواقب آن باشند.

طبق اولتیماتوم او، بانک های ناتراز شش ماه فرصت دارند تا 
در شاخص های  نامطلوبی  تاثیر  که  را  اصلی شان  معضل  این 

کلان اقتصادی دارد برطرف کنند.

ناترازی داشته باشد و در  بانکی همواره  به گفته فرزین، اگر 
عین حال بخواهد به فعالیت خود ادامه دهد به ناچار باید به 
سمت تعیین تکلیف و انحلال آن بانک پیش برویم. البته عموم 
این بانک ها دارایی های مناسبی اعم از املاک و غیره دارند؛ لذا 
هیأت مدیره این دسته از بانک ها می بایست عزم لازم را برای 

حل این مشکل فورا بکار گیرند.
مشکلات  به  اعتبار  و  پول  شورای  رئیس  ایسنا،  گزارش  به 
سهامداری برخی بانک ها اشاره و اظهار کرد که هم اکنون چند 
بانک مشکل سهامداری دارند که برای رفع مشکلات آنها در 
از  تعدادی  بر  مشتمل  معضل،  این  البته  هستیم.  مذاکره  حال 

بانک های خصوصی و دولتی است.
البته رئیس جمهور نیز اخیرا دستور اکیدی درباره رسیدگی و 
برخورد با بانک های ناتراز به وزارت اقتصاد و بانک مرکزی 
داده و تاکید کرد که هیچ تاخیری در تعیین تکلیف و رسیدگی 

به عملکرد چند بانک متخلف پذیرفته نیست و بانک مرکزی و 
وزارت اقتصاد موظف هستند در یک بازه زمانی مشخص برای 

اصلاح این وضعیت برنامه ریزی و اقدام کنند.
همچنین بر اساس ماده یک قانون اصلاح قانون اجرای سیاست 
های کلی اصل ۴۴ قانون اساسی موضوع تملک سهام بانک ها، 
حق رای ناشی از سهام مازاد بر حدود مقرر در ماده قانونی 
مذکور به وزارت امور اقتصادی و دارای تفویض می شود که 
هر سال با برگزاری مجامع سالانه بانک ها، سهام مازاد تعیین 
و به وزارتخانه مورد اشاره اعلام می شود. این امر در اصلاح 
ساختار مدیریتی در بانک های مشمول کمک کرده و به معنای 

ورود به امر انحلال در خصوص آن بانک ها نیست.
اکنون با نزدیک شدن به این مهلت شش ماهه به نظر می رسد 
دولت با جدیت بیشتری به این مسئله وارد شده است؛ چرا که 
دوشنبه هفته جاری بالاخره پس از رفت و برگشت های فراوان، 
وزارت اقتصاد حق رای ۶۰ درصد از سهام بانک آینده را به 
صورت مستقیم و غیر مستقیم به نام یک شخص واحد بود و 
برای آن مجوزی از بانک مرکزی نداشت را در اختیار گرفت 
تا بتواند برای این بانک ناتراز که بر اساس آمارها بیش از ۲۵ 
درصد از رشد پایه پولی کشور ناشی از اضافه برداشت آن 

است، در جلسه آتی مجمع سالانه اش تعیین تکلیف کند.
البته این پایان ماجرا نبود و دو روز بعد از این اتفاق، سهام 
این  در  شد.  اعلام  نیز  بانک های خصوصی  سهامداران  مازاد 
مازاد  سهام  جزئیات  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزارت  راستا 
سهامداران بانک های خصوصی که مجمع آن ها تاکنون برگزار 

شده است را اعلام کرد.
اقتصادنوین،  سرمایه،  بانک خصوصی   ۹ نام  اطلاعیه  این  در 
و  کارآفرین  شهر،  ایران،  صادرات  تجارت،  سینا،  پارسیان، 

گردشگری اعلام شد.
از سوی دیگر با توجه به اینکه طبق قانون سیاست های کلی 
بانک  اجازه  بدون  تواند  نمی  واحدی  مالک  هیچ   ،۴۴ اصل 
مرکزی بیش از ۱۰ درصد یک بانک را داشته باشد. حق رای 

سهام مازاد سهامداران، به وزارت اقتصاد منتقل خواهد شد.
این ها نشان از جدیت مجموعه دولت برای حل مشکل ناترازی 
بانک ها است که باید دید این معضل که سال هاست بر اقتصاد 
ایران سایه انداخته، چه زمانی حل خواهد شد و تا چه اندازه 
می تواند مانع افزایش پایه پولی کشور و نهایتا رشد نقدینگی 

و افزایش تورم شود؟

رییس اتاق ایران و سوییس با بیان اینکه هر کسی که گفته و 
اظهار  است،  گفته  دروغ  نیست،  تحریم  دارو  که  مدعی شده 
انتقال  نقل و  اروپایی هیچ وقت راه حل  داشت: شرکت های 
دارو را به طور واضح باز نکردند و هر چند همواره می گفتند 

که دارو تحریم نیست اما عملا دارو را تحریم کرده بودند. 
شریف نظم مافی در گفت وگو با ایلنا درباره کمک های ژنو به 
ایران برای تامین و صادرات دارو در شرایط تحریمی اظهار 
داشت: تحریم دارو جنایت علیه بشر بوده و یکی از مواردی 
بین المللی  و  جهانی  مجامع  در  باید  موضوع  این  که  است 
ایران  از  خارج  در  کسانی  چه  که  شود  بررسی  و  رسیدگی 
و چه  نرسد  ایران  در  به کودکان سرطانی  دارو  باعث شدند 
کسانی باعث شدند که شرکت های دارویی نتوانند دارو را به 

دست بیماران در ایران به ویژه بیماران سرطانی برسانند.
در  که  است  جنایت هایی  از  دارو  تحریم  اینکه  بیان  با  وی 
تاریخ نوشته و ماندگار خواهد شد، گفت: هر کسی که گفته 

و مدعی شده که دارو تحریم نیست، دروغ گفته است چراکه 
اکثر بانک های خارجی حاضر نیستند که با شرکت های دارویی 

کار کنند و این اقدام عملا تحریم کردن دارو است.
رییس اتاق ایران  و سوییس ادامه داد: شرکت های اروپایی هیچ 
وقت راه حل نقل و انتقال دارو را به طور واضح باز نکردند و 

هر چند همواره می  گفتند که دارو تحریم نیست اما عملا دارو 
را تحریم کرده بودند.

نظام مافی تاکید کرد: شرکت های دارویی سوییسی در ایران 
فعال هستند و تنها شرکت های اروپایی هستند که در این مدت 
تحریم توانستند در ایران برای تامین دارو اقدامی انجام دهند 
و دو شرکت بزرگ دارویی سوییس توانستند با سختی بسیار 

کماکان کار کنند و فعال باشند.    
وی پیش از این به ایلنا گفته بود برای تهاتر بخشی از پولهای 
آزاد شده ایران، سوییس برای تهاتر دارو گزینه منطقی و خوبی 
به شمار می رود و از گذشته دو بانک هریتیج و بی سی پی 
انتقالات  نقل و  ایرانی و  برای تجار  سوییس نقش کلیدی را 
که  است  قوی  بسیار  امکان  این  و  داشتند  کشورمان  با  پول 
دوباره سوییس بتواند در این زمینه نقش آفرینی کند و پول های 
بلوکه شده ایران از طریق یکی از بانک های مورد تایید طرفین 
مورد استفاده قرار بگیرد و دارو غلات از سوییس تهاتر شود. 

بعد از گذشت یک ماه از اعلام خبر اینترنتی شدن درخواست 
صدور گذرنامه همچنان اپلیکیشن »پلیس من« با اختلال مواجه 
درخواست  برای  که  هستند  سردرگم  اربعین  زائران  و  است 
کجا  به  باید  گذرنامه  وضعیت صدور  استعلام  یا  و  گذرنامه 

مراجعه کنند. 
سردار  که  بود  امسال  ماه  تیر  نهم  تسنیم،  گزارش   به 
صدور  درخواست  کرد  اعلام  پلیس  سخنگوی  منتظرالمهدی 
این  اعلام خبر،  از  بعد  اما چند ساعت  اینترنتی شد  گذرنامه 

اپلیکیشن از دسترس خارج شد!
مهندسان فراجا اعلام کردند که به دلیل استقبال زیاد مخاطبان 
این مشکل به وجود آمده و در حال تلاش برای رفع مشکل 
هستند. ۲۴ ساعت بعد اپلیکیشن »پلیس من« مجدد در دسترس 

قرار گرفت و اختلالات آن برطرف شد.
با نزدیک شدن به موعد اربعین ۱۴۰۲ و اعلام مکرر فرماندهان 
ویژه  گذرنامه  حتی  و  گذرنامه  صدور  درخواست  که  فراجا 
می  انتظار  باشد،  من«  »پلیس  اپلیکیشن  از طریق  باید  اربعین 
رفت زیرساخت های بهتری برای این اپلیکیشن در نظر گرفته 

شود.
اپلیکیشن »پلیس من« همچنان مواجه با اختلال!

اما بعد از گذشت یک ماه از اعلام این خبر همچنان اپلیکیشن 
»پلیس من« با اختلال های گاه و بی گاه و بعضاً طولانی مدت 
برای  که  هستند  سردرگم  اربعین  زائران  و  است  مواجه 
درخواست گذرنامه یا استعلام وضعیت صدور گذرنامه باید 

به کجا مراجعه کنند.
پلیس  ادارات  در  تسنیم  خبرنگار  میدانی  مشاهدات  بنابر 
گذرنامه هم صف های طولانی وجود دارد و افراد برای استعلام 
وضعیت صدور گذرنامه باید ساعت ها در صف معطل بمانند.

نکته  دیگر اینکه بنا بود گذرنامه های ویژه اربعین 3 تا ۵ روزه 
از  روز   ۱۰ متقاضیان  از  برخی  اما  برسد  متقاضیان  دست  به 
»پلیس  اپلیکیشن  اربعین در  درخواست صدور گذرنامه ویژه 

من« آنها می گذرد و هنوز گذرنامه به دستشان نرسیده است!
پلیس  رئیس  ذوالقدر؛  علی  سردار  تاخیر،  این  علت  درباره 
 ۴8 ظرف  پلیس  که  است  کرده  اعلام  گذرنامه  و  مهاجرت 
ساعت گذرنامه ها را چاپ می کند و تحویل اداره پست می 
اداره  از  را  مشکل  باید  است  ارسال  در  تاخیری  اگر  و  دهد 

پست پیگیری کرد.
تنها ۱8 روز تا اربعین ۱۴۰۲ باقی مانده است و از روز گذشته 
معطلی  شاهد  همچنان  اما  شده  آغاز  اربعینی  سفرهای  هم 
و  پست  توسط  پلیس  سوی  از  صادره  گذرنامه های  تحویل 

قطعی های مکرر اپلیکیشن »پلیس من« هستیم.

وزیر اقتصاد ضمن تشریح جزئیات دستورالعمل متنوع سازی 
روش های ورود سرمایه به کشور، گفت: اولین تاییدیه مربوط 

به بانک آف شور توسط بانک مرکزی در حال صدور است.
احسان خاندوزی در مورد جزئیات دستورالعمل متنوع سازی 
روش های ورود سرمایه به کشور برای سپرده گذاری بلندمدت 
مهم ترین  از  یکی  داشت:  اظهار  گذاری،  سرمایه  و  ارزی 
بر  تاکید  کشور  اقتصاد  رشد  حوزه  اقتصادی  اولویت های 
ایران  در  گذاری  افزایش سرمایه  به  منجر  که  است  اقداماتی 

می شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی افزود: عملکرد دولت هم نشان 
داده که هم در حوزه سرمایه گذاری داخلی که سال ها نرخ 
آن صفر و گاهی منفی بود در سال گذشته سرمایه گذاری ۶.۷ 
هم  خارجی  گذاری  سرمایه  حوزه  در  یافت.  افزایش  درصد 
نیم سال  و  میزان جذب سرمایه گذاری واقعی در طول یک 

اخیر بسیار بیشتر از مدت مشابه در دولت قبل بود.
وی ادامه داد: برای اینکه این زنجیره تکمیل و تحریم ناپذیر 
شود و سرمایه گذاری به ویژه سرمایه گذاری خارجی افزایش 
از سوی وزارت اقتصاد  یابد، در این دستورالعملی که اخیراً 

به همه دستگاه های کشور ابلاغ شد چند مسیر مهم و جدید 
به عنوان متنوع سازی روش های ورود سرمایه در پیش گرفته 

شده است.

اولًا  گفت:  دستورالعمل،  این  بندهای  توضیح  در  خاندوزی 
سرمایه  خود  بین  خارجی  گذاری های  سرمایه  تهاتر  مساله 
از  سود  خروج  یا  پول  ورود  که  زمانی  در  خارجی  گذاران 

سرمایه گذاری وجود دارد، فراهم شده است.
وی ادامه داد: همچنین تهاتر سرمایه گذاری خارجی با سرمایه 
گذاری داخلی پیش بینی شده است؛ به عنوان مثال یک فعال 
کشور  به  آلات  ماشین  و  تجهیزات  ورود  دنبال  به  اقتصادی 
می خواهد  گذاری خارجی  آن طرف یک سرمایه  از  و  است 
را  موارد  این  کند.  خارج  کارخانه  از  را  خود  سود  میزان 

می توان به سرعت با هم تهاتر کرد.
گذاران  سرمایه  از  ارز  خرید  مشوق  افزود:  اقتصاد  وزیر 
خارجی چه به شکل اسکناس و چه به شکل حواله وارد کنند، 
پیش بینی شده است؛ در واقع این ارز با نرخ تشویقی از سوی 

بانک مرکزی خریداری می شود.
وی اضافه کرد: برای اولین بار اجازه برای بانک برون مرزی 
)آف شور( گرفته شده و به جهت استقبالی که وجود داشته 
اولین تاییدیه مربوط به بانک آف شور توسط بانک مرکزی در 

حال صدور است.

رییس اتاق ایران و سوییس :

دروغ می گویند که دارو تحریم نیست 
بانک های خارجی با شرکت های دارویی کار نمی کنند 

اختلال های مکرر »پلیس من« و کلافگی زائران اربعین 

چرا تحویل گذرنامه ها به تاخیر خورد؟

حرم  حادثه  تروریست  آخرین  دستگیری  از  اطلاعات  وزیر 
شاهچراغ خبر داد. 

در  اطلاعات  وزیر  خطیب  اسماعیل  سید  حجت الاسلام 
دستگیری  وضعیت  آخرین  درخصوص  خبرنگاران  جمع 
کرد:  تصریح  شاهچراغ،  حرم  اخیر  حادثه  تروریست های 
اطلاعات کامل در بیانیه وزارت آمده است و آخرین نفرشان 

در ایران دستگیر شد.
ی افزود: به زودی به کشوری می رویم که این کار را انجام 
داده است و هماهنگی شده است تا با تبادل سرویس، کار 

را پیگیری کنیم.
به گزارش تسنیم، ۲۲ مردادماه یک تروریست داعشی با ورود 
به حرم حضرت احمدبن موسی)ع( شاهچراغ شیراز دو تن از 

خادمان این حرم را به شهادت رساند.

مدیر مرکز ملی مطالعات و تحقیقات دریای خزر از کاهش 
۲ متری سطح آب این دریا از سال ۱3۷۵ تا کنون خبر داد و 
گفت: روند کاهشی سطح آب دریای خزر در دو سال اخیر 
نسبت به دوره حدود سی ساله افزایش یافته؛ به طوری که 
یافته  کاهش  سانتیمتر   ۲۶ دریا  این  آب  سطح  گذشته  سال 

است. 
بر  افزود:  ایرنا  با  گفت وگو  در  بنی هاشمی  معصومه  سیده 
اساس آخرین گزارشی که مرکز مطالعات و تحقیقات دریای 
خزر که خردادماه امسال تهیه شده، تداوم روند کاهش سطح 
آب دریای خزر را که از سال ۱3۷۵ شروع شده تأیید می کند.

وی ادامه داد: این گزارش نشان می دهد که سطح آب دریای 
خزر حدود ۲ متر کاهش از سال ۱3۷۵ تا کنون یافته که در 

سواحل مختلف شدت و حدت آن متفاوت است.
مدیر مرکز مطالعات و تحقیقات دریای خزر خاطرنشان کرد: 
با توجه به شرایط، از سال ۱۴۰۰ روند کاهش سطح این دریا 
فزاینده شده به گونه ای که ۵۰ درصد کاهش یافته است؛ به 
این معنا که میزان کاهش سطح آب از سال ۱3۷۵ تا کنون 
دو متر است که یک چهارم این کاهش در دو ساله اخیر رخ 

داده است.
بنی هاشمی با بیان اینکه سطح آب دریای خزر در سال گذشته 
۲۶ سانتیمتر کاهش داشته است، ادامه داد: این کاهش بیش از 
۲۰ سانتی سطح آب دریای خزر حساسیت های زیادی برای 

بهره برداران ایجاد کرده است.
با  که سازگاری  زمانی  تا  کرد: حساسیت ها  وی خاطرنشان 
این روند ایجاد شود، مشکلاتی را به همراه دارد که اثرهای 

آن در جنوب شرقی دریای خزر بیشتر نمایان است.
سال  گفت:  خزر  دریای  تحقیقات  و  مطالعات  مرکز  مدیر 
حالی  در  بودیم  کاهش  میزان  شدت گرفتن  شاهد  گذشته 
که وضعیت بارش این امر را تأیید نمی کرد، به خصوص در 
از  بالاتر  حدودی  تا  و  نرمال  بارش ها  وضعیت  دریا  شمال 
نخست  نیمه  در  به خصوص  بارش ها  میزان  این  بود.  نرمال 
سال که سیلابی شدن رودخانه ها را به همراه داشت و طبعاً 
می بایست موجب افزایش سطح آب دریا شود اما در عمل 

اثر چندانی نداشت.
که  زمستان  و  پاییز  در  آن  بر  علاوه  کرد:  بیان  بنی هاشمی 
رودخانه های داخلی گرچه اثر خیلی زیادی در افزایش سطح 
آب دریا ندارند و سمت کشور آذربایجان در زمان سیلابی 

نباید کاهش سطح را نشان می داد.
باره  در  ناهماهنگی  یک  عین حال  در  کرد:  وی خاطرنشان 
رودخانه های شمال دریا به خصوص ولگا دیده می شود؛ زیرا 
به  اما میزان آب دهی  افزایش داشته،  آنها  میزان بارش ها در 

دریا کاهشی است.
احتمال  خزر  دریای  تحقیقات  و  مطالعات  مرکز  مدیر 
دست کاری در روند آب دهی رود ولگا را رد کرد و گفت: 
مدیریت آب، تبخیر زیاد و تغییر اقلیم از مؤلفه هایی است که 

می تواند بر روی میزان آب دهی رود ولگا مؤثر باشد.
بنی هاشمی با تأکید بر اینکه میزان بارش ها در سمت شمال 
به دریا کاهشی است،  اما ورودی آب  داشته،  افزایش  دریا 
بیشتر  بررسی های  به  نیاز  امر  این  چرایی  کرد:  خاطرنشان 

کارشناسی دارد.
وی به وجود ۱۴ سد در مسیر رود ولگا اشاره کرد و گفت: 
باید بررسی شود وضعیت مخازن این سدها باتوجه به تبخیر 

آب و تغییر اقلیم چگونه است.

خاندوزی: 

اولین تاییدیه مربوط به بانک آف شور در حال صدور است

سخنگوی صنف جایگاه داران کشور 
خبر داد

آرامش و روال عادی توزیع بنزین 
در جایگاه های سوخت

تلاش های  با  گفت:  کشور  جایگاه داران  صنف  سخنگوی 
شاهد  امروز  مقامات،  سایر  و  رئیس جمهور  اول  معاون 
اکثر  در  سوخت  توزیع  عادی  روال  و  آرامش  برقراری 
برخی  به  مسؤولان  ویژه  نگاه  خواستار  و  بوده  کلانشهرها 

مشکلات سایر استان ها هم هستیم.
رضا نواز در گفت وگو با ایسنا، با بیان اینکه طی چند هفته 
بر  شده  ایجاد  محدودیت های  برخی  و  مصرف  رشد  اخیر، 
اساس الزامات قانونی و سایر مشکلاتیی که اشاره کرده ایم، 
موجب افزایش صف ها در برخی جایگاه های پرتردد و  بروز 
با  نهایتا  کرد:  اظهار  بود  شده  جایگاه ها  سایر  در  مشکلاتی 
ورود مقامات ارشد کشور و بررسی تخصصی موضوع توسط 
در  کاهش صف ها  شاهد  امروز  جمهور،  رئیس  اول  معاون 
اکثر کلانشهرها هستیم و امیدواریم وضعیت عادی استمرار 

داشته باشد چراکه اطمینان خاطر مردم بیشتر شده است.
قبیل  از  فعالان  تمامی  که  باشند  مطمئن  مردم  افزود:  وی 
کارکنان پالایشگاه ها تا انبارهای نفتی، ناوگان حمل و نقل و 
جایگاهداران تمام تلاش خود را در سخت ترین شرایط انجام 

می دهند تا سوخت رسانی به هموطنان مطلوب باشد.
قبلا  اینکه  بیان  با  کشور  جایگاهداران  صنف  سخنگوی 
اعلام  هم  باز  و  کردیم  اعلام  نفتی  مقامات  به  را  مشکلات 
می کنیم گفت: امیدواریم که چاره اندیشی به موقع در دستور 
کار باشد چراکه طرح های سلبی می تواند موجب زیان مردم و 
جایگاه های سوخت شود و پرسنل جایگاه ها را با چالش هایی 
روبرو می کند، اظهار کرد: امیدواریم مدیران رویکرد مشورت 
با این مرجع صنفی تخصصی را دنبال کنند و مطمئن باشند 
که در این حالت ضریب موفقیت بیشتر خواهد بود و یادآور 
میشویم که حمایت از جایگاه های سوخت در شرایط فعلی 

که با کاهش توان مالی روبرو هستند در دستور کار باشد.

آخرین تروریست حادثه شاهچراغ 
در ایران دستگیر شد 

مدیر مرکز مطالعات و تحقیقات 
دریای خزر اعلام کرد

کاهش2 متری تراز آب دریای کاسپین 

با  زندانیان  مبادله  درباره  گزارش  ها  زاخارووا: 
آمریکا صحت ندارد 

وزارت خارجه روسیه ادعاهای آمریکا درباره توافق جدید برای مبادله 
در  امروز -شنبه-  روسیه  وزارت خارجه  کرد.  تکذیب  را  زندانیان 
بیانیه ای ضمن تکذیب گزارش ها درباره توافق جدید با آمریکا درباره 
کانال های  و  روش ها  تا  خواست  متحده  ایالات  از  زندانیان  مبادله 
را  کشور  دو  بین  زندانیان  مبادله  موضوع  درباره  گفت وگو  رسمی 
دنبال کند.»ماریا زاخارووا«، سخنگوی وزارت خارجه روسیه گفت: 
»چنین حدس و گمان هایی درباره تبادل احتمالی زندانیان بین روسیه و 
ایالات متحده همواره در رسانه های آمریکایی وجود داشته است«. وی 
افزود: »دلیل این گمانه زنی ها فقط مسائل سیاسی داخلی در واشنگتن 

است«.
جای  به  ایران  با  آب  مسئله  طالبان:  مقام  ادعای 

جنگ با تفاهم حل شده است 
عنوان  طالبان  الوزرای  ریاست  سیاسی  معاون  عبدالکبیر«،  »مولوی 
کرد که مسئله حق آبه با ایران حل شده است. وی گفت: »مسئله آب 
با ایران به جای جنگ، با خوشحالی زیاد با تفاهم حل شده است. 
این مثال سیاست و تعامل خوب مان با جهان است.«معاون سیاسی 
ریاست الوزرای طالبان افزود: »ما افغانستان را در میدان سیاسی چنان 
پای  افغانستان را روی  اقتصاد  می درخشانیم که رقیب جهان شود. 

خود استوار می کنیم تا کشور از لحاظ اقتصادی نیز خودکفا گردد.«
پنتاگون: صحبت درباره امکان تحقق اهداف کی یف 

با ابزار دیپلماسی زود است 
امکان  درباره  صحبت  که  کرد  تصریح  آمریکا  ارتش  ستاد  رئیس 
تحقق اهداف اوکراین با استفاده از ابزار دیپلماسی زود است. »مارک 
میلی«، رئیس ستاد مشترک ارتش آمریکا روز گذشته -جمعه- تصریح 
کرد که صحبت درباره امکان دستیابی اوکراین به اهدافش از طریق 
ابزارهای دیپلماتیک زودهنگام است.میلی در پاسخ به این پرسش که 
آیا اوکراین می تواند در جنگ پیروز شود، گفت: »این جنگ برای 
نهایی،  هدف  اگر  می رود.  شمار  به  موجودیت  برای  نبرد  اوکراین 
اوکراینی آزاد و مستقل و دارای حاکمیت و تمامیت ارضی باشد، 

تحقق آن مستلزم تلاش های ملموس بیشتری بیشتر است«.  
بورل: چین یک بازیگر ژئوپلیتیک واقعی است

»جوزف بورل«، مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا در گفت وگو با 
روزنامه »ال پائیس« اسپانیا تأکید کرد که چین یک بازیگر ژئوپلیتیک 
واقعی است.وی دراین باره گفت: چین یک بازیگر ژئوپلبتیک واقعی 
سوختی  جایگاه  همانند  است؛  اقتصادی  کوتوله  روسیه  اما  است، 
)پمپ بنزین و گاز( که صاحبش بمب اتم دارد. بورل این نظر را 
در پاسخ به سوالی درباره منافع ژئوپلیتیک چین و روسیه بیان کرد.

بورل درباره روابط بین اتحادیه اروپا و چین گفت که در این رابطه 
»اختلافات جزئی« وجود دارد. وی گفت: ما به ایالات متحده نزدیک 

هستیم، اما این بدان معنا نیست که ما منافع خود را نداریم.
ناتو از گسترش مأموریت خود در عراق خبر داد

نمایندگی ناتو در عراق اعلام کرد که ماموریت های بیشتری را در زمینه 
»مستشاری و توانمندسازی« در این کشور اجرا خواهد کرد. محدوده 
ماموریت ناتو در عراق شامل فعالیت های مستشاری و توانمندسازی 
این  فدرال  پلیس  فرماندهی  و  عراق  کشور  وزارت  از  حمایت  در 
کشور خواهد بود.طبق بیانیه ناتو، این امر براساس درخواست مقامات 
عراقی و تصمیم شورای آتلانتیک شمالی در ۱۷ اوت ۲۰۲3 است.

در همین راستا، خوزه آنتونیو آگوئرو مارتینز، فرمانده ناتو در عراق، 
پیام شورای  تبادل  امنیت ملی عراق برای  با قاسم الاعرجی مشاور 

آتلانتیک شمالی دیدار کرد.
جنگ اوکراین، تاکتیک های هوایی آمریکا در اروپا 

را تغییر می دهد
این  درس های  روسیه-اوکراین،  جنگ  از  ماه   ۱۹ گذشت  از  پس 
به  تا نسبت  ایالات متحده را وادار می کند  نیروی هوایی  درگیری، 
بر فراز اروپا تمرکز کند. »ژنرال جیمز  نبرد  تاکتیک ها و چگونگی 
با  اروپا طی مصاحبه ای  نیروی هوایی آمریکا در  افسر ارشد  هکر« 
نشریه »ایر فورس تایمز« بیان کرد: درگیری روسیه-اوکراین، پنتاگون 
را وادار می کند تا به جای حرکات شطرنج در سطح استراتژیک که 
پایان جنگ سرد  از زمان  اروپا  را در  آمریکا-روسیه  نظامی  روابط 

تعریف کرده است، روی تاکتیک ها تمرکز کند.
رژیم  اطلاعات  دستگاه  سابق  اعضای  هشدار 

صهیونیستی به نتانیاهو
در  اشغالی  اراضی  داخل  در  پیامدهای تصویب اصلاحات قضایی 
سطح سیاسی و نظامی همچنان ادامه دارد و اعضای سابق دستگاه 
نتانیاهو و کابینه وی هشدار  بنیامین  به  اطلاعات رژیم صهیونیستی 
دادند. رسانه های رژیم صهیونیستی اعلام کردند: اعضای قدیمی یگان 
نتانیاهو،  بنیامین  برای  را  پیامی  اسرائیل  اطلاعات  دستگاه  عملیات 
»زنگ هشدار  عنوان  با  کابینه وی  اعضای  و  اسرائیل  وزیر  نخست 
واقعی« فرستادند و در آن نسبت به ادامه تغییرات در دستگاه قضایی 
هشدار دادند.آن ها در این نامه نسبت به ادامه کودتا که در مدت بسیار 
کمی منجر به تبدیل این یگان که در طول سال ها ساخته شده است به 

یک »پوسته توخالی« خواهد شد، هشدار دادند.
پیروزی کی یف ضعیف تر  به  اعتقاد غرب  لاوروف: 

شده است
سرگئی لاوروف تاکید کرد چشم انداز مذاکرات روسیه و غرب در 
مورد اوکراین هنوز روشن نیست. او همچنین گفت که پذیرش و 
آشتی با سیستم چندقطبی برای افرادی که امروز در کشورهای غربی 
سرگئی  است.   دشوار  هستند،  جهان  به  نژادپرستانه  دیدگاه  دارای 
لاوروف،  وزیر خارجه روسیه خاطرنشان کرد: مسکو درخواست های 
غرب برای مذاکره در این زمینه را یک ترفند تاکتیکی با هدف خرید 
زمان و مهلت دادن به نیروهای خسته اوکراینی و فرصتی برای تجدید 

قوا و پمپاژ مجدد آنها با سلاح و مهمات می داند.
تحریم های خزانه داری آمریکا علیه یک ایرانی و 

یک شرکت
وزارت خزانه داری آمریکا با انتشار بیانیه ای اعلام کرد که یک فرد 
ایرانی و یک شرکت انرژی ثبت شده در سنگاپور و امارات را در 
فهرست تحریم های جدید ایالات متحده قرار داده است. دفتر کنترل 
آمریکا  متحده  ایالات  خزانه داری  وزارت  در  خارجی  دارایی های 
)اوفَک(  با انتشار بیانیه ای اعلام کرد که یک فرد ایرانی و یک شرکت 
انرژی ثبت شده در سنگاپور و امارات تحت عنوان »یونی شِس« را در 
فهرست تحریم های جدید ایالات متحده قرار داده است.طبق ادعای 
بیانیه خزانه داری آمریکا فرد و شرکت مذکور، در فهرست تحریم های 

ثانویه مرتبط با تروریسم جهانی قرار گرفته اند.
هتک حرمت به ساحت قرآن کریم  این بار در هلند 

رهبر یک گروه افراطی در هلند به ساحت قرآن کریم بی حرمتی کرد. 
یک فعال راست افراطی هلندی در جریان تظاهرات روز جمعه مقابل 
سفارت ترکیه در لاهه، به نسخه ای از قرآن بی احترامی کرد. دولت 
هلند سازماندهی این تظاهرات را محکوم کرده اما مدعی شده است 

که قدرت قانونی برای جلوگیری از آن ندارد.
کنگره  در  اوکراین  به  اف-۱۶  جنگنده  ارسال   

بررسی می شود
مشاور امنیت ملی آمریکا بر جدیت این کشور برای ادامه کمک به 
اوکراین تاکید کرد.»جیک سالیوان« اعلام کرد که واشنگتن هر کاری 
بتواند برای حمایت از اوکراین در ضدحملات علیه روسیه انجام می 
آموزش  پایان  از  پس  که  کرد  تاکید  آمریکا  ملی  دهد.مشاورامنیت 
خلبانان اوکراینی، درباره ارسال جنگنده های اف -۱۶ از سوی کشور 
ثالث به اوکراین، با کنگره مشورت صورت می گیرد.مشاور امنیت 
ملی آمریکا افزود: ما در حال همکاری با شرکای اروپایی خود برای 
آموزش خلبانان اوکراینی با هدف استفاده از جنگنده های اف -۱۶ 

هستیم.
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دکترغلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی نماینده 
ادوارمجلس:

نباید به راحتی میدان را برای جریان انحرافی 
انقلاب خالی کنیم

آبفای گیلان اعلام کرد
۵ پروژه طرح محرومیت زدایی در 
۲ شهرستان غرب گیلان آماده بهره 

برداری در هفته دولت
پیش ثبت نام  واسطه  به  مینویسد:  گیلان  حکایت  خبری  پایگاه 
نمایندگان  از  تعدادی  نام نویسی  و  دوازدهم،  مجلس  انتخابات 
ادوار گیلان، به سراغ غلامعلی جعفرزاده نماینده مردم رشت در 
دوره های نهم و دهم رفته که این بار ، از تهران اقدام به نام نویسی 

کرده است.
جعفرزاده با وجود انتقادات بسیاری که به شرایط فعلی و مسائل 
گوناگون کشور دارد، تنها راه اصلاح و تغییر را کماکان از طریق 
به  قائل  که  افرادیست  منتقد  و  می داند  انتخابات  و  رای  صندوق 

عدم شرکت هستند.
اقتصادی،  قانون گذاری مجلس در مباحث  از مجلس فعلی و نحوه  انتقاد  با  این مصاحبه  وی در 

فیلترینگ و حجاب، قانون حجاب را تلخ و طبقاتی دانست.
او همچنین رئیسی را در حصر جبهه پایداری می داند و با انحرافی دانستن آنها، افکار این جبهه را 

برای کشور خطرناک و موجب شکاف بین مردم و حکومت می داند.
انتخابات مجلس دوازدهم داشته اید، آن هم از  آن طور که مطلع شدیم اقدام به پیش ثبت نام برای 

تهران!
به این دلیل که  واقعیت امر به دلایل مختلفی چون مخالفت خانواده، برخی دوستان و خصوصا 
به  ورود  برای  انگیزه چندانی  نگرفته  ام،  پاسخی   گونه  هیچ  در گذشته  رد صلاحیتم  بابت  تاکنون 

انتخابات نداشتم.
اما در نهایت امر به دلیل اعتقاد به نظام، خانواده شهدا، اعتقاد به جمهوریت نظام و ایجاد تغییر از 
طریق صندوق رای و البته به دلیل درخواست های متعدد از جانب اشخاصی )در رشت و تهران و 

برای حضور در لیست ها و ائتلاف های احتمالی( فعلا از تهران پیش ثبت نام کردم.
در حال حاضر هم تصمیم قطعی برای ثبت  نام ندارم، اگر شرایط مناسب و فضایی برای رقابت و 

تاثیرگذاری باشد ثبت نام نهایی خواهم نمود.
چه شد که از تهران پیش ثبت نام کردید؟

از جهتی همان طور که گفتم درخواست های متعددی وجود داشت و از جهت دیگر فکر می کنم برای 
آنکه تعداد آرا، افراد و تاثیرگذاری گیلانی ها افزایش پیدا کند، اقدام خوبی باشد و تعداد نمایندگان 

گیلانی در مجلس از ۱۳ عدد می تواند بشود ۱۴، ۱۵ یا بیشتر.
شما با وابستگی حزبی پیش ثبت نام کردید یا به صورت مستقل؟ حزب اعتدال و توسعه چه برنامه  ای 

برای ورود به مجلس دارد؟
در حال حاضر مستقل نام نویسی کردم.

در مجموع روحیه و منش ما اعتدالی است و خواهان اصلاح هستیم. 
افکار و  افرادی واگذار کنیم که  به  به راحتی میدان را  نباید  ما خود را پاره تن نظام می دانیم و 
اندیشه های برخی از آنها هیچ سنخیتی با فضای سیاسی و اجتماعی جامعه و کشور ندارد و دارای 
با کار  نوعی  به  و  را تحریم کردند  انتخابات  برای کسانی که  متاسفم  انحرافی هستند. من  افکار 

دشمن هم نوا شدند.
به طور کل ما کماکان به ایجاد تغییر و اصلاح از طریق صندوق رای معتقدیم و راه موثرتری برای 
ایجاد تغییر و اصلاح سراغ نداریم. افرادی که فکر می کنند راه های دیگری برای ایجاد تغییر وجود 

دارد بگویند آن راه  کدام است؟ و از چه طریقی می تواند اجرایی شود؟
با توجه به انتصاب مجدد آقای جنتی، فکر می کنید سیاست و نگاه شورای نگهبان به مانند گذشته 

خواهد بود یا احتمال تغییر نگرش هایی را می دهید؟
ایجاد  انتظار  و  فرمودند، جامعه احساس  ایشان  مقام معظم رهبری و ۴ محوری که  فرمایش  بعد 

تغییراتی را داشت، اما تا به اینجا آن تغییرات صورت نگرفته یا احساس نمی شود.
در  اما  کردند  رهبری صحبت هایی  نظرات  مورد  در  وزیر کشور  که  بودیم  شاهد  البته  تازگی  به 
مجموع انتظار این است که دستگاه های امنیتی، شورای نگهبان و دیگر نهادهای مربوطه و مرتبط 
بیایند روی این سخنان کار کنند تا جنب و جوش و تحرک و احساس مثبت ایجاد شود.البته فعلا 

برای قضاوت کردن زود است و باید جلوتر برویم.
معتقدم  از ترس مرگ که نباید خودکشی کرد، در حداقلی ترین حالت ، طیف فکری ما اگر در 
مجلس باشیم این قبیل تصمیمات را نمی گیریم و اقداماتی که بر روح و روان جامعه آسیب زننده 
باشد را انجام نمی دهیم.  و البته به جای خنثی بودن، حداقل در مقابل این گونه رفتارها  می توان 
مانعی بود.نگاه کنید به تصمیمات اقتصادی، شرایطی اینترنت و فیلترینگ در کشور یا همین قانون 

حجاب! واقعا قانون حجاب، قانون تلخی بود که  دختر بچه محصل را منع می کنند از تحصیل!
برخی تصمیمات که گرفته می شود جای ایجاد تغییر مثبت واقعا تاثیرات معکوس در جامعه دارد و 

بر شدت تنش و رنجش در می افزاید.
به طور حتم طیف فکری ما مخالف این قبیل تصمیمات خواهد بود.

کارکرد و ماهیت طرح حجاب چه بوده که شامل اصل ۸۵ قانون اساسی شده است؟
می باشد.   علما  بسیاری  و  نخبگان  مردم،  نظر  مخالف  که  هستیم  تصمیماتی  اتخاذ  شاهد  متاسفانه 
اصلا مگر حجاب با زور می شود؟این چه نوع قانونی می خواهد باشد که پولدارها در آن بتوانند با 
پرداخت جریمه حجاب را رعایت نکنند و افراد ضعیف و بی پول مجبور باشند حجاب را رعایت 

کنند؟
من هم برهنگی را نمی پسندم و البته من برهنگی ای ندیدم اما در مجموع با تعیین اولویت بندی باید 

برای مشکلات تصمیم گیری نمود و قانون وضع کرد.
منظور کدام اولویت هاهست که دولت انجام نمی دهد

متاسفانه بسیاری از افراد به مانند شرکت سهامی با آقای رئیسی رفتار می کنند و صرفا سهم خواه 
هستند.

اگر مجموعه اعتدالیون، اصلاح طلبان و افراد مستقل بر سر کار بیایند، انصافا بیشتر به دولت کمک 
منافع  نظام و  به خاطر مصالح  آنکه  بود.ضمن  برای کشور مفیدتر و دلسوزتر خواهند  می کنند و 
ملی هیچ گونه تعارفی هم با دولت نخواهیم داشت و بابت تصمیمات نادرست اقتصادی، اجتماعی، 
سیاسی، وزرا و مدیران ناکارآمد و اتفاقات و مسائلی که بیخوده باعث هزینه های سنگین می شود از 
روش ها و ابزارهای قانونی استفاده خواهیم نمود. و شرایط به گونه ای شده که مطالبات شده مو و 

شکم! اولویت فعلی کشور اقتصاد است و این باید اولویت اساسی ما باشد.
دولت در پیش از انتخابات شعارها، وعده ها و قول هایی به مردم داد، رسانه ها چرا نمی پرسند کو 
یک میلیون شغل؟  یا در گیلان و توسط اداره کار و تعاون اعلام شد که ۱۷ هزار شغل ایجاد شده 
است!  رسانه ها درخواست کنند که فقط یک درصد از آمار اعلام شده را شفاف منتشر کنند. در 
مورد سفر آقای رئیسی به گیلان هم  استاندار گفتند که حدود  ۲۰ هزار میلیارد تومان به استان  
کمک شد! ۲۰ هزار میلیارد می دانید یعنی چه قدر؟ حتما این آمار دقیق و درستی نبود. مخصوصا 
داده  بودجه و مصوبات سفر  این  یا حتی تصویب  بر اختصاص  مبنی  اسنادی  این که  هیچگونه 

نشده است.
و  رشت  نمایندگان  از  تن  چند  حداقل  کرده اند،  پیش خور  را  گیلان  بودجه  اقدامات  یکسری  با 
استان باید اعتراض کنند.در شهر صنعتی رشت  به مقدار زیادی برنج هندی وارد شد و این واقعا 

مصیبت است.
در مورد خالص سازی  و تفکراتی که به دنبال یکپارچه سازی و حذف و طرد منتقدین و دلسوزان 

است و افکار مدافعین جبهه پایداری مصاحبه هایی داشتید، بیشتر توضیح می دهید.
خالص سازی موجبات فساد را فراهم آورده، باعث رنجش مردم شده و گسترش فقر و کوچک تر 

شدن سفره مردم را به دنبال داشته است.
قرار بوده تفکیک قوا داشته باشیم، نه تجمیع قوا، البته این سخن به معنای این نیست که شمشیری 
برداشته شود و قوا باهم بجنگند، بلکه با این اصل تفکیک است که می توان جلوی فساد را گرفت 

و در جهت رفاه و بهروزی مردم گام برداشت.
را  کشور  می بایست  فرمودند  رهبری  که  همان طور  منصفانه،  نقدهای  و  افکار  و  آرا  تضارب  با 

مدیریت کنیم و با طرد و حذف و خالص سازی ره به جایی نخواهیم برد.
من خودم طرفدار دولت روحانی بودم، اما  نحوه مواجهه من با وزیر بهداشت را ببینید؟ سئوالات 
و تذکرات من را بیرون آورید و ببینید و  با رفتارها و اقدامات فعلی بسیاری از نمایندگان مجلس 

فعلی مقایسه کنید.
 من جبهه پایداری را فرقه انحرافی می دانم که با جعل عنوان انقلابی تیشه به ریشه انقلاب و نظام 
می زند. روش ها، نمادها و سیاست هایی که این فرقه  اشاعه می دهند، منسوخ و متحجرانه است و با 
نظرات و تفکرات و سلائق اکثریت قاطع جامعه مغایرت دارد و غالب شدن آنها باعث ایجاد شکاف 

بیشتر بین جامعه و حکومت می شود و به نظرم باید جلوی اقدامات و تصمیماتشان گرفته شود.
این افراد و نوع تفکرشان قیم مآبانه است و خود را قیم مردم می دانند، تفکرات خود را حق مطلق 
و تفکرات و سلائق اکثریت مردم را باطل یا نادرست می دانند. نگاهی کنید به شرایط کشور، به 

اقتصاد، به اینترنت، به روابط خارجه ما و...
الان پولی که از کره جنوبی طلب داشتیم، ۵/۱ میلیارد دلار آن آب رفت، آخر این پول برای مردم 
است.چرا نباید تعامل بهتری با دنیا داشته باشیم؟ همین نوع تفکر ما را شریک جرم پوتین کرد. همین 
افراد بودند که نگذاشتند برجام به نتیجه برسد و آتشش زدند و اکنون شما نگاهی کنید به انتقادات 
و تخریب های آنها به دولت قبل و روحانی و ظریف و امثال من را و مقایسه ای کنید با دستاوردها 

و اعمال و رفتارهای خودشان و  این  حاصل تفکرات جبهه پایداری شده است.
متاسفانه دولت آقای رئیسی هم در حصر این افراد است و ایشان راهی ندارند جز آنکه هر چه 

زودتر از این افراد فاصله بگیرند.
امام در ۱۲ فروردین ۵۸، با وجود آن حمایت گسترده مردمی، اصرار بر برگزاری رفراندوم داشتند 
و مردم را ولی نعمت می دانستند.اما به اندیشه و ماحصل عمل این افراد نگاه کنید . این افراد حتی 

با آسایش، رفاه و شادی مردم هم مشکل دارند.

برنج  برداشت  اینکه  به  اشاره  با  رشت  جمعه  امام 
مربوطه  دستگاههای  از  است  پایان  به  رو  شمال 
خواست تا با اتخاذ تمهیدات و سیاست های لازم و 

صحیح از کشاورزان شالیکار حمایت کنند. 
آیت الله رسول فلاحتی در خطبه های این هفته نماز 
جمعه رشت با بیان اینکه با توجه به هزینه های که 
در  برنج  واردات  با  دادند  انجام  شالیکار  کشاورزان 
فصل برداشت در شمال کشور این کشاورزان دچار 
مشکلات جدی می شوند، افزود: اگر واردات انجام 
به  وارداتی  های  برنج  ورود  برای  اکنون  است  شده 
بازار صبر کنند تا کشاورزان ما ضرر نکرده و از این 

محل آسیب نبینند.
وی در ادامه با اشاره به حادثه تروریستی شوم شیراز 
بیاید  پیش  باره  یک  که  نیست  حادثه ای  این  گفت: 

بلکه اهداف گوناگونی در پشت آن خوابیده است.
آنجا  از  منحوس صهیونیستی  ژیم  اینکه  بیان  با  وی 
تهدیدات  با  تا  افول است تلاش می کند  به  که رو 
و اقداماتی اینچنینی تمرکز را از روی خود بردارد و 

جبهه مقاومت را نشانه بگیرد.
آیت الله فلاحتی با اشاره به آزادسازی ۶ میلیارد دلار 
جمهوری  دولت  کرد:  تصریح  ایران  دارایی های  از 
اسلامی و ملت ایران فهمیدند که مذاکره و نشست با 
استکبار بی فایده است بلکه باید از موضع قدرت با 

آنها حرف بزنند.
وی گفت: دشمنان متوجه شدند که ملت ایران ذلت 
ناپذیرند و این آزادسازی دارایی های ایران دلیلی بر 

این امر است.

امام جمعه رشت تصریح کرد: دولت و ملت ما هیچ 
گره  مذاکرات  به  را  کشور  سیاسی  سرنوشت  وقت 
این  با وجود گذشت  فهمیده  دشمن  امروز  و  نزدند 
همه سال از انقلاب؛ مردم ما همچنان به آن و نظام 

اسلامی پایبندند.
شمار  روز  در  دفاعی  صنعت  روز  به  اشاره  با  وی 
این  جوانان  همت  به  امروز  شد:  یادآور  کشورمان 
مرز و بوم آنقدر قوی شده ایم که حتی صادر کننده 

بسیاری از صنایع کشور هستیم.
نماینده ولی فقیه در گیلان در ادامه همچنین با بیان 
می  تلاش  دولت  تخریب  راستای  در  برخی  اینکه 
کنند، اظهار کرد: دولتمردان تلاش و همت بسیاری 
برای رونق و توسعه کشور به کار بسته اند اما عده ای 
مردم را ناامید می کنند اما به بیان مقام معظم رهبری 
ملت ایران بالنده است و کسی نباید و نمی تواند آنها 

را ناامید کند.

»عبداله حاتم زاده« رییس پارک علم و فناوری استان 
گیلان با »اکبر نیازی« عضو هیأت مدیره و سرپرست 
سازمان منطقه آزاد انزلی دیدار کرده و در خصوص 
و  ها  هسته  زمینه  در  مشترک  های  همکاری  توسعه 
به بحث و  بنیان  دانش  نوآور و  فناور،  شرکت های 

تبادل نظر پرداخت.
سازمان  رویکردهای  مهمترین  از  یکی  نیازی  اکبر 
سرمایه  های  طرح  از  حمایت  را  انزلی  آزاد  منطقه 
گذاری دانش بنیان، نوآور و فناور در راستای تجاری 
های  شرکت  تولیدی  کالاهای  و  محصولات  سازی 
این حوزه اعلام کرد و افزود: با توجه به توانمندی 
نیروی انسانی استان در بخش دانشگاهی و پژوهشی، 
مزایا و معافیت های قانونی منطقه آزاد انزلی، وجود 
مرکز شکوفایی شرکتهای نوآور و دانش بنیان در این 
منطقه، نقش محوری نخستین منطقه آزاد شمال کشور 
اتحادیه  اعضای  با  کشورمان  مراودات  گسترش  در 
اقتصادی اوراسیا، لزوم هم افزایی و همکاری بیشتر 
برداری  بهره  جهت  استان  فناوری  و  علم  پارک  با 
های  فرصت  و  ها  مزیت  ها،  ظرفیت  از  حداکثری 
منطقه آزاد انزلی در مسیر حمایت از شرکت عضو و 

مورد تأیید آن پارک حائز اهمیت است.
از  استقبال  با  انزلی  آزاد  منطقه  سازمان  سرپرست 

و  علم  پارک  رییس  توسط  شده  مطرح  پیشنهادات 
فناوری استان، آمادگی خود را جهت بازدید ظرفیت 
های  پارک و شرکت  توانمندی های مجموعه  و  ها 
بهره  پیشنهادی،  طرح  و  نمود  اعلام  آن  در  فعال 
برداری از الگوی دهکده فناوری گیلان جهت استفاده 
آزاد  منطقه  احداث سومین شهرک صنعتی  در روند 

انزلی را قابل توجه ارزیابی نمود.
عبداله حاتم زاده در این نشست با اشاره به ظرفیت 
های پارک علم و فناری استان در بخش ها و زمینه 
های مختلف، افزود: هم اکنون ۸۵ شرکت دانش بنیان 
در استان گیلان مشغول به فعالیت می باشند که از این 
تعداد ۱۱ شرکت در منطقه آزاد انزلی حضور دارند.

کشور  ملی  بازار  فن  مرکز  استقرار  به  اشاره  با  وی 
عرضه  و  تولیدی  های  ظرفیت  و  مجموعه  آن  در 

محصولات در سطح ملی توسط شرکت های دانش 
بنیان عضو پارک، اضافه نمود: دهکده فناوری واقع 
در فشتوم استان گیلان به عنوان یک دهکده الگویی 
فناوری می تواند جهت شبیه سازی و الگو برداری در 
ناحیه سه منطقه آزاد  فرآیند احداث شهرک صنعتی 

انزلی مورد بهره برداری قرار گیرد.
این نشست که معاونین دو سازمان  گفتنی است در 
طرح  اجرای  خصوص  در  طرفین  داشتند  حضور 
بازدید سرپرست سازمان منطقه آزاد انزلی از مجموعه 
و  کارگاهی  واحدهای  استان،  فناوری  و  علم  پارک 
دهکده فناوری فشتوم، استقرار شرکت های فناور و 
از طی  پس  انزلی  آزاد  منطقه  در  استان  بنیان  دانش 
دوره رشد و بلوغ خود جهت توسعه بازار و تجاری 
بازارهای  به  دسترسی  و  تولیدی  محصولات  سازی 
جدید، تأمین مواد اولیه و صادرات محصولات خود، 
و همچنین انعقاد تفاهم نامه همکاری چند جانبه مابین 
فناوری  و  علم  پارک  استان،  فناوری  و  علم  پارک 
فناوری  و  پژوهش  های  صندوق  تهران،  دانشگاه 

توافق کردند.
در پایان طرح پیشنهادی یکی از نخبگان شهرستان در 
زمینه کشاورزی از سوی سرپرست سازمان و رییس 

پارک علم و فناوری استان بررسی گردید.

گفت:  گیلان  تجارت  و  معدن  صنعت،  کل  مدیر 
علیرغم فشارهای داخلی و خارجی تاب آوری بخش 

تولید قابل تحسین است.
پنجشنبه در  ابتدای روز کاری  از  پورحیدری  تیمور 
حضور  شهرستان  صمت  اداره  و  تالش  فرمانداری 
آستارا  صنعتی  واحد های  بازدید  به  سپس  و  یافت 
این  حاشیه  در  و  پرداخت  آنان  وضعیت  بررسی  و 
گفت:  صنعتگران  زحمات  از  تشکر  با  بازدیدها 
و  آوری  تاب  خارجی؛  و  داخلی  فشارهای  علیرغم 

استقامت بخش تولید قابل تحسین است.
وی طی بازدید از شرکت ماشین سازی صنایع غذایی 
بولر در آستارا گفت: تکنولوژی و توان فنی تولیدات 
خاورمیانه  سطح  در  گیلان  کارخانجات  از  برخی 
بی نظیر است و با توجه به نوع فناوری و دانش فنی 
به کار رفته در تولیدات؛ به راحتی قابلیت دانش بنیان 
شدن را دارد و لازم است از مزایای آن بهره مند شوند.

تولید  از  دکتر پورحیدری سهم بخش صنعت معدن 
ناخالص ملی را بیش از ۳۷ درصد برشمرد و اظهار 

داشت: برخی بر این باورند که نامگذاری شعار سال 
توسط رهبر معظم انقلاب فقط مختص وزارت صمت 
تولید  آفرینی ویژه  نقش  تولید و  به جایگاه  و  است 
مقررات  بر  فقط  و  ندارند  توجه  کنندگان در جامعه 
و ضوابط داخلی خود تاکید دارند که لازم با روحیه 
جهادی با رویکرد کلان به کمک بخش تولید بشتابند.

استماع  ضمن  گیلان  تجارت  و  تولید  حوزه  متولی 
متخصصین  و  صنعتگران  مشکلات  و  نظرات  نقطه 
بولر،  ماشین سازی  کارخانجات  در  تولید  حوزه 
آرا  خزر  پایتخت،  پلاستیک  آروین  مروارید،  آرد 
ماشین، تاکید کرد: با تمام توان و ظرفیت برای رفع 

ظرفیت  از  و  کرد  خواهد  تلاش  آن ها  نگرانی های 
کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید در سطح استانی 
و ملی برای مرتفع نمودن مشکلات تولید کنند تولید 

کنندگان اقدام می شود.
مدیر کل صمت استان گیلان پای کار آمدن بانک های 
خدمت  در  مالی  عوامل  همه  و  دولتی  خصوصی، 
بالندگی  از راهکارهای مهم توسعه و  تولید را یکی 
که  زمانی  تا  کرد:  تاکید  و  دانست  کشور  اقتصاد 
همه منابع به سمت اقتصاد مولد و اشتغال پایدار به 
حرکت در نیاید، تحول ویژه ای در بخش تولید رخ 
مواد  و  نقدینگی  کمبود  علت  به  صنایع  و  نمی دهد 
اولیه با ظرفیت های خالی روبرو خواهند بود و عملا 
کارخانجات منتظر تامین نقدینگی در تکمیل ظرفیت 

و اتمام طرح های نیمه تمام می مانند.
بازدید  از  پس  گیلان  صمت  مدیرکل  است  گفتنی 
واحدهای صنعتی؛ طی نشستی با ذوالقدر، مدیر اداره 
و  ترخیص  وضعیت  آستارا  مرزی  شهرستان  گمرک 

روند تسهیل در امور گمرکی را بررسی کرد.

گیلان،  نفتی  فرآورده های  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
و  کافی  اندازه  به  نفتی  های  فرآورده  تمام  و  بنزین 
مطلوب در استان وجود دارد و مشکلی نداریم، گفت: 
از چهار میلیون لیتر در روز به چهار میلیون و ۸۰۰ 

لیتر تا پنج میلیون لیتر رسیده ایم. 
مجتبی شکوری گیلان را از استان های گردشگرپذیر 
روزهای  و  تابستان  ایام  در  کرد:  اظهار  و  دانست 
سطح  در  مسافران  زیاد  بسیار  تردد  شاهد  تعطیل، 

استان هستیم که مصرف بنزین را افزایش می دهد.
شرکت  همکاران  مجموعه  تلاش  اینکه  بیان  با  وی 
ایجاد  گیلان  منطقه  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی 
عزیز  مسافران  و  ها  استانی  هم  برای  رضایتمندی 
مصرف  افزایش  با  اخیر  روزهای  طی  افزود:  است، 
بنزین نسبت به نرم مواجه هستیم و از چهار میلیون 
لیتر در روز به چهار میلیون و ۸۰۰ لیتر تا پنج میلیون 
لیتر رسیده ایم و لذا نیازمند همراهی مردم و مسافران 

هستیم.

منطقه  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
تعطیلی  به  اشاره  با  خبری،  گفت وگوی  در  گیلان 
مقطعی برخی از جایگاه ها به خاطر ترافیک سنگین 
فرآورده  تمام  و  بنزین  کرد:  خاطرنشان  شهری،  بین 
های نفتی به اندازه کافی و مطلوب در استان وجود 

دارد و مشکلی نداریم.
شکوری با بیان اینکه چند جایگاه با تعمیرات مواجه 
خودروها  ها  معطلی  موجب  مسئله  همین  و  هستند 

توسط  بنزین  خرید  افزایش  دنبال  به  گفت:  شده، 
مالکان جایگاه ها هستیم و نسبت به تامین و ارسال 

آن اقدام خواهیم کرد.
سوختگیری  محدودیت  چگونگی  به  پاسخ  در  وی 
ها، اضافه کرد: در استان گیلان هیچگونه محدودیتی 
برای کارت های سوخت ایجاد نکردیم و خودروها 
فاصله  با  روز  در  لیتری   ۶۰ مرحله  دو  توانند  می 
چهار ساعت سوختگیری کنند، اما کارت های آزاد 

محدودیت سرویس دارند.
گیلان  نفتی  های  فرآورده  پخش  ملی  شرکت  مدیر 
نفت  وزارت  تکلیف  و  بودجه  قانون  به  اشاره  با 
اضطراری  های  کارت  از  استفاده  محدودیت  برای 
با  توانند  می  مردم  کرد:  خاطرنشان  ها،  جایگاه  در 
 ۱۵۰ و  ای  یارانه  سهمیه  کارت شخصی  از  استفاده 
برای  خودروها  لذا  کنند  دریافت  را  دوم  نرخ  لیتر 
شخصی  های  کارت  از  ها  جایگاه  معطلی  کاهش 

استفاده کنند.

امام جمعه رشت: 

تمهیدات لازم برای حمایت از شالیکاران اتخاذ شود

به منظور تجاری سازی و صادرات محصولات دانش بنیان  انجام شد

انعقاد تفاهم نامه همکاری چند جانبه رییس پارک علم و فناوری 
گیلان  با سرپرست سازمان منطقه آزاد انزلی

پورحیدری در واحدهای صنعتی غرب گیلان: 

فناوری تولیدات برخی از کارخانجات گیلان در خاورمیانه بی نظیر است

مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی گیلان: 

در گیلان هیچگونه محدودیتی برای کارت های سوخت ایجاد نشده است

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب گیلان اعلام کرد: ۵ پروژۀ 
طرح محرومیت زدایی غرب استان در ۲ شهرستان تالش و 
آستارا، طی هفته دولت سال جاری به بهره برداری می رسد.

اظهار  گیلان  آبفای  شرکت  مدیرعامل  پور،  علی  مازیار   
راستای  در  سیزدهم؛  دولت  پشتیبانی  و  همت  به  داشت: 
غرب  به  مربوط  پروژه   ۵ زدایی،  محرومیت  طرح  اجرای 
استان گیلان با اعتباری بالغ بر ۸۸ میلیارد و ۵۹۰ میلیون ریال 

در هفته دولت سال جاری به بهره برداری خواهد رسید.
مدیرعامل شرکت آبفای گیلان جمعیت روستایی بهره مند از 
اجرای این پروژه ها را ۱۳ هزار و ۲۷۴ نفر ذکر کرد و گفت: 
اجرای  و  کیلومتر   ۹ از  بیش  طول  به  توزیع  شبکه  توسعه 
لوله گذاری خط انتقال آب شرب به طول ۹.۷۶ کیلومتر در 
روستاهای کشلی، حویق، نوده و بوراسرا شهرستان تالش، 
و روستای قنبرمحله شهرستان آستارا احجام عملیاتی این ۵ 

پروژه می باشد.

مدیر نظارت و اعتباربخشی دانشگاه علوم پزشکی گیلان از 
پلمب ۲ مطب دندانپزشکی قلابی و غیر قانونی در شهرستان 

رشت خبر داد. 
اعتباربخشی  و  نظارت  مدیر  میرفلاح«  رشید  »سید  دکتر   
براساس  داشت:  اظهار  گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه 
در  غیردندانپزشک  افردی  فعالیت  از  مردمی،  گزارش های 
شهرستان  رشت که ۲ مطب دندانپزشکی غیرقانونی دایر و در 
امور دندانپزشکی مداخله درمانی می کردند، بیان کرد: طی 
بازدید نظارتی توسط کارشناسان نظارت بر درمان دانشگاه  
و پلیس اماکن، محل کار این افراد پلمب و پرونده جهت 

رسیدگی به مراجع قضایی ارسال شد.
دکتر میر فلاح به شهروندان توصیه کرد:فریب تبلیغات غیر 
واقعی و اغوا کننده در این حوزه ها را نخورند و از مراجعه 

به افراد بدون دانش و صلاحیت لازم خود داری نمایند.
گیلان  پزشکی  علوم  دانشگاه  کرد:  تاکید  ادامه  در  وی 
داشتن مجوز  بدون  متخلف که  افراد  با  مماشاتی  هیچگونه 
به صورت غیر مجاز در حوزه های دندانپزشکی، پوست و 
زیبایی و طب سنتی خدمات درمانی ارائه می دهند به طور 

قاطع برخورد قانونی خواهد کرد.

تشکیل 147 پرونده قاچاق به 
ارزش بیش از پنج هزار میلیارد 

ریال در گیلان 
مصرف  حقوق  از  حمایت  و  بازرسی  نظارت،  معاون   
کنندگان اداره کل صنعت، معدن و تجارت گیلان از تشکیل 
۱۴۷ پرونده تخلف به ارزش پنج هزار و ۴۴۰ میلیارد و ۲۰۱ 
امسال  ابتدای  از  گفت:  و  داد  خبر  استان  در  ریال  میلیون 
چهار هزار و ۹۳۳ مورد بازرسی در حوزه قاچاق کالا در 

این استان صورت گرفته است. 
شاخص ترین  ایرنا  با  گو  و  گفت  در  حسینیان  علیرضا 
لوازم خانگی،  قاچاق،  را در بخش پوشاک، کود  کشفیات 
پزشکی،  تجهیزات  ای،  رایانه  تجهیزات  آرایشی،  لوازم 
پرونده  تعداد  گفت:  و  کرد  عنوان  موراد  سایر  و  لاستیک 
و  بهداشتی  و  آرایشی  کالایی  گروه  در  شده  تشکیل  های 
تجهیزات پزشکی ۴۹ مورد، خوراکی آشامیدنی ۲۲ پرونده، 
لوازم خانگی ۱۷ مورد، لوازم یدکی خودرو چهار پرونده، 
سیگار و دخانیات ۱۰ و کیف، کفش و پوشاک ۶ پرونده و 

اقلام کشاورزی پنج پرونده قاچاق بوده است.
ارزش  به  قاچاق  پوشاک  دست   ۲۲۷ کرد:  تصریح  وی 
از  میلیون و ۷۰۰ هزار ریال در یکی  میلیارد و ۲۳۵  چهار 
واحدهای عرضه پوشاک شهر لاهیجان و ۸۵۰ دست پوشاک 
قاچاق به ارزش سه میلیارد و ۷۵۷ میلیون و ۹۰۰ هزار ریال 
لوازم  در واحدی در گلسار رشت کشف شد و در بخش 
ارزش  به  آرایشی  لوازم  قلم   ۸۲۹ نیز  بهداشتی  و  آرایشی 
۲ میلیارد و ۲۱ میلیون و ۸۰۰ هزار ریال نیز در بازرسی ها 

کشف شد.
وی اضافه کرد: کشف پنج هزار و ۹۴۰ کیلوگرم شکر قاچاق 
از  ریال  هزار  و ۸۰۰  میلیون  و ۳۳۹  میلیارد  ارزش یک  به 
طریق سامانه جامع تجارت در انباری غیرمجاز نیز از دیگر 
کشفیات واحد بازرسی و نظارت اداره کل صنعت، معدن و 

تجارت گیلان بود.
خانگی  لوازم  دستگاه   ۹۵۵ و  هزار   ۱۸۱ گفت:  حسینیان 
قاچاق )تبصره ۴ ماده ۱۸( به ارزش نزدیک سه هزار و ۸۴۴ 
میلیارد و ۶۳ میلیون ریال و سه هزار و ۱۱۶ قلم تجهیزات 
ریال  میلیون   ۸۱۴ و  میلیارد   ۱۱ نزدیک  ارزش  به  پزشکی 
عرضه  مراکز  از  یکی  در  تجارت  جامع  سامانه  طریق  از 

تجهیزات پزشکی شهرستان رشت کشف و ضبط شد.
وی اضافه کرد: ۱۹۱ هزار و ۲۱۰ کیلوگرم خوراک دام به 
ارزش بیش از یک میلیارد و ۱۴۴ میلیون ریال و ۲۶۸ عدد 
نیز در  نیز به ارزش بیش از ۵۷۰ میلیون ریال  کود قاچاق 

بازرسی ها کشف شده است.
به ارزش  به گفته وی، ۴۱ دستگاه تجهیزات رایانه ای هم 
۵۰۴ میلیون و ۶۰۰ هزار ریال در یکی از واحدهای عرضه 
و  دوچرخه  دستگاه   ۲۸ و  رشت  شهر  ای  رایانه  تجهیزات 
در  انباری  در  ریال  میلیون   ۸۳۱ ارزش  به  آن  تجهیزات 
شهرستان رشت نیز از کشفیات قاچاق طی ماه های گذشته 
از حقوق مصرف  بازرسی و حمایت  نظارت،  بودند.معاون 
اظهار  گیلان  تجارت  و  معدن  صنعت،  کل  اداره  کنندگان 
کرد: کشف ۱۶ هزار و ۹۲۱ حلقه لاستیک و لوازم خانگی 
به ارزش ۴۲۸ میلیارد و ۶۲۰ میلیون ریال در انبار غیر مجاز 
در شهرستان رشت و ۲۱۸ حلقه لاستیک نیز به ارزش ۲۷ 
میلیارد و ۶۵۷ میلیون و ۸۵۰ هزار ریال در انباری غیر مجاز 

در شهرستان تالش کشف شد.

پلمب ۲ مطب دندانپزشکی قلابی 
در شهرستان رشت
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همواره عبور عابران پیاده از بزرگراه ها و آزادراه ها حادثه آفرین 
است و این در حالی است که در قانون راهنمایی رانندگی 
پیادگان تکلیف قانونی دارند و مسئولان راهور نیز به ممنوعیت 
تردد عابران تاکید کرده اند؛ اما با وجود چنین ممنوعیتی آیا در 

صورت تصادف، عابران مقصر حتمی شناخته می شوند؟
اخیرا بار دیگر مسئول اطلاع رسانی پلیس راهور تهران بزرگ 
ممنوع  بزرگراه  عرض  از  پیاده  عابران  عبور  که  کرد  اعلام 
است؛ موضوعی که پیش از این بارها و بارها از زبان پلیس 
راهنمایی و رانندگی شنیده شده است اما آنچه باعث گمراهی 
می شود این است که آیا ممنوعیت تردد عابران پیاده از عرض 
آنها در  برای تقصیر ۱۰۰درصدی  بزرگراه ها می تواند عاملی 

صورت تصادف و حوادث رانندگی باشد؟
بزرگ  تهران  راهور  پلیس  ترافیک  فرهنگ  و  آموزش  معاون 
در این باره به خبرنگار ایرنا گفت: در تصادفات هیچ مقصر 
دخیل  عناصر  به  چیز  همه  و  ندارد  وجود  ۱۰۰درصدی 
دستگاه های  جاده،  خودرو،  راننده،  جمله،  از  تصادف  در 
شرایط  بنابر  و  دارد  بستگی  انسان  و  جاده  به  خدمت رسان 

هرکدام مقصر شناخته می شوند.
سرهنگ احسان مومنی با استناد به ماده ۲۱۵ قانون راهنمایی 
عرض  از  پیاده  عابران  تردد  ممنوعیت  بر  مبنی  رانندگی  و 
آزادراه ها، تاکید کرد: با فرض عادی بودن شرایط و مطلوبیت 
همه عناصر، می توان گفت در صورت تردد عابر پیاده از عرض 

آزادراه، وی مقصر قطعی خواهد بود.
ماده ۲۱۵ قانون راهنمایی و رانندگی: پیادگان وظیفه دارند:

الف ـ در محل  هایی که پیاده  رو وجود دارد از سطح سواره  
رو استفاده نکنند.

ب ـ در محل  هایی که پیاده  رو وجود ندارد یا در صورت 
وجود به دلایلی غیرقابل تردد باشد باید از منتهی  الیه سمت 
چپ سواره  رو و عکس جهت حرکت وسایل نقلیه عبور کنند.

پیاده،  از گذرگاه های  تنها  از عرض راه،  برای گذشتن  پ ـ 
پل های هوایی و گذرگاه های زیرزمینی مجاز عبور کنند.

ناگهانی به سطح سواره  رو  ت ـ از دویدن، پریدن و ورود 
خودداری کرده و مراقب حرکت وسایل  نقلیه باشند.

ث ـ از حصار آزادراه  ها نگذرند و در بزرگراه ها و خیابان  
ها از لابلای درختان و گل  بوته  های حاشیه و میانه راه عبور 
نکنند.ج ـ در تقاطع  ها با روشن شدن چراغ سبز مقابل خود 
)چراغ عابر( حرکت کنند و هنگامی که چراغ عابر قرمز بود 
عبور نکنند.چ ـ از موانع و خط  کشی خطوط ویژه، سواره  رو 

خیابان  ها و میدان  ها عبور نکنند.
ح ـ در بزرگراه  ها و خیابان  های اصلی، از خارج از گذرگاه 

 های تعیین شده عبور نکنند.
خ ـ در سواره  رو خیابان برای سوار شدن به  وسیله نقلیه و 
همچنین صحبت کردن یا خرید و فروش با راننده یا سرنشینان 
در  متعدد  به عوامل  اشاره  با  نکنند.وی  توقف  وسایل  نقلیه، 
تصادفات ادامه داد: با وجود اینکه قانون بر ممنوعیت تردد 
عابران پیاده از بزرگراه تاکید دارد اما ماده ۱۸۰ قانون راهنمایی 
و رانندگی تاکید می کند که راننده باید همه حواس خود را 
در حین رانندگی جمع کرده و تمرکز و هوشیاری کامل داشته 
تصریح شده  رانندگی  و  راهنمایی  قانون  ماده ۱۸۰  باشد.در 
است: »رانندگان حق ندارند ضمن رانندگی دخانیات استعمال 
از  استفاده  یا آشامیدنی میل کنند همچنین  یا خوراکی  کنند 
هرگونه وسایل و تجهیزات مانند تلفن همراه که باعث انحراف 
وظیفه  رانندگان  است.  ممنوع  شود،  راننده  رفتاری  و  ذهنی 

دارند در هر حال به طور کامل به جلو توجه داشته باشند.«
بزرگ  تهران  راهور  پلیس  ترافیک  فرهنگ  و  آموزش  معاون 
ممنوعیت های  وجود  با  تصادفات  برخی  در  داشت:  اظهار 
دستگاه های  حتی  است  ممکن  آسیب دیدگان،  برای  قانونی 
خدماتی مانند شهرداری و ادارات برق را نیز مقصر شناخته 

شوند و برای آنان سهم تقصیر در نظر بگیریم.
مومنی گفت: به طور کلی در ادبیات اجرایی و عملیاتی پلیس، 
عابران پیاده در تصادفات متوجه سهم تقصیر خواهند بود که 
این مسئله با توجه به کارشناسی صحنه و عوامل دخیل تعیین 
می شود.وی بار دیگر بر ممنوعیت مطلق تردد عابران پیاده از 
بزرگراه ها و آزادراه تاکید کرد و گفت: حتی عوامل دیگری 
هم دخیل باشند، به طور قطع در صورت حادثه عابر پیاده سهم 
تقصیر خواهد داشت.معاون پلیس راهور تهران بزرگ قوانین 
راهنمایی و رانندگی و ممنوعیت ها و محدودیت های آن را تنها 
برای نجات جان مردم تدوین شده  قوانینی دانست که فقط 
است.معاون پلیس راهور تهران بزرگ، استاندارد بودن مسیر، 
راننده،  هوشیاری  خودرو،  فنی  معاینات  و  استاندارد  شرایط 
روشنایی، شانه مناسب مسیر و عوامل دیگر را در کارشناسی 
تصادف موثر دانست و افزود: پلیس برای همه نهادها متولی، 
سهم تقصیر قائل خواهد بود.مومنی تصادف عابران پیاده را 
یکی از دغدغه های پلیس راه در تهران دانست و گفت: اینکه 
حدود ۴۶ درصد فوتی ناشی از تصادف در شهر تهران مربوط 
به عابران پیاده است، نشان از عدم توجه به قوانین دارد که 
عمده آن نیز در محورهای بزرگراهی و آزادراهی رخ می دهد.

به گفته وی، یافتن مقصر علاج بعد از واقعه است زیرا ممکن 
است در برخی از این تصادفات جان یک انسان طعمه مرگ 
شود؛ بنابراین بهترین راهکار تشویق مردم به رعایت قوانین و 
عدم عبور از ممنوعیت است.سال گذشته ۲۳۵ نفر از شهروندان 
تهرانی در تصادفات جان خود از دست دادند که ۵۱ درصد 
تقریباً همه  و  مربوط می شود  بزرگراه ها  به  این تصادفات  از 
اینموارد مربوط به عبور عابران از عرض بزرگراه ها است. در 
این میان، بزرگراه آزادگان با ۱۶ درصد رتبه نخست تصادفات 
فوتی را به خود اختصاص داده است.طبیعی است که بخش 
عابران  متوجه خود  بزرگراه ها  تقصیرها در  از سهم  عمده ای 
عرض  از  پیاده  عابر  پل  از  استفاده  جای  به  که  است  پیاده 
بزرگراه ها عبور کرده اند و در این میان کارگران شهرداری و 

عوامل نظافت نیز کم نیستند.

آیا عابران پیاده در عبور از
 آزادراه ها و بزرگراه ها مقصر 

حتمی شناخته می شوند؟

با  مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  آموزش  و  تحقیقات  مدیرکل 
اشاره به افزایش مواد روان گردان جدید در جهان و گسترش 
فضای  در  مواد  این  تبلیغات  به  نسبت  مواد،  این  بازار 
جدید  روان گردان  مواد  امروز  گفت:  و  داد  هشدار  مجازی 
»برای  مانند  تبلیغاتی  با  و  متنوع  و  بسته بندی های جذاب  در 
رایحه درمانی«، »برای مصرف انسانی نیست«، »مورد استفاده 
گمراهی  منظور  به  و...  »شادی آور«  »آرام بخش«،  بخور«،  در 

مصرف کنندگان و مراجع کنترلی عرضه می شوند.
دکتر تهمینه باهری با اشاره به ورود مواد روان گردان جدید 
از سال ۲۰۰۹ در بازارهای جهانی اظهار کرد: از زمان شروع 
براساس  و  بین المللی  سطح  در  مخدر  مواد  قانون گذاری 
کنوانسیون های ۱۹۶۱ )درباره مواد مخدر( و کنوانسیون ۱۹۷۱ 
)درباره مواد روان گردان(، ۳۴۷ ماده طبق این دو کنوانسیون 
تحت کنترل بین المللی قرار گرفته اند. این درحالیست که از 
سال ۲۰۰۹ تا به امرور ۱۱۸۴ ماده، به عنوان ماده روان گردان 

جدید، در بازارهای جهانی معرفی شده اند.
 )NPS( وی یادآور شد: طبق تعریف، مواد روانگردان جدید
صورت  به  چه  و  خالص  صورت  به  چه  که  هستند  موادی 
برای  تهدیدی  قرار می گیرند و   فرآوری شده مورد مصرف 

سلامت عمومی در دنیا محسوب می شوند. اصطلاح »جدید« 
است  ممکن  بلکه  نمی کند  اشاره  مواد جدید  تولید  به  لزوماً 
مواد موجود در بازار باشد که جدیدا مورد سوءمصرف قرار 

گرفته اند.
مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  آموزش  و  تحقیقات  مدیرکل 
طبقه بندی روان گردان های جدید را براساس اعلام دفتر مقابله 
با مواد مخدر و جرم سازمان ملل تشریح کرد و گفت: در این 
طبقه بندی، کانابینوئیدهای سنتزی، مواد بر پایه گیاهی )خات، 
کراتوم، کاکتوس پیوت، سالیوا دیوینروم و...(، کاتینون های 
مشابه  مواد  تریپتامین ها،  فن اتیل آمین ها،  کتامین،  سنتزی، 
پی  سیکلیدین،  فن  مشابه  مواد  آمینوایندول ها،  فنتانیل ها، 
بنزودیازپین های جدید و... جزو مواد روان گردان  پرازین ها، 

جدید معرفی شده اند.
افزود: در مورد عوارض مصرف و روش های درمان  باهری 
همچون  شناخته شده  شیمیایی  ساختارهای  با  موادی  اعتیاد، 
در  بسیاری  تحقیقات  )شیشه(،  متامفتامین  و  هروئین  تریاک، 
سراسر دنیا صورت گرفته است، با این حال چالش های درمان 
هنوز وجود دارد. اما در مورد مواد روان گردان جدیدی که 
جدیدا  یا  و  هستند  نیز  جدید  شیمیایی  ساختارهای  دارای 

مورد سوءمصرف قرار می گیرند، واقعا اطلاعات علمی بسیار 
کمی موجود است و مصرف کنندگان آن ها نسبت به عوارض 
مصرف و نوع واکنش بدن اطلاعاتی ندارند و چون در اکثر 
موارد نمونه ها از نظر مقدار و نوع ماده با هم متفاوت هستند، 
این تفاوت و غیرقابل پیش بینی بودن نوع و مقدار ماده موثره 
موجود، سبب خطا در دُز مصرفی و ایجاد عوارض مصرف 

بیش از اندازه و گاهی مرگ در مصرف کنندگان می شود.
سن اعتیاد به ۱۰ سال رسیده؟

مخدر  مواد  با  مبارزه  ستاد  آموزش  و  تحقیقات  مدیرکل 
روان گردان  مواد  مصرف  سن  و  شیوع   میزان  درخصوص 
جدید اظهار کرد: ستاد مبارزه با مواد مخدر در حال اجرای 
از  پس  که  روان گردان هاست  و  مخدر  مواد  شیوع شناسی 
مطالعات  براساس  اما  شد.  اطلاع رسانی خواهد  نتایج  اتمام، 
این  با  است؛  سال   ۲۴ ایران  در  اعتیاد  سن  میانگین  قبلی، 
وجود نکته دیگری که باید مورد توجه قرار گیرد این است 
و  مواد  میان مصرف  مسئولان  و حتی  کارشناسان  برخی  که 
اعتیاد تفاوت چندانی قائل نمی شوند. برای مثال برخی مواقع 
گفته می شود »سن اعتیاد« به ۱۰ سال رسیده، این درحالیست 

که اعتیاد تعریف خاص خود را دارد.
نیز موجب وابستگی روانی فرد و  مصرف حتی یکبار »گل« 

در نهایت اعتیاد می شود
و  مخدر  مواد  تبلیغ  متفاوت  و  جدید  روش های 

روان گردان در فضای مجازی
و  مزمن  اختلالی  عنوان  به  اعتیاد  می کند:  تصریح  باهری 
طول  در  فرد  یک  است  ممکن  می شود.  تعریف  عودشونده 
مصرف  البته  کند،  تجربه  را  مواد  مصرف  یکبار  خود  عمر 
حتی یکبار برخی مواد همچون متامفتامین و گل نیز موجب 
وابستگی روانی فرد و در نهایت اعتیاد فرد خواهد شد. باید 
داوطلبانه  معمولا  مصرف  برای  اولیه  تصمیم  داشت  توجه 
به  خود،  کنترل  در  فرد  توانایی  مداوم،  مصرف  با  اما  است 

طور جدی دچار اختلال می شود.
روان گردان  و  مخدر  مواد  تبلیغات  به  نسبت  ادامه  در  وی 
به مردم هشدار داد و اظهار کرد: امروزه  در فضای مجازی 
متنوع و  بسته بندی های جذاب و  مواد روان گردان جدید در 
با تبلیغاتی مانند »برای رایحه درمانی«، »برای مصرف انسانی 
»شادی آور«  »آرام بخش«،  بخور«،  در  استفاده  »مورد  نیست«، 
کنترلی  مراجع  و  مصرف کنندگان  گمراهی  منظور  به  و  و... 

عرضه می شوند.
عرضه  سایت های  این  از  بسیاری  اینکه  به  اشاره  با  باهری 
کننده مواد در فضای مجازی، توسط پلیس رصد و شناسایی 
برخی  و  انگلیس  می شوند، گفت: کشورهایی همچون چین، 
مواد  تولیدکننده  کشورهای  جزو  اروپایی،  کشورهای 
کشور  در  مواد  این  عبارتی  به  هستند؛  جدید  روان گردان 
تولید نمی شوند، بلکه از سایر کشورها وارد ایران می شوند.

روش های جدید تبلیغ مواد مخدر؛ 
»رایحه درمانی« و »ضدافسردگی«

این مواد غذایی دوست 
دیابتی ها هستند

دیابت یا همان مرض قند، بیماری است که فرد مبتلا را سالها 
مانند  را  آن  باید  مزمن  بیمای  این  به  مبتلایان  و  کرده  درگیر 
دیابتیک خود،  زندگی  طول  در  و  بدانند  زندگی خود  شریک 
برخی مواد غذایی را مصرف نکرده و برخی را بیشتر مصرف 

کنند.
بیماری های  از  یکی  قند،  مرض  عامیانه  اصطلاح  به  یا  دیابت 
مزمن و طولانی مدت است که افراد درگیر با آن سالها با این 
بیماری زندگی می کنند؛ البته زندگی کردن با این بیماری تابع 
شرایط خاص مانند پرهیز از مصرف برخی مواد غذایی همچون 

شیرینی جات است.
دیابتی بودن به این معنا نیست که باید غذاهای خسته کننده یا 
از غذاهای سالم و خوش طعم وجود  بسیاری  بخورید.  ساده 
دارند که کمتر باعث افزایش قند خون می شوند. تعیین بهترین 
غذاها برای زمانی که مبتلا به دیابت هستید می تواند کار سختی 
باشد؛ چراکه هدف اصلی شما باید کنترل سطح قند خون تان 
باشد. با این حال، خوردن غذاهایی که از عوارض دیابت مانند 
بیماری های قلبی جلوگیری می کند نیز مهم است. اگر شما هم 
به عنوان یک فرد دیابتی نگران افزایش قند خون تان و عوارض 
دیابتی ها  غذای  لیست  با  می کنیم  پیشنهاد  هستید  بیماری  این 

آشنا شوید.
لوبیا

لوبیا یکی از مواد مغذی و مفید لیست غذای دیابتی هاست. لوبیا 
مفید )کلسیم،  B، مواد معدنی  از ویتامین  نوعی حبوبات غنی 
به دیابت  افراد مبتلا  فیبر است. آنها برای  پتاسیم و منیزیم( و 

گزینه سالمی محسوب می شوند.
ماست

ماست برای افراد مبتلا به دیابت یک انتخاب لبنی عالی است. 
تحقیقات نشان می دهد که خوردن برخی محصولات لبنی مانند 
ماست ممکن است مدیریت قند خون را بهبود بخشد و عوامل 
خطرساز بیماری های قلبی را کاهش دهد. این خاصیت می تواند 
تا حدی به دلیل پروبیوتیک هایی که در ماست وجود دارد باشد. 
علاوه بر این، ماست می تواند خطر ابتلا به دیابت را نیز کاهش 

دهد.
آجیل و خشکبار

انواع آجیل ها حاوی فیبر  آجیل خوشمزه و مغذی است. همه 
آجیل ها  از  برخی  اگرچه  دارند؛  کمی  کربوهیدرات  و  هستند 
نسبت به بقیه آجیل ها از کربوهیدرات بیشتری برخوردار هستند.

و  قند خون  کاهش  التهاب،  کاهش  منجربه  آنها  منظم  مصرف 
کاهش سطح کلسترول LDL می شود. آجیل همچنین به افراد 

مبتلا به دیابت در بهبود سلامت قلب شان کمک کند.
سیر

سیر یکی دیگر از مواد مغذی است که می توان آن را در لیست 
غذای دیابتی ها قرار داد؛ چرا که به کاهش قند خون، التهاب، 
کمک  دیابت  به  مبتلا  افراد  در  خون  فشار  و   LDL کلسترول 

می کند.
دانه های کتان

دانه کتان یکی از مواد غذایی فوق العاده سالم است. دانه های 
سایر  و  فیبر   ،۳ امگا  چربی های  از  بالایی  مقدار  دارای  کتان 
ترکیبات گیاهی منحصر به فرد هستند. علاوه بر این، دانه های 
کتان دارای فیبر چسبناک بسیار زیادی هستند که سلامت روده، 

حساسیت به انسولین و احساس سیری را بهبود می بخشند.
التهاب،  کاهش  به  کتان  دانه های  گفت  می توان  کلی  طور  به 
بهبود  و  دیابت  علائم  کاهش  قلبی،  بیماری های  خطر  کاهش 

حساسیت به انسولین کمک می کنند.
تخم مرغ

لیست غذای  را در  مواد غذایی که می توان آن  از  یکی دیگر 
بهبود  موجب  مرغ  تخم  است.  مرغ  تخم  داد  قرار  ها  دیابتی 
عوامل خطر بیماری های قلبی و مدیریت قند خون می شود. تخم 
یکی  واقع،  در  دارد.  برای سلامتی  انگیزی  فواید شگفت  مرغ 
بین وعده های  داشتن شما در  نگه  برای سیر  بهترین غذاها  از 
غذایی است. همچنین مصرف منظم تخم مرغ می تواند از چند 
التهاب را  قلبی را کاهش دهد. تخم مرغ  بیماری  جهت خطر 
کاهش می دهد، حساسیت به انسولین را بهبود می بخشد و سطح 

کلسترول HDL )خوب( شما را افزایش می دهد.
روغن زیتون

یکی دیگر از مواد مغذی سالمی که می توان آن در لیست غذای 
دیابتی ها قرار داد روغن زیتون است. روغن زیتون برای سلامت 
قلب بسیار مفید است و حاوی نوعی چربی اشباع نشده به نام 
اسید اولئیک است که نشان می دهد مدیریت قند خون را بهبود 
از غذا را کاهش  بعد  ناشتا و  می بخشد، سطح تری گلیسیرید 
می دهد و دارای خواص آنتی اکسیدانی است. این ماده غذایی 
برای افراد مبتلا به دیابت که در مدیریت سطح قند خون مشکل 

دارند و سطح تری گلیسیرید بالایی دارند بسیار مفید است.
پلی  نام  به  اکسیدان هایی  آنتی  حاوی  همچنین  زیتون  روغن 
فنول است. پلی فنول ها التهاب را کاهش می دهند، از سلول های 
پوشاننده رگ های خونی شما محافظت می کنند و فشار خون 

را کاهش می دهد.
ماهی

ترین غذاهای روی کره  از سالم  را یکی  افراد ماهی ها  برخی 
بسیار  منابع  و...  ساردین  ماهی  آلا،  قزل  ماهی  می دانند.  زمین 
که  هستند   EPA و   DHA  ۳ امگا  چرب  اسیدهای  از  خوبی 
کافی  مقدار  دریافت  دارند.  زیادی  فواید  قلب  سلامت  برای 
این چربی ها به طور منظم به ویژه برای افراد مبتلا به دیابت که 
در معرض افزایش خطر ابتلا به بیماری های قلبی و سکته مغزی 

هستند، بسیار مفید است.
DHA و EPA از سلول هایی که در رگ های خونی شما قرار 
دارند محافظت می کنند، علائم التهاب را کاهش می دهند و به 
منظم  طور  به  که  افرادی  می کنند.  کمک  نیز  شریانها  عملکرد 
هستند.  قلبی  حملات  خطر  معرض  در  کمتر  می خورند  ماهی 
ماهی یک منبع عالی از پروتئین با کیفیت بالا است که باعث 
می شود احساس سیری کنید و به تنظیم سطح قند خونتان نیز 
کمک می کند؛ به همین دلیل یکی از مواد غذایی سالم و مفید 

لیست غذای دیابتی هاست.
سبزیجات

سبزیجات یکی از گروه های غذایی هستند که اکثر ما به اندازه 
کافی از آن استفاده نمی کنیم. آنها سرشار از مواد مغذی مانند 
سبزیجات  هستند.  اکسیدان ها  آنتی  و  معدنی  مواد  ویتامین ها، 
معمولًا به دو دسته غیر نشاسته ای و نشاسته ای تقسیم می شوند. 
هستند؛  بیشتری  کربوهیدرات  حاوی  نشاسته ای  سبزیجات 

بنابراین باید در برنامه غذایی خود به آنها توجه کنید.
می کنند.  محافظت  شما  چشم  و  قلب  سلامت  از  سبزیجات 
اسفناج، کلم و سایر سبزیجات برگ دار منابع خوبی از بسیاری 

از ویتامین ها و مواد معدنی از جمله ویتامین C هستند.
افراد مبتلا به دیابت میزان ویتامین C پایین تری نسبت به افراد 
 C ویتامین  به  بیشتری  نیاز  است  ممکن  و  دارند  دیابت  بدون 
داشته باشند. ویتامین C به عنوان یک آنتی اکسیدان قوی عمل 

می کند و همچنین دارای خواص ضد التهابی است.
افزایش مصرف غذاهای غنی از ویتامین C می تواند به افراد 
بدن   C افزایش سطح ویتامین  با  تا  به دیابت کمک کند  مبتلا 
این،  بر  علاوه  دهند.  کاهش  را  سلولی  آسیب  و  التهاب  شان 
سبزیجات برگ دار منبع خوبی از آنتی اکسیدانها هستند. این 
از  که  مروارید  آب  برابر  در  شما  چشم  از  اکسیدان ها  آنتی 

عوارض شایع دیابت هستند، محافظت می کند.
اسفناج/فلفل دلمه ای/هویج/کلم بروکلی/گل کلم

جوانه بروکسل/کرفس/پیازها/گوجه فرنگی/کدو سبز
سیر/قارچ

کمبود »زیاد« نیروی خدماتی در مدارس
 بالاخره آموزش و پرورش »بازنشسته ها« را به کار می گیرد؟

به گفته معاون حقوقی و امور مجلس وزیر آموزش و پرورش، 
وزیر  مدارس،  در  خدماتی  نیروی  زیاد  کمبود  به  توجه  با 
صحبت هایی  نیروها،  این  جذب  برای  پرورش  و  آموزش 
در  لاشکی  احمدی  است.قاسم  داشته  جمهوری  رئیس  با 
برنامه آموزش و پرورش  نیروی خدماتی و  خصوص کمبود 
برای جذب نیروی خدماتی در مدارس، اظهار کرد: کمبود ما 

در نیروی خدماتی مدارس خیلی زیاد است. 
جمهوری  رئیس  با  را  لازم  وزیر صحبت های  راستا،  این  در 
انجام داده  و امیدواریم به نتیجه برسد؛ البته اینکه برای این امر 
تا چه اندازه مجوز گرفته اند را پس از نهایی شدن باید خود 
شخص وزیر اعلام کنند.وی در پاسخ به اینکه آیا امسال نیز 
مدیر و ناظم موظف به تدریس در کلاس ها هستند؟، توضیح 
روشی  هر  از  مجبوریم  باشیم،  داشته  نیرو  کمبود  اگر  داد: 
نباید  آموز  دانش  نگذاریم.  خالی  را  کلاسها  تا  کنیم  استفاده 
بدون معلم باقی بماند. اگر کمبود نداشته باشیم از این ظرفیت 
استفاده نمی کنیم و مدیران و ناظم ها برای کار مدیریتی خود 
آزاد تر می شوند. اگر هم کمبود پیدا کنیم مجبوریم زحمت 

این عزیزان را زیاد کنیم.
در  پرورش  و  آموزش  وزیر  مجلس  امور  و  حقوقی  معاون 
پاسخ به سوال دیگر ایسنا مبنی بر اینکه مشاور وزیر و مدیر 

پروژه های استخدامی وزارت آموزش و پرورش اعلام کردند 
امسال آن دسته از بازنشستگان آموزش و پرورش که رتبه سه 
به بالا دارند برای همکاری و جبران کمبود نیرو در آموزش و 
پرورش به کار گرفته می شوند اما وزیر آموزش و پرورش این 
به  بازنشسته ها  امسال کدام  بالاخره  تایید نکردند،  موضوع را 
کار گرفته می شوند؟، تصریح کرد: این ها در اختیار آقای وزیر 
اول و آخر در وزارتخانه  است. حرف آقای وزیر هم حرف 

است و هرچه زیر نظر وی باشد، دنبال می شود.
امسال آخرین سالی است که آزمون دانشگاه فرهنگیان 

از طریق سازمان سنجش برگزار می شود
اینکه امسال آخرین سالی است  بیان  با  لاشکی در عین حال 
که آزمون دانشگاه فرهنگیان از طریق سازمان سنجش برگزار 
برگزاری  از  نشان کرد: در حال حاضر پس  می شود، خاطر 
آزمون، آموزش و پرورش ۱۰ روز بیشتر فرصت برای گزینش 
افراد ندارد تا متوجه شود این فرد به درد معلمی می خورد یا 
خیر. شورای عالی انقلاب فرهنگی مصوبه ای در ۲۲ فروردین 
امسال دارد که طبق آن اجازه برگزاری آزمون اختصاصی به 
ما داده شده است.وی ادامه داد: یعنی ما اعلام می کنیم تعداد 
مشخصی معلم می خواهیم و برای این تعداد آزمون اختصاصی 

برگزار می کنیم. 
و  پزشکی  معاینات  ارزیابی،  فرآیند  است  ممکن  بین  این  در 
مصاحبه ما ۴ ماه هم طول بکشد. به همین خاطر از سال آینده 
عالی  شورای  مصوبه  اساس  بر  را  فرهنگیان  دانشگاه  آزمون 
انقلاب فرهنگی، مستقل برگزار می کنیم. از طرفی این امر برای 
دوستان سازمان سنجش هم راحت تر است و دیگر برایشان 
دردسر نیست که بخواهند نتایج را اعلام کنند اما منتظر اتمام 

گزینش ما باشند.
 فصل الخطاب ما برای جذب نیرو از سال آینده یعنی ۱۴۰۳، 

مصوبه شورای عالی انقلاب فرهنگی است.

تعاونی، شرکت  نوبت اول شرکت  العاده  مجمع عمومی فوق 
شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه  کارکنان  مصرف  تعاونی 
10720027527راس  ملی  153وشناسه  ثبت  شماره  به  رودسر 
ساعت 9صبح روز پنج شنبه مورخ 1402/06/09در محل سالن 
تشکیل  رودسر  شهرستان  درمان  و  بهداشت  شبکه  اجتماعات 
می  دعوت  تعاونی  شرکت  محترم  اعضای  عموم  از  میگردد 
جلسه  دستورات  به  رسیدگی  جهت  مقرر  ساعت  راس  گردد 

حضور بهم رسانند.
توجه:هر یک از اعضای شرکت می توانند استفاده از حق خود 
نفر به  را برای حضور و دادن دای در مجمع عمومی به یک 
واگذار  ازاعضا  خارج  یا  میان  از  الاختیار  تام  نماینده  عنوان 
 3 از  بیش  رای خود  بر  علاوه  تواند  نمی  هیچکس  نماید.لکن 
رای با وکالت داشته باشد غیر عضو تنها می تواند از یک عضو 

وکالت داشته باشد .
ساعت  راس  میگردد  دعوت  محترم شرکت  اعضای  عموم  از   

مقرر جهت رسیدگی به دستورات جلسه حضور بهم رساند.

دستور جلسه :
1-اتخاذ تصمیم در خصوص اصلاح ماده 22 اساسنامه 

2- اتخاذ تصمیم در خصوص اصلاح ماده 26 اساسنامه 
3- دادن ماموریت به هیئت مدیره جهت ثبت تغییرات 

تذکر: چنانچه مجمع عمومی فوق العاده نوبت اول رسمیت پیدا 
نکرد مجمع عمومی فوق العاده نوبت دوم راس ساعت  9 صبح 
روز سه شنبه مورخ 1402/06/21 و چنانچه مجمع عمومی فوق 
العاده نوبت دوم رسمیت پیدا نکرد مجمع عمومی فوق العاده 
نوبت سوم راس ساعت 9 صبح روز دوشنبه مورخ 1402/07/03 

با همان دستور جلسه در همان مکان برگزار خواهد شد. 

هیات مدیره شرکت تعاونی 
رئیس هیئت مدیره : محمود نادم نالکیاشری 

مدیر عامل: محمد رحیمعلی پور  لشکاجانی 

نائب رئیس هیئت مدیره : علی اصغر مسرور رودسری

  تاریخ  انتشار 1402/05/29

آگهی دعوت مجمع عمومی فوق العاده
 )نوبت اول (  

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آیین   ۱3 ماده  و  قانون   3 ماده  موضوع   آگهی 
وضعیت ثبتی و اراضی وساختمان های فاقد سند رسمی 

هیات   1402/04/25 مورخ    140260318020004673 شماره   رای  برابر 
موضوع  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
مالکانه و  ثبتی  حوزه ثبت ملک کلاچای تصرفات  رسمی مستقر در واحد 
بلامعارض متقاضی  آقای اسداله بهرامیان کندسر  فرزند علی اصغر   به شماره 
شناسنامه 3 صادره از رودسر و کدملی 2691318141  در ششدانگ  یکقطعه 
زمین  مشتمل بر یکباب خانه به مساحت 367/36 مترمربع  )کاربری مسکونی ( 
پلاک 32 فرعی از 37 اصلی واقع در قریه کندسر بخش 29 گیلان خریداری 
)نسق  کندسر  بهرامیان   اصغر  علی  آقای  رسمی  مالک  نسق  مورد  از  شده 
زارعی شماره43973مورخ 1346/11/15دفتر خانه 60رشت ( محرز گردیده 
است.لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
اعتراضی  مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاص  که  صورتی  در  شودو  می 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم وپس از اخذ رسید  ظرف مدت یک ماه از تاریخ  
تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی 
است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک کلاچای

 خانم نر جس خلیلی نیای
 تاریخ انتشار نوبت اول 1402/05/29

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/13   
 م الف 950
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برگزاری همایش ملی قیام 
تاریخی عاشورا از دیدگاه اهل 

سنت در سراوان

گذرگاه مرزی ریمدان آماده خدمات دهی 

به 30 هزار زائر پاکستانی اربعین حسینی فعلی  ازمشکلات  یکی  اینکه  بابیان  اقتصادی  کارشناس  یک 
رسوب کالا دربنادر وجود انحصار در واردات برخی از مواد 
شرایط  اوقات  از  برخی  در  مسئله  این  گفت:  است،  غذایی 

بازار داخلی را با کمبود مواجه می کند.
و  دامی  نهاده های  مانند  اساسی  کالاهای  رسوب  چالش   
در  کشور  گمرکات  در  غذایی  محصولات  از  دیگر  برخی 
تجاری  فرایند  در  معضل  یک  به  تبدیل  اخیر  سال های  طول 
مجلس،  پژوهش های  مرکز  گزارش  طبق  است؛  شده  کشور 

دپوی نهاده های دامی در بندر امام خمینی )ره( از دی 
۱۴۰۰ تا دی ۱۴۰۱، بیش از ۴۲ درصد افزایش داشته و 

به رقم حدود ۲.۷ میلیون تن رسید.
بنا بر بررسی معضل رسوب کالا در بنادر کشور باعث 
شده برخی از بخش های تولیدی نظیر مرغداران گوشتی 
مضیقه  در  دامی  نهاده های  به  دسترسی  نظر  از  کشور 
جدی قرار گرفته و بدین ترتیب ردپای معضل رسوب 
نظیر گوشت  اساسی  کالاهای  قیمتی  نوسانات  در  کالا 

و مرغ نیز دیده شود.
مانند  اساسی  کالاهای  غیرمنطقی  انباشت  چالش 
جایی  تا  و...  خوراکی  روغن های  دامی،  نهاده های 
کشور  قضائی  دستگاه  رئیس  حتی  که  کرد  پیدا  ادامه 
و  داده  نشان  واکنش  مسئله  این  به  نسبت  شخصاً  نیز 
گفت،  کشور  شمالی  گمرکات  و  بنادر  در  حضور  با 
کالا  اداری،  کارهای  پیچیدگی  دلیل  به  نیست  انصاف 

بماند و فاسد شود.
و  بخشنامه ها  تعدد  که  معتقدند  کارشناسان  برخی 
دلایلی  از  یکی  تجاری  فرایندهای  به  مربوط  مصوبات 
گمرکات  در  کالاها  از  برخی  رسوب  باعث  که  است 
موجب  دستورالعمل ها  این  زیرا  است،  شده  کشور 

اما  این حوزه شده اند.  سردرگمی تمامی بخش های فعال در 
عرصه  در  انحصارگر  تجار  برخی  منفی  نقش  به  نیز  عده ای 

واردات کالاهای اساسی اشاره می کنند.
نقش واردکنندگان نهاده های دامی در رسوب کالاها

ریشه ای  تعریف  در  اقتصادی،  کارشناس  عبدالمجید شیخی، 
گفت:  مهر  به  ورودی  مبادی  در  کالا  شدن  رسوب  مسئله 
به  قابل واگذاری  هرگز  که  دولت  عمومی  وظایف  از  یکی 
از  یکی  بنابراین  است؛  بازار  تنظیم  نیست  خصوصی  بخش 
در  انحصار  وجود  بنادر  در  کالا  رسوب  فعلی  مشکلات 
این  است  غذایی  مواد  سایر  و  دام، غلات  واردات خوراک 
مسئله در برخی از اوقات شرایط بازار داخلی را با کمبود و 

گاهی با زیادی کالا مواجه می کند.
وی با ابراز تأسف از وجود انحصار در واردات محصولات 
بیان کرد: برخی از واردکنندگان، تنها منافع شخصی خود را 
به موقع  را  بار کشتی ها  و  نظر می گیرند  در  واردات کالا  در 
تخلیه نمی کنند؛ در ۴ سال گذشته چندین بار به دلیل تخلیه 
در  دام  خوراک  حامل  کشتی های  هنگام  به  عمدی  نکردن 

بنادر، قیمت آن در کشور افزایش پیدا کرده است.
کالا  چنانچه  غیرمنظم  و  ناموزون  بازار  در  کرد:  عنوان  وی 
ضرر  باعث  بیاید  بازار  به  دامی  نهاده  برداشت  فصل  در 
این  داشت  و  کاشت  فصل  در  اگر  و  می شود  تولیدکننده ها 
افزایش  به دلیل  بازار شود مصرف کنندگان  محصولات وارد 
قیمت نهاده های دامی ضرر می کنند و در هر دوره ای دولت 
با هجوم شکواییه های تولیدکنندگان و مصرف کنندگان مجبور 
پرداخت  معنوی  هزینه های  به نوعی  و  شده  پاسخگویی  به 

می کند؛ 
وجود  بازاری  تنظیم  برنامه  که  نامنظم  شرایط  در  بنابراین 

تولیدکننده  اساسی  کالاهای  تک به تک  واردات  بابت  ندارد 
فقط دلال ها  و عملًا  یا دولت ضرر می کنند  یا مصرف کننده 
و واردکنندگان خوراک دام، علوفه و مواد غذایی دام از این 

موضوع منتفع می شوند.
تنظیم بازار کالاهای اساسی و ضرورت برنامه ریزی

این کارشناس اقتصادی در خصوص حل مشکل واردات کالا 
و  توزیع  تولید،  برای  باید  گفت: جدول زمان بندی و مکانی 
ذخیره سازی تمام کالاهای اساسی توسط متولی همان بخش 

آماده شود؛ چون فعلًا وظایف بازرگانی مواد غذایی، غلات 
این  است  کشاورزی  جهاد  وزارت  عهده  به  دام  خوراک  و 
به  تاکنون  متأسفانه  اما  است؛  نهاد  به عهده همین  نیز  وظیفه 
این مسئله رسیدگی نشده به همین دلیل این موضوع زیان های 

متعددی را به بار آورده است.
وی ادامه داد: تهیه این جدول نیازمند مطالعه اجمالی و مستند 
بر آمار و اطلاعات موثق برای تمام محصولات غذایی است 
و این مسئله برای تمام کالاها حتی محصولات غیرخوراکی 

و غیر آشامیدنی قابلیت اجرا دارد.
بر اساس جدول زمان بندی و مکانی محصولات  افزود:  وی 
کردن حفره های  پر  برای  و  داخلی  تولید  با چگالی  متناسب 
مواقع فصل کاشت، داشت و حتی در زمان قله برداشت کالا 
و  واردات  مجوز  و...  ذرت  جو،  گندم،  دام،  خوراک  برای 

صادرات داده می شود.
تنظیم  و  گندم  برای  کرد:  بیان  اقتصادی  کارشناس  این 
و  سیلوها  یعنی  ذخیره سازی  ظرفیت  وجود  با  آن  واردات 
انبارهای کشور برنامه زمان بندی خرید آن برآورد می شود و 
تا حدودی این مسئله برای کشور حل شده است؛ ولی برای 
سایر غلات به دلیل مداخله بخش خصوصی به ویژه انحصار 
واردات غلات در دست چند نفر معدود این موضوع همچنان 
و  زمان بندی  اجرای جدول  کرد:  تصریح  دارد.شیخی  وجود 
تولیدکننده، مصرف کننده و دولت  نفع  به  مکانی محصولات 
مسئله  این  و  نشود  آن ها  سربار  عمومی  هزینه های  تا  است 
احتکار،  نیز  اسلامی  اقتصاد  در  البته  است  دلالان  ضرر  به 
تولیدکننده،  برای  ایجاد زیان  دلیل آن  حرام شمارده شده و 
مصرف کننده و دولت است.این کارشناس اقتصادی با اشاره 
کرد:  تشریح  انحصاری  واردکنندگان  توسط  کالا  احتکار  به 

این افراد با سفارش دادن بی موقع کالا عملًا آن را خریداری 
با  و  نمی دهند  محصولات  آن  به  واردات  اجازه  اما  می کنند 
انبارهای بنادر یا حتی  احتکار کردن کالا در کشتی ها یا در 
که  می کنند  کشور  وارد  فصلی  در  را  کالا  ورودی  مبدأ  در 
کمبود آن در بازار به اوج خود رسیده و قیمت ها بالا می رود 

در آن زمان به صورت قطره چکانی در بازار تزریق می کنند.
میان چگالی  تناسب  بازار  تنظیم  اقتضای  اینکه  بیان  با  شیخی 
مصرف  کالاها  برخی  گفت:  است،  مصرف  چگالی  با  تولید 
مصرف  تابستان  در  که  هندوانه  مانند  دارد؛  فصلی 
بودن  بالا  دلیل  به  تابستان  در  آن  برداشت  می شود 
نسبی  انطباق  تولید  و  عرضه  با  آن  چگالی  مصرف 
دام  خوراک  و  جو  گندم،  مانند  کالاهایی  اما  دارد؛ 
فراوانی  ولی  است؛  افقی  یکنواخت  مصرف  چگالی 
از  که  است  کوه  قله  یعنی  نرمال  منحنی  شبیه  تولید 
فصل  آخر  تا  می شود  آغاز  برداشت جو  بهار  ابتدای 
فصل  سال  دوم  نیمه  در  و  رسیده  پایان  به  تابستان 
کاشت و داشت می شود و در این زمان منحنی به خط 

افقی نمودار می چسبد.
انتقاد از بازار تنظیم نشده نهاده های دامی

شیخی با انتقاد از اینکه هیچ برنامه تنظیم بازاری برای 
تعریف  با  کرد:  بیان  ندارد،  وجود  دامی  نهاده های 
در  مصرف  مازاد  جذب  و  ذخیره سازی  ظرفیت های 
کالا  کمبود  حفره های  می توان  تابستان  و  بهار  فصل 
ذخیره سازی  با  عملًا  کرد  پر  را  بعدی  فصل  دو  در 
به صورت  باید  بازار  تنظیم  این  می شود؛  تنظیم  بازار 
تکلیفی از وزارتخانه مرتبط مطالبه شود همان طور که 
مازاد  ذخیره سازی  و  خرید  با  عید  شب  میوه  بازار 
محصولات در فصل های قبل تنظیم شد همین موضوع 

باید برای نهاده های دامی نیز انجام شود.
انجام  لابی های  به  اشاره  با  اقتصادی  حوزه  کارشناس  این 
این  حل  برای  داد:  ادامه  دام  خوراک  واردات  برای  شده 
گرفت  انحصارگران  دست  از  را  واردات  اهرم  باید  مسئله، 
این  به  شود  تجدیدنظر  بازرگانی  کارت های  صدور  در  و 
صورت که کارت های بازرگانی قبلی را باطل کرده و به جای 
به چند شخص معدود، محتکر و  بازرگانی  دادن کارت های 
سوداگر کارت های بازرگانی جدید را به تعاونی های تولیدی 
داده شود تا کشاورزان کمبود محصول را با واردات جبران 

کرده و مازاد آن را صادر کنند.
برنامه برای پیشگیری از رسوب کالاهای اساسی چیست؟

 علی بهادری جهرمی، سخنگوی دولت در دی سال گذشته 
مبادی  در  کالاها  رسوب  از  »پیشگیری  لایحه  تصویب  از 
ورودی کشور و سازمان جمع آوری و فروش اموال تملیکی« 
لایحه،  این  تصویب  از  هدف  داد.  خبر  وزیران  هیأت  در 
کالا  واردات  مدیریت  و  تجاری  فرایند  به  انضباط بخشی 
راهکارهایی  طریق  از  است  قرار  که  شده  عنوان  کشور،  به 
»کنترل  و  آماری«  ثبت   / سفارش  ثبت  به  »الزام  همچون 
ارزی  منابع  اساس  بر  وارداتی  کالاهای  سفارش های  ثبت 
به  از رسانه ها  بسیاری  اخیر  کشور« محقق شود.در روزهای 
کشور  گمرکات  و  بنادر  در  اساسی  کالاهای  رسوب  مسئله 
بنا بر اظهارات رضوانی فر، رئیس گمرک، دولت  پرداختند؛ 

لایحه ای را جهت پیشگیری از این پدیده تهیه کرده است. 
به گفته وی، لایحه ای در این باره تنظیم شده است و در حال 
موضوع  این  با  مرتبط  نهادهای  تمام  نقطه نظرات  جمع کردن 
هستند تا فرایند تصویب آن در مجلس طی شود و در نهایت 

به تصویب برسد.

نقش انحصارگران در رسوب کالاهای اساسی؛

برنامه دولت برای جلوگیری از انباشت نهاده های دامی در بنادر چیست؟

دبیر ستاد اربعین مناطق آزاد در بازدید از مرز ریمدان منطقه 
آزاد چابهار گفت: این مرز آماده خدمات دهی به 3۰ هزار 

زائر اربعین حسینی است.
امکانات موجود  از  بازدید  قلعه ضمن  میرزایی  محمدفرزاد 
خدمات  برای  تسهیلات  و  امکانات  گفت:  ریمدان  مرز  در 
دهی به زائران پاکستانی که قرار است از مسیر کشورمان، در 
پیاده روی تمدن ساز اربعین حضور پیدا کنند، از جانب نهاد 
های مختلف با هماهنگی ستاد مرکزی اربعین کشور در مرز 

ریمدان آماده و کامل است.
وی ادامه داد: مرز ریمدان آمادگی خدمات دهی به بیش از 
3۰ هزار زائر را دارد هرچند که پیش بینی ما تردد حداقل 

۲۵هزار زائر در این مدت است.
دبیر ستاد اربعین مناطق آزاد همچنین با اشاره به بازسازی 
و ترمیم جاده دسترسی به مرز ریمدان تاکید کرد: این جاده 
تا ۲۵ مردادماه به سازمان راهداری تحویل داده می شود تا 
ارائه خدمات به زوار، از ۲۶ مردادماه آغاز شده و تا پایان 

ایام اربعین ادامه یابد. 
نقل  و  حمل  و  راهداری  سازمان  ریزی  برنامه  پیشترمعاون 
های  زیرساخت  تکمیل  و  ساماندهی  گفت:  هم  ای  جاده 
عمرانی پایانه مرزی ریمدان، اولویت سازمان برای خدمات 

رسانی شایسته به زائران اربعین حسینی است.
محمد تیموری یکی از وظایف سازمان را بررسی وضعیت 
و  نگهداری  نظر  از  مرزی  های  پایانه  به  منتهی  محورهای 
ارتقای ایمنی دانست و گفت:برآوردهای لازم در این زمینه 
انجام شده و در حال برنامه ریزی برای آغاز عملیات اجرایی 
پروژه های تعریف شده در محورهای منتهی به پایانه مرزی 

ریمدان هستیم.
گذرگاه مرزی ریمدان بین ایران و پاکستان است. این پایانه-

مرزی در شهرستان دشتیاری استان سیستان و بلوچستان واقع 
شده و با چابهار ۱۲۰ کیلومتر فاصله دارد.

زاهدان- اشرفی/خبرنگار نسیم

اهل  دیدگاه  از  عاشورا  تاریخی  قیام  ملی  همایش  نهمین 
و  قدس  قرارگاه  اسلامی،  آزاد  دانشگاه  همت  به  سنت 
فرمانداری شهرستان سراوان با حضور مشاور رئیس جمهور 
محلی  مسئولان  و  سنی  و  شیعه  علما  سنت،  اهل  امور  در 
در سالن فرهنگی هنری ارشاد اسلامی سراوان برگزار شد.

نماینده مقام معظم رهبری در سیستان و بلوچستان در این 
الهی  تقدیر  تدبیر و  با  امام حسین)ع(  همایش عنوان کرد: 
این  در  ترسیم کرد و  باطل  و  تقابل جبهه حق  از  تابلویی 
جبهه نمونه ها و الگوهایی از طیف های مختلف قرار داد تا 

برای همه آزادی خواهان الگو باشد.
نوین  تمدن  به  اشاره  با  محامی  مصطفی  الاسلام  حجت 
پرداخت  سازی  تمدن  در  عاشورا  تاثیر  بیان  به  اسلامی 
آرمان ،  جمله  از  مختلفی  مولفه های  دارای  تمدن  افزود:  و 
که  است  آثار  و  شخصیت ها  فرهنگ ها،  ارزشها،  اهداف، 
این  امام حسین)ع( یک مکتب جامع و دارای همه  مکتب 
مولفه هاست و نهضت عاشورا خلاصه و چکیده اسلام ناب 

محمدی است.
وی ادامه داد : اهداف امام حسین)ع( امربه معروف و نهی 
این ها  و  بود  پیامبر  سنت  احیای  و  امت  اصلاح  منکر،  از 

مورد اتفاق تمامی فرق اسلامی است.
جمله  از  اخلاقی  و  ایمانی  دینی،  ارزش های  گفت:  او 
بسیاری  و  ایثار  اخلاقی مداری،  جانفشانی،  توکل،  ایمان، 
از ارزش های دیگر نیز در جای جای حرکت عاشورا تبلور 
و  سیستان  سنت  اهل  امور  در  ولی فقیه  کرد.نماینده  پیدا 
نهضت  و  اجتماعی  امتداد  باید  ما  داشت:  بیان  بلوچستان 
نسل  خصوصا  و  مردم  و  کنیم  تقویت  را  حسین)ع(  امام 
جوان را با فرهنگ، درس ها، عبرت ها و ارزش های عاشورا 

آشنا کنیم تا این ارزش ها در جامعه اسلامی تحقق یابد.
حجت الاسلام محامی حریت و عزت را نماد حرکت امام 
و  حسین)ع(  امام  داشت:  اذعان  و  کرد  عنوان  حسین)ع( 
یاران با وفایش دارای عزت و حریت بودند که نتیجه این 
خاتمه  در  بود.وی  آن ها  مقاومت  و  صبر  حریت  و  عزت 
خوب  خودمان  ابتدا  را  عاشورا  فرهنگ  باید  کرد:  تاکید 
بشناسیم و سپس به نسل آینده  معرفی کنیم زیرا نسخه شفا 

بخش و درمان گر جامعه اسلامی است.
مقام معظم رهبری در سیستان و  نماینده  شایان ذکر است 
بلوچستان در سفر به شهرستان سراوان باعلمای اهل سنت 
جمعه  امام  ساداتی  عبدالصمد  مولوی  جمله  از  شهرستان 
مسجد جامع نور و نیز جمعی از معتمدین و سران طوایف 

دیداروگفتگو کرد.
نسیم زاهدان-اشرفی/خبرنگار 

نشست  در  بلوچستان  و  سیستان  منطقه  مخابرات  سرپرست 
نقش  رسانه  شهدای  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  با  خبری 
را  جامعه  آگاه  ذهن  و  بیدار  وجدان  عنوان  به  خبرنگاران 
به راستی که  اظهار داشت:  ماندگار وتاریخ ساز دانست و 
بسیار خطیر و حساس  ملی  و رسانه  رسالت اصحاب خبر 
مطالبه  و  توانیم حق گویی  می  که  همین روست  از  است، 
گری حق، توسط خبرنگاران را مجاهدتی عظیم و فداکاری 
فرهنگی بنامیم.محمد حسین عیدی زاده افزود: خبرنگاران از 
دیرباز در رسالتی استثنایی و تکریم برانگیز، به عنوان وجدان 
بیدار و ذهن آگاه جامعه ، ایفاگر نقشی ماندگار وتاریخ ساز 
بوده اند.وی در ادامه به ارائه گزارش از خدمات و اقدامات 
بلوچستان  و  سیستان  استان  سطح  در  مخابرات  شرکت 
پرداخت و اعلام کرد: هم اکنون ۴۰۰ هزار مشترک منصوبه و 
۲۰۰ هزار مشترک واگذار شده در سطح استان وجود داشته 
و 3۶ هزار مشترک از خدمات اینترنت خانگی برخوردارند. 
شرکت  واگذاری  از  ناشی  های  چالش  به  زاده  عیدی 
مخابرات از سال 89 تاکنون اشاره کرد و بیان داشت: سود 
سالانه مخابرات از مبلغ ۲۴۰۰ میلیارد تومان قبل از واگذاری 
به بخش خصوصی به ۱۰۰میلیون تومان تا پایان سال ۱۴۰۰ 
تقلیل یافته است.وی تحمیل ۵8۰۰ کارگزار روستایی به بدنه 
افسار گسیخته  تورم  پروژه های زیان ده،  مخابرات، وجود 
متناسب سازی  به  توجه  تجهیزات و عدم  لوازم و  تهیه  در 
درآمد با هزینه را از جمله اتفاقات بعد از خصوصی سازی 
بلوچستان  منطقه سیستان و  اعلام کرد. سرپرست مخابرات 
به بدهی ۶۰ میلیارد تومانی  با اشاره  ادامه سخنان خود  در 
توسعه  عدم  شرکت،  این  به  استان  دولتی  دستگاههای 
بهینه شبکه  نگهداری  برای  بودجه  نبود  زیرساخت شبکه و 
به ویژه در مناطق محروم، اثرات تحریم و فقدان تعرفه های 
بعنوان  حمایتی از صنعت ارتباطات و فناوری اطلاعات را 
بخشی از مشکلات شرکت مخابرات برشمرد. عیدی زاده در 
عین حال گفت: مخابرات سیستان و بلوچستان در بخش دیتا 
رتبه چهارم کشوری را بدست آورده و در بخش مشتریان 
هم از جایگاه ۲۵ کشوری به ۲۰ کشوری رسیده است. بنا به 
اعلام سرپرست مخابرات سیستان و بلوچستان میزان پوشش 
جاده ای مخابرات در سطح استان ۲۴8۴ کیلومتر می باشد.

وی در همین زمینه سرقت و تخریب سایت های جاده ای 
را عاملی موثر در ایجاد نقاط کور و عدم آنتن دهی تلفن 
های همراه در جاده ها دانست. او همچنین گفت: با اجرای 
طرح نجما تاکنون ۲۲۰۵۲ نفر در سطح استان تحت پوشش 
قرار گرفته اند.عیدی زاده در پایان سخنان خود اعلام کرد: 
شرکت مخابرات امسال در حوزه تلفن همراه استان سیستان 
و بلوچستان با انجام اقداماتی نظیراحداث ۵8 سایت جدید 
میلیارد   ۶33 مبلغ  ها  سایت  ارتقاء  و  پوشش  تکمیل  برای 

تومان سرمایه گذاری نموده است.
زاهدان- اشرفی/خبرنگار نسیم

منطقه آزاد چابهار قطب
 کریکت کشور 

با محوریت حمایت و توسعه ورزش کریکت در کشور و 
نامه فی مابین سازمان منطقه آزاد و  انعقاد تفاهم  به منظور 
اندیشی  هم  جلسه  کشور  ورزشی  های  انجمن  فدراسیون 
وزیر  مشاور  رغبتی  علی  حضور  با  کشور  کریکت  توسعه 
انجمن  رئیس  و  نظارت  ریزی،  برنامه  مدیرکل  و  ورزش 
کریکت کشور با مهدی آبروش مدیر امور اجتماعی سازمان 

منطقه آزاد چابهار برگزارشد.
الملل سازمان منطقه  بین  امور  به گزارش روابط عمومی و 
آزاد چابهار؛ اهم محورهای این نشست مشارکت در اعزام 
مسابقات  به  آقایان  مختلف  های  رده  در  کریکت  های  تیم 
استانی، ملی و بین المللی، آموزش و به روز رسانی مربیان 
و متخصصین امر کریکت، قوانین و مقررات استاندارد های 
روز دنیا، توسعه ورزش کریکت بانوان در سواحل مکران و 
تهیه تولید محتوا و معرفی این ورزش در کل کشور و برنامه 
به  چابهار  آزاد  منطقه  کریکت  پروژه  تکمیل  جهت  ریزی 
عنوان تنها پروژه ورزشی کریکت در ایران بود.گفتنی است 
مسئولیت  به  عمل  راستای  در  چابهار  آزاد  منطقه  سازمان 
تامین  و  جوانان  یابی  استعداد  آموزش،  با  خود  اجتماعی 
نیازمندی های ملزومات و تجهیزات ورزشی رشته کریکت، 
و  کشوری  استانی،  شهرستانی،  مسابقات  برگزاری  و  اعزام 
آموزش  جهت  مجرب  مربیان  با  قرارداد  عقد  المللی،  بین 
صحیح قوانین و مقررات بین المللی این ورزش در کشور 
تیم  اعزام  آزاد،  منطقه  در  ملی  تیم  اردوهای  برگزاری  و 
کریکت در رده های زیر ۱9 ساله و بزرگسالان به کشورهای 
پاکستان، هندوستان، مالزی، عمان و امارات متحده اقدامات 
شایسته ای را در راستای توسعه ورزش کریکت انجام داده 

است.
زاهدان- اشرفی/خبرنگار نسیم

سرمایه گذاری 633 میلیارد تومانی 
شرکت مخابرات در حوزه تلفن همراه 

سیستان و بلوچستان

ملی  شناسه  به  بوجاق  ارتباط  توسعه  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
العاده  فوق  عمومی  مجمع  استناد صورتجلسه  به   1748 ثبت  شماره  به  و   14010952756
ملی  شماره  به  نیا  رجبعلی  مرتضی  آقای  شد.  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   10/04/1402 مورخ 
2739829711 که دارای 400000 ریال سهم الشرکه بوده بموجب سند صلح سهم الشرکه 
از دفتراسناد رسمی 141 آستانه اشرفیه کلیه  به شماره 61220 مورخ 26/4/1402 صادره 
از  و  منتقل  ملی2730228063  به شماره  نیا  فاطمه رجبعلی  به خانم  را  الشرکه خود  سهم 
شرکت خارج گردید . میزان سهم الشرکه شرکاء به شرح ذیل میباشد. خانم فاطمه رجبعلی 
نیا دارای 700000 ریال سهم الشرکه و آقای امیرحسین اکبری دارای 300000 ریال سهم 
الشرکه . اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری آستانه اشرفیه )1551140(
*****

ملی  شناسه  به  بوجاق  ارتباط  توسعه  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
مورخ  مدیره  هیئت  صورتجلسه  استناد  به   1748 ثبت  شماره  به  و   14010952756
میباشد.  ذیل  بشرح  مدیره  هیات  اعضای  سمت  شد  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   27/04/1402
آقای امیرحسین اکبری به شماره ملی 2730235248 به سمت رئیس هیئت مدیره و خانم 
فاطمه رجبعلی نیا به شماره ملی 2730228063 به سمت مدیرعامل انتخاب گردیدند. کلیه 
اسناد و مدارک و اوراق بهاء دار با امضاء خانم فاطمه رجبعلی نیا همراه با مهر شرکت معتبر 
می باشد. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان مرجع ثبت شرکت ها و موسسات 

غیرتجاری آستانه اشرفیه )1551139(
****

ملی  شناسه  به  بوجاق  ارتباط  توسعه  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
بطور  استناد صورتجلسه مجمع عمومی عادی  به  ثبت 1748  به شماره  و   14010952756
بشرح  مدیره  هیات  اعضای  شد.  اتخاذ  ذیل  تصمیمات   27/04/1402 مورخ  العاده  فوق 
ذیل تعیین شدند. خانم فاطمه رجبعلی نیا به شماره ملی 2730228063 و آقای امیرحسین 
کل  اداره  گردیدند.  نامحدودانتخاب  بمدت  برای   2730235248 ملی  شماره  به  اکبری 
آستانه  غیرتجاری  موسسات  و  ها  شرکت  ثبت  مرجع  گیلان  استان  املاک  و  اسناد  ثبت 

اشرفیه )1551138(
****

ملی  شناسه  به  بوجاق  ارتباط  توسعه  محدود  مسئولیت  با  شرکت  تغییرات  آگهی 
العاده  فوق  عمومی  مجمع  استناد صورتجلسه  به   1748 ثبت  شماره  به  و   14010952756
نفرکاهش   2 به  اعضاء هیأت مدیره  تعداد  اتخاذ شد  تصمیمات ذیل  مورخ 21/04/1402 
یافت و ماده مربوطه اساسنامه اصلاح گردید. اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان 

مرجع ثبت شرکت ها و موسسات غیرتجاری آستانه اشرفیه )1551137(
******

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان گیلان
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک رودسر 

هیات موضوع   قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
و  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آیین  ماده13   و  قانون   3 ماده  موضوع  آگهی 

اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شماره 140260318008002047- 1402/04/11هیات اول موضوع قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی  اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک رودسر تصرفات مالکانه بلا معارض عباس نمازی فرزند عبداله بشماره شناسنامه 
به  احداثی   بربنای  مشتمل  زمین  قطعه  یک  عرصه  ششدانگ  رودسردر  از  7510صادره 
از  44تفکیکی   قطعه  از  قسمتی  فرعی   8933 پلاک  شماره   به  379/60مترمربع   مساحت 
قریه صیدرمحله  بخش 29گیلان خریداری  واقع  در  اصلی  از 72  پلاک 55و 95فرعی 
بنیاد علوی  محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در  از مالک رسمی 
به صدور سند  نسبت  اشخاص  فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی  که  به  نوبت  دو 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو 
ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود رابه مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت 
انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول :روز شنبه 1402/05/14 
تاریخ انتشار نوبت دوم :روز یکشنبه 1402/05/29

رئیس اداره  ثبت اسناد رودسر-رمضان قربانی -م الف 926
*****

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  هیات   1402/04/13 مورخه   140260318004002634 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 

رودبار تصرفات مالکانه  شهرام صفائی سیدانی فرزند ضربعلی مورد تایید قرار گرفت 
مترمربع   72 مقدار  مترمربع که  مساحت 233/28  به  مغازه   و  باب خانه  1-ششدانگ یک 
در حریم رودخانه قرار دارد  به شماره پلاک فرعی 2417 مفروز  از پلاک شماره 390 
باقیمانده  از اصلی 19 واقع در کلورز بخش 20 گیلان از مالکیت صفت اله توحیدی و ... 

به آدرس شهرستان رودبار - کلورز محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت 
یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند ، بدیهی است 
در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر 

خواهد شد .رییس ثبت اسناد رودبار-  اکبری
م الف 508- تاریخ انتشار نوبت اول 1402/05/14تاریخ انتشار نوبت دوم  1402/05/29

*********
آگهی قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه 

ثبتی قائم شهر
نظر به دستور مواد 1 و3 قانون تعیین تکلیف وضعیت اراضی و ساختمان های فاقد سند 
قانون  یک  ماده  موضوع  هیات  در  که  متقاضیانی  املاک   1390/09/20 مصوب  رسمی 
مذکور مستقر در واحد ثبتی قائم شهر مورد رسیدگی و تصرفات مالکانه و بلامعارض آنان 

محرز و رای لازم صادر گردیده جهت اطلاع عموم به شرح ذیل  آگهی می گردد.
املاک متقاضیان واقع در قریه آبندانسر پلاک 48 اصلی بخش 16

زمین که در آن  قطعه  به ششدانگ یک  نسبت  ززولی   نام خانم محرم  به  فرعی    4935
احداث بنا شده است به مساحت 198/40  مترمربع خریداری مع الواسطه از آقای ابراهیم 

مقدسی مالک رسمی
لذا به موجب ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند 
به فاصله 15 روز از طریق  نامه مربوطه این آگهی در دو نوبت  رسمی و ماده 13 آیین 
این روزنامه محلی/ کثیرالانتشار در شهرها منتشر و در روستاها علاوه بر انتشار آگهی رای 
باشند  هیات الصاق تا در صورتی که اشخاص ذینفع به آرای اعلام شده اعتراض داشته 
باید از تاریخ انتشار اولین آگهی و در روستاها از تاریخ الصاق در محل تا دو ماه اعتراض 
خود را به اداره ثبت محل وقوع ملک تسلیم و رسید اخذ نمایند. معترض باید ظرف یک 
ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقدیم دادخواست به دادگاه عمومی محل نماید 
و گواهی تقدیم دادخواست به اداره ثبت محل تحویل دهد که در این صورت اقدامات 
ثبت موکول به ارایه حکم قطعی دادگاه است و در صورتی که اعتراض در مهلت قانونی 
نکند  ارایه  محل  عمومی  دادگاه  به  دادخواست  تقدیم  گواهی  معترض  یا  نگردد  واصل 
اداره ثبت مبادرت به صدور سند مالکیت می نماید  و صدور سند مالکیت مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نیست قاسم پور - رییس  اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان  قائم شهر
1402/05/29شناسه   دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ   1402/05/14 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1542084
****

فاقد سند  و ساختمان های  اراضی  و  ثبتی  تکلیف وضعیت  و  تعیین  قانون   3 ماده  آگهی 
رسمی آستانه اشرفیه به نظر اینکه در اجرای ماده 3 و غیره  قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی و ماده 13 آیین نامه اجرایی آن متقاضی 
ذیل با ارایه اسناد و مدارک عادی و اسناد مشاعی درخواست صدور سند مالکیت نموده 
اند و پرونده  مورد نظر در هیات موضوع قانون مذکور مطرح و نهایتا منجر به صدور رای 
جهت اخذ سند مالکیت گردیده است لذا به استناد ماده 3 قانون مذکور در دو نوبت به 

فاصله 15 روز جهت اطلاع عموم آگهی می گردد.
شماره   اصلاحی  رای  و   140160318006001836 شماره   به  رای  برابر  ردیف1-  
140260318006001535 هیات یک قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان 
های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک آستانه اشرفیه تصرفات مالکانه 
 )379( شناسنامه  به شماره  )جلیل(  فرزند  تقاضا(  )محمد هادی خوش  متقاضی  بلامعارض 
به  محوطه  و  خانه  باب  یک  ششدانگ  صورت  به  صادره)تهران(   0043733530 کدملی 
مساحت )518/71( مترمربع   به شماره )453( فرعی از )89( اصلی قسمتی از )231 و غیره( 
فرعی از 89 اصلی بخش 14 گیلان واقع در آستانه - روستای چهارده  گاچرا خیابان شهید 

صادقی خریداری از صفر صادقی محرز گردیده است.
به اصل و حدود  نسبت  مشاع  مالکین  و  و صاحبان حقوق  از مجاورین  اعم  لذا هر کس 
الصاق  تاریخ  از  و در روستاها  انتشار آگهی  تاریخ  از  باید  باشند  اعتراض داشته  مفروزی 
در محل تا دو ماه اعتراض خود را به ثبت محل وقوع ملک  تسلیم و رسید اخذ نمایند. 
باید ظرف 1 ماه  از تاریخ تسلیم اعتراض مبادرت به تقویم دادخواست دادگاه  متعرض 
عمومی محل نماید و گواهی تقدیم دادخواست  را به اداره ثبت محل تحویل دهد در 
که  در صورتی  و  است  دادگاه  قطعی  ارایه حکم  به  موکول  ثبت  اقدامات  این صورت 
اعتراض در مهلت قانونی واصل نگردد یا معترض گواهی تقدیم دادخواست به دادگاه 
نماید  مالکیت  سند  صدور  به  مبادرت  باید  محل  ثبت  اداره  نکند  ارایه  را  محل  عمومی 

صدور سند مالکیت مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نیست.
رییس اداره ثبت اسناد و املاک آستانه اشرفیه- باقری مطلق

تاریخ انتشار نوبت اول 1402/05/14تاریخ انتشار نوبت دوم 1402/05/29م الف 793
****

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

تعیین  قانون  موضوع  هیات   1402/04/19-  140260318003003287 شماره  رای  برابر 
ثبتی  واحد  در  مستقر  رسمی  سند  فاقد  های  ساختمان  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
فومن تصرفات مالکانه و بلا معارض متقاضی آقای / خانم  معصومه کاظمی به شماره ملی 
0451017102   در ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر خانه و محوطه مساحت 291/05 
مترمربع  به شماره پلاک 257 فرعی   مفروز و مجزی شده از پلاک شماره  17 فرعی از 
سنگ اصلی 3 واقع در مودگان  بخش 24 گیلان از مالکیت رسمی قربانعلی برزگر  محرز 

گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند 
، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن-  قیوم 

زادهتاریخ انتشار اول:1402/05/15تاریخ انتشار دوم:1402/05/29م الف 538
*********************

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

تعیین  قانون  موضوع  هیات   1402/04/19-  140260318003003290 شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن 
بلا معارض متقاضی آقا/ خانم  سکینه اسماعیل دوست چیرانی  فرزند  مالکانه و  تصرفات 
حسن  به شماره ملی 2669488552   در ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر بنای احداثی 
)خانه(به مساحت  557 مترمربع  به شماره پلاک 763 فرعی   مفروز و مجزی شده از پلاک 
شماره  60 فرعی از سنگ اصلی 36 واقع در رودپیش  بخش 24 گیلان از مالکیت رسمی 

حسن اسماعیل دوست  محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند 

، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .

رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن-  قیوم زاده
تاریخ انتشار اول:1402/05/15  تاریخ انتشار دوم:1402/05/29  م الف 532

*****
آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 

و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 
تعیین  قانون  موضوع  هیات   1402/04/18-  140260318003003278 شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی فومن 
تصرفات مالکانه و بلا معارض متقاضی آقا/ خانم  نعیم یوسفی لادمخی   فرزند کشاورزبه 
شماره ملی 2670071627   در ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر  یک چشمه اتاق نو ساز 
به مساحت  177/96 مترمربع  به شماره پلاک 3068 فرعی   مفروز و مجزی شده از پلاک 
شماره  184 فرعی از سنگ اصلی 62 واقع در کلاشم بخش 24 گیلان از مالکیت رسمی 

محمد رضا داداری  محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند 
، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن-  قیوم 

زادهتاریخ انتشار اول:1402/05/15تاریخ انتشار دوم:1402/05/29م الف 534
*********************

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی حوزه ثبتی شهرستان فومن 

برابر رای شماره 140260318003003295  و 140260318003296 -1402/04/19 هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر 
پشتیری    بردبار  آقامهرداد  متقاضی  معارض  بلا  و  مالکانه  تصرفات  فومن  ثبتی  واحد  در 
فرزندجبار  به شماره ملی 2679867661بهمن اخباری پشتیری فرزند محمد به شماره ملی 
2679867033مشاعا بالسویه نسبت به ششدانگ  یک باب خانه و محوطه به مساحت  243/73 
مترمربع  به شماره پلاک 730 فرعی   مفروز و مجزی شده از پلاک شماره  2 فرعی از 
سنگ اصلی 88 واقع در قلعه کل   بخش 24 گیلان از مالکیت رسمی عزت اله منفردی 

محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود و در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایی تقدیم نمایند 
، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی اقامه دعوی طبق 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .رئیس ثبت اسناد و املاک شهرستان فومن-  قیوم 

زادهتاریخ انتشار اول:1402/05/15تاریخ انتشار دوم:1402/05/29م الف 536
****

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمان های فاقد سند رسمی 

تعیین  قانون  موضوع  هیات   1402/04/12-  140260318011004268 شماره  رای  برابر 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی صومعه 
سرا تصرفات مالکانه و بلا معارض متقاضی  آقای/ خانم محمد عزت طلب  فرزند اله   به 
شماره شناسنامه  1375 صادره از صومعه سرا در ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل بر یکباب 
خانه و محوطه   به مساحت 325/7  مترمربع پلاک 1548 فرعی  از 88 اصلی مفروز و مجزی 
شده از پلاک 124 واقع در قریه گوراب زرمیخ بخش 22 گیلان خریداری از  مالکیت امیر 

هوشنگ مقیمی   محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود چنانچه 
اشخاصی نسبت به  صدور سند مالکیت متقاضی اعتراض داشته باشد می توانند از تاریخ 
اولین انتشار آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند ، بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول  اعتراض مدت مذکور 

طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. 
یداله شهبازی- رییس ثبت اسناد و املاک شهرستان صومعه سرا

م الف 910/1154تاریخ انتشار اول:1402/05/15تاریخ انتشار دوم:1402/05/29
***********************

آگهی موضوع ماده 3 قانون ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی  حوزه ثبتی شهرستان لاهیجان

برابر رای شماره 140260318005001726 مورخه  1402/04/28 هیات اول موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک لاهیجان تصرفات مالکانه بلامعارض شیوا زابلی  فرزندمصطفی  به  ش ش 
و کدملی 2710070431 صادره از لاهیجان  نسبت  به ششدانگ  یک قطعه زمین مشتمل 
بر یکباب اتاق  به مساحت 518/37 مترمربع به شماره پلاک فرعی 4716 مفروزی و مجزی 
شده از پلاک یک فرعی از اصلی 17 واقع در قریه سوستان لاهیجان بخش 14 گیلان به 
نشانی: لاهیجان  خ تربیت- تربیت 12 کوچه 5-انتهای کوچه از مورد مالکیت حسن زابلی 
محرز گردیده است .لذا به منظور اطلاع عموم در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود 
در صورتی که اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت 2 ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و 
پس از اخذ رسید  ظرف مدت یکماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع 
قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول گواهی 

اقامه دعوا طبق مقررات سند مالکیت  صادر خواهد شد.
رئیس ثبت  اسناد و املاک لاهیجان- غلامعلی زاده 

تاریخ انتشار اول 1402/05/15
تاریخ انتشار دوم 1402/05/29

م الف 787



یکشنبه 29 مرداد 1402 -3 صفر  1445  -20 آگوست 2023 - شماره  66967

استان هااستان ها
نارنگی های زودرس مازندران 
درخطر طغیان آفت مگس میوه

 باغداران مازندران نسبت به خطر طغیان آفت مگس میوه 
ناشی از تداوم گرمای هوا در باغ های استان به خصوص 
حدود ۱۲هزار هکتار از نارنگی های زود رس که از نیمه 
دوم شهریور ماه به مرحله برداشت می رسد، هوشیار باشند. 
 بی توجهی به هشدار های کارشناسان حفظ نباتات جهاد 
کشاورزی مازندران نسبت به کنترل و مدیریت آف مگس 
میوه از این جهت مورد تاکید است که اگر طغیان این آفت 
و  درآمد  به  سنگین  برسد، خسارت  استان  مرکبات  باغ  به 

اقتصاد کشاورزی کشاورزان وارد می شود.
کارشناسان باغبانی می گویند :دما و رطوبت مناسب برای 
افزایش زادآوری و وجود میزبان های حساس رسیده نظیر 
ویژه  به  رسیدن  حال  در  های  میوه  و  سیب  شلیل،  هلو، 
آفت  طغیان  و  نسل  ازدیاد  تابستانه  های  پرتقال  و  خرمالو 
مگس میوه مدیترانه ای و در نهایت خسارت روی مرکبات 

دور از انتظار نیست.
مدیر حفظ نبات سازمان جهاد کشاورزی مازندران با اظهار 
این که نارنگی های پیش رس مازندران استان در معرض 
هرگونه  در صورت  و  دارند  قرار  میوه  مگس  جدی حمله 
غفلت، باغداری مازندران با طغیان آفت مگس میوه مواجه 

خواهند شد.
این مسوول حفظ نباتات جهاد کشاورزی مازندران تصریح 
و  هوایی  و  آب  مناسب  حرارت  درجه  به  توجه  با  کرد: 
افزایش شکار مگس بصورت روزانه به همراه رسیدگی میوه 
انجیر و سیب و گلابی، احتمال طغیان و خسارت این آفت 
در شهریور ماه روی میوه های نارنگی پیش رس و خرمالو 

در صورت عدم کنترل مناسب وجود دارد.
فرید بیگی با اشاره به شرایط خاص و مساعد آب و هوایی 
امسال برای فعالیت آفت مگس مدیترانه ای در سطح استان 
بسیار  راه  تنها  افزود:  اخیر،  ماهه  افزایش جمعیت در ۲  و 
ساده و در عین حال اساسی و بدون هزینه برای مبارزه با 
آفت مگس، برداشت میوه های رسیده و جمع آوری و دفن 
میوه های پوسیده پای درختان است چون میوه رسیده در 
سر درخت یا پوسیده در پای درخت بهترین میزبان مگس 

مدیترانه ای به شمار می رود.
مگس  هر  نباتات،  حفظ  کارشناسان  رسمی  اظهارات  طبق 
در شرایط  و  کند  رها می  تخم  تا ۳۰ عدد   ۱ روزانه  ماده 
مناسب این توان را دارد که در یک دوره زندگی تعدادش 

را به میانگین ۳۰۰ و حداکثر یکهزار عدد برساند.
هزار   ۱۶۰ برای  مخرب  آفات  از  مدیترانه ای  میوه  مگس 
به لحاظ  پراکندگی  تنوع و  با  باغ های مازندران  از  هکتار 
نوع میوه و زمان برداشت محسوب می شود و همواره از 

دغدغه های جدی باغداران استان نیز بوده است.
گسترش پدیده باغ های مختلط با غرس درختان هلو، شلیل، 
سال  طی  خرمالو  و  گردو  زردآلو،  گیلاس،  آلبالو،  انجیر، 
کنار ۱۱۵ هزار  مازندران در  مناطق مختلف  اخیر در  های 
هکتاری باغ مرکبات به عنوان رکن اصلی صنعت باغداری 
استان، شرایط را برای رشد و تکثیر آفت مگس مدیترانه ای 
دوچندان کرده است؛ وضعیتی که تهدید جدی برای باغداری 
مازندران به شمار می رود و اگر نسبت به مقابله بموقع با این 
اقدامی  باغداران  از طریق روش های مختلف توسط  آفت 
خشکاند. خواهد  را  استان  باغداری  ریشه  نگیرد،  صورت 

انجام گرفته درخصوص  وی درباره فعالیت ها و اقدامات 
سال  اواخر  از  ای  مدیترانه  مگس  آفت  کنترل  و  مدیریت 
گذشته تا نیمه اول مرداد ماه امسال، اظهار کرد: توزیع نهاده 
ها برای استفاده در ایستگاه های ردیابی مگس مدیترانه ای 
کارت  تب،  سراتی  تله،  انواع  سراتینکس،  فرمون،  شامل 
زرد و ...، همکاری با مدیریت ترویج در برگزاری رزمایش 
سراسری ۱۰۰ کارگاه آموزشی، تهیه و ارسال چهار مورد 
نامه فنی و هشدار دهنده از ابتدای امسال، ردیابی و پیش 
آگاهی ایستگاه ها و باغات مرکبات و سیاه ریشه در ۱۰۹ 
هزار و ۸۵۰ هکتار از باغات استان از اقدامات فنی انجام 
شده درخصوص مدیریت و کنترل آفت مگس میوه مدیترانه 
ای از ابتدای امسال تا پایان نیمه اول مرداد ماه امسال بود.

مدیر حفظ نباتات سازمان جهاد کشاورزی مازندران افزود: 
مبارزه زراعی مکانیکی با آفت مگس میوه مدیترانه ای در 
۳۹ هزار و ۸۷۰ از باغات سیاه ریشه و مرکبات، جمع آوری 
میوه های ریخته شده و  کیلوگرم  و دفن ۲۴ هزار و ۵۵۰ 
مشکوک به آلودگی به خسارت مگس، مبارزه با استفاده از 
روش شکار انبوه در باغات سیاه ریشه و مرکبات در ۸۳۰ 
هکتار، مبارزه با استفاده از روش شکار انبوه در ۸۳۰ هکتار 
باغات سیاه ریشه و مرکبات و کاور اسپری در ۳ هزار و 
۷۵۰ هکتار باغات سیاه ریشه و مرکبات استان از دیگر از 
اقدامات فنی انجام شده درخصوص مدیریت و کنترل آفت 
برگزاری  بود.وی  فوق  زمان  مدت  در  ای  مدیترانه  مگس 
مدیریت  همزمان  آموزشی  کارگاه   ۱۰۰ سراسری  رزمایش 
آفت مگس مدیترانه ای در ۱۰۰ نقطه استان در اسفند سال 
قبل و ۱۰۰ کارگاه آموزشی در ۱۰۰ نقطه در تیرماه امسال، 
و  هزار  یک  شرکت  با  گروهی  آموزشی  دوره   ۴۸ تشکیل 
۲۹ بهره بردار، برگزاری ۵۲ کارگاه آموزشی در روستاهای 
حوزه مراکز با حضور یک هزار و ۹۵۰ نفر و انجام ۷ مورد 
بازدید ترویجی از باغات با حضور ۹۸ نفر را از اقدامات 
آموزشی ترویجی انجام شده درخصوص مدیریت و کنترل 
آفت مگس مدیترانه ای در مدت زمان مذکور برشمرد.بیگی 
درباره فعالیت های آموزشی ترویجی مدیریت مگس میوه 
مدیترانه ای در حوزه رسانه، اظهار کرد: ۱۸۰ دقیقه برنامه 
استودیو کشاورز، هشت دقیقه برنامه تلویزیونی، ۶۰ دقیقه 
برنامه رادیویی، چهار مورد پیام رادیویی، پنج مورد اطلاعیه 
و  چاپ  مورد   ۲۸ و  نشریه  و  بروشور  مورد   ۲ ترویجی، 
نصب بنر از فعالیت های آموزش و ترویجی مدیریت مگس 
میوه مدیترانه ای در حوزه رسانه بود.وی گفت: در سمپاشی 
نوبت اول مرکبات در اواخر خرداد تا اواسط تیرماه امسال 
آفات صورت گرفت که  علیه  ۷۰ هزار هکتار محلولپاشی 
تا حدودی در کاهش جمعیت مگس میوه در باغات تاثیر 
گذار بود.مهم ترین میوه باغ های مازندران را انواع نارنگی 
و پرتقال تشکیل می دهد و بسته به گونه درخت به صورت 
زودرس و یا دیررس برداشت شده و روانه بازار می شود.

مجموع باغ های مرکبات مازندران ۱۱۲ هزار هکتار است 
که از این میزان ۱۱۰ هزار هکتار ارقام بارده هستند. همچنین 
زیر  هکتار  هزار   ۸۰ مازندران  مرکبات  باغات  مجموع  از 
کشت ارقام مختلف پرتقال، ۳۰ هزار هکتار ارقام مختلف 
نارنگی و بقیه زیر کشت محصولاتی از جمله نارنج و لیمو 

قرار دارند.

مدیرکل بنادر و دریانوردی سیستان و 
بلوچستان اعلام کرد:

اجرای 22 پروژه سرمایه گذاری 

در بنادر سیستان و بلوچستان

 طی سال 1402

مدیر کل بنادر و دریانوردی استان سیستان و بلوچستان با 
بنادر سیستان  اینکه ۲۲ پروژه سرمایه گذاری در  به  اشاره 
و بلوچستان طی سال ۱۴۰۲ مدنظر قرار دارد گفت: میزان 
این سرمایه گذاری ۲۲ میلیون یورو بعلاوه ۵۶ میلیون دلار 
عسگری   است.قاسم  ریال،  میلیارد   ۷۴۴ و  هزار   ۹ بعلاوه 
نسب اظهار داشت: ساخت سیلوی نگهداری غلات، اجرای 
کنترل  برج  ساخت  شهیدبهشتی،  بندر  لجستیکی  کریدور 
نجات  و  جستجو  فرعی  مراکز  ساخت  دریایی،  ترافیک 
دریایی،   ساخت نیروگاه ۲۵ مگاواتی و ساماندهی اسکله های 
صیادی چابهار )لایروبی اسکله هفت تیر( از جمله  مهم ترین 
پروژه های مدنظر هستند. وی با اشاره به توجه ویژه به مقوله 
و  سیستان  استان  بنادر  در  بخش خصوصی  سرمایه گذاری 
بلوچستان به خصوص در بندر چابهارعنوان کرد: روند ۱۰ 
ساله قراردادهای سرمایه گذاری حاکی از ۱۷ پروژه است و 
به  از جمله سرمایه گذاری های داخلی محقق شده می توان 
خدمات گردشگری، نصب دستگاه تولید آب شرب، سایت 
کالا  نگهداری  انبار  نیز  و  کامیون ها  و ضدعفونی  شستشو 
شناسایی  آتی  برنامه های  درباره  کرد.عسگری نسب  اشاره 
و جذب سرمایه گذار در بنادر استان سیستان و بلوچستان، 
توضیح داد: تکمیل، تجهیز و بهره برداری ترمینال کانتینری 
فاز ۲ طرح توسعه با مساحت ۳۵ هکتار، محوطه خدمات 
کانتینری و تعمیر و نگهداری کانتینر با مساحت ۱۵ هکتار، 
ساخت فاز ۲ سیلو ۱۰۰ هزار تنی و بهره برداری از ترمینال 
مکانیزه غلات، ترمینال مکانیزه مواد معدنی با مساحت ۲۰ 
پتروشیمی  و  نفتی  اسکله  و  خطوط  احداث  نیز  و  هکتار 
قرار  دستورکار  در  که  است  برنامه های  مهم ترین  از جمله  
دارد.وی همچنین در مورد شناسایی و جذب سرمایه گذار 
بخش  در  کرد:  خاطرنشان  دریایی،  گردشگری  حوزه 
مسافری دریایی، راه اندازی خطوط مسافری دریایی با توجه 
کلانتری  شهید  بندر  در  مدرن  مسافری  ترمینال  احداث  به 
بنادر  شامل  نیز  هدف  بازارهای  و  دارد  قرار  چابهارمدنظر 
عمان، پاکستان و سایر کشورهای حوزه خلیج فارس است.  
زاهدان-اشرفی/خبرنگار نسیم

برگزاری میز خدمت شهرداری و 
شورای اسلامی شهر صومعه سرا در 

مصلی نماز جمعه این شهر

منظور  به  خدمت  میز  این  در  نسیم  خبرنگار  گزارش  به 
تقویت ارتباط مستقیم با شهروندان و تسریع در روند رفع 
مشکلات آنها در محل مصلی شهر صومعه سرا حضور یافته 
و با ملاقات  چهره به چهره با شهروندان و ارائه رهنمودهای 
صادر  قوانین،  چارچوب  در  را  مقتضی  دستورات  لازم، 

نمودند.
مهندس کیانی فرد شهردار صومعه سرا در حاشیه این جلسه 
ضمن تبریک مناسبت هفته شهرداری و دهیاری ها گفت : 
خدمت رسانی به مردم حتی در کوتاه ترین زمان هم باشد 
بین  در  شود  همراه  سختکوشی  و  و صداقت  ایمان  به  اما 
مردم ماندگار و جاودانه خواهد شد و باعث عزت آفرینی 

توسط خداوند متعال می گردد
وی تاکید کرد ؛ مجموعه شهرداری و شورای اسلامی شهر 
برای  امور  در  تسریع  جهت  را  خود  توان  و  تلاش  تمام 
کارکنان  همه  و  گرفت  خواهد  بکار  شهروندان  حال  رفاه 
بالاترین  در  را  شهروندان  رضایت  جلب  باید  شهرداری 

اولویت فعالیت خود قرار دهند.

اردبیل کانون مولد دامی در کشور است
 سرپرست اداره کل دامپزشکی استان اردبیل گفت: استان 
کشور  در  دامی  مولد  کانون های  از  یکی  عنوان  به  اردبیل 
محسوب می شود. مهدی فیضی در دیدار با امام جمعه اردبیل 
اظهار کرد: هدف از این دیدارها تجدید میثاق با آرمان های 
امام، شهدا و بهره مندی از فرمایشات و رهنمودهای نماینده 
اهداف  پیشبرد  برای  بیشتر  هماهنگی  منظور  به  فقیه  ولی 
دامپزشکی در استان اردبیل است.وی خاطرنشان کرد: استان 
کشور  در  دامی  مولد  کانون های  از  یکی  عنوان  به  اردبیل 
اهمیت و حساسیت کار دامپزشکی را در راستای حفظ و 
حراست از سرمایه عظیم دامی، تأمین امنیت غذایی و ارتقا 

سلامت عمومی جامعه مضاف کرده است.
به  اشاره  با  اردبیل  استان  دامپزشکی  کل  اداره  سرپرست 
مشکلات اعتباری، تجهیزات و نیروی انسانی گفت: با توجه 
به جامعه هدف دامپزشکی که اکثراً محرومین جامعه هستند 
انتظار داریم نماینده ولی فقیه در استان و امام جمعه اردبیل 
به منظور رفع این مشکلات و بهبود شرایط رایزنی های لازم 

با مسئولین بالا دستی را به عمل آورند.

روستاهای فارس بر مدار ارتباطات جهانی؛ اتصال 2۹۹روستا به
 شبکه ملی اطلاعات در دولت سیزدهم

در زمان شروع فعالیت های دولت سیزدهم حدود ۶۰۰روستای 
فارس از امکانات اینترنتی محروم بودند که با برنامه ریزی ها و 
اقداماتی که در طول این مدت انجام شده تاکنون ۲۹۹روستا 

از این مجموع به شبکه ملی اطلاعات وصل شده اند.
،بدون هیچ سقف و دیواری در پناه طبیعت روی تپه و موبایل 
به دست، نشسته اند تا از طریق وصل شدن به اینترنت تکالیف 
دانشگاهی خود را انجام دهند و در جریان برنامه های آموزشی 

روزهای آینده قرار بگیرند.
به  دسترسی  با هدف  را  راه  کیلومترها  پیموندن  و خطر  رنج 
از  تا گوشه ای  به جان خریده اند  ارتفاعات روستا  تا  اینترنت 
آنتن دهی  عدم  اما  کنند  برطرف  را  خود  ارتباطی  کمبودهای 
برایشان  را  و طاقت فرسایی  لحظات سخت  اینترنت  قطعی   و 

رقم زده است.
اینترنت،نیازی اولیه در دنیای امروز

که  هستند  مواجه  آنتن دهی  عدم  مشکل  با  حالی  در  آنها 
اولیه  نیازهای  از  یکی  عنوان  به  امروزه  اینترنت  به  دسترسی 
افراد جامعه به شمار می رود و به همان اندازه که فناوری و 
استفاده از تکنولوژی به سرعت در حال پیشرفت و همه گیری 
جزو  زندگی  پیشبرد  برای  اینترنت  وجود  به  نیاز  است، 

ضروریات محسوب می شود.
بدون شک استعدادهای بالقوه بسیاری در روستاهای مختلف 
نبود  با معضل  نیز  برای تحصیل  دارد که حتی  کشور وجود 
درخشانی  استعدادهای  می کنند؛  نرم  پنجه  و  دست  اینترنت 
که اگر امروز زمینه درس خواندنشان از طریق اینترنت فراهم 
نشود هیچگاه به شکوفایی نخواهند رسید و این مسئله در آینده 

هزینه های هنگفتی برای کشور به دنبال خواهد داشت.
چرا بسیاری از روستاها هنوز اینترنت ندارند؟

دسترسی  عدم  گردشگران  برخی  اعتقاد  به  که  هرچند 
از  یکی  عنوان  به  روستایی  مناطق  برخی  در  اینترنت  به 
جاذبه های گردشگری محسوب می شود اما با توجه به توسعه 
کافی  تمهیدات  است  نیاز  ارتباطات  و  تکنولوژی  روزافزون 
جهت  ارتباطی  و  اینترنتی  زیرساخت های  شدن  فراهم  برای 
اندیشیده شود.در حال حاضر  این مناطق  رفاه حال مردم در 
است  مطرح  مناطق  این  مردم  از  بسیاری  برای  پرسش  این 
بسیاری  در  هم  هنوز  فناوری  و  ارتباطات  عصر  در  چرا  که 
در  حتی  و  نشده  فراهم  اینترنتی  زیرساخت های  روستاها  از 
به  دسترسی  بزرگ،  شهرهای  به  نزدیک  روستاهای  برخی 
اینترنت وجود ندارد؟بسیاری از کارشناسان اینگونه پرسش ها 
نزدیکی  معتقدند  آنها  می کنند،  قلمداد  نادرست  و  غیرفنی  را 
برای  معیاری  نمی تواند  ارتباط  دارای  و  بزرگ  شهرهای  به 
باشد چراکه رساندن سرویس  پوشش دهی روستاهای اطراف 
اینترنت به روستاها به موقعیت  جغرافیایی متفاوت این مناطق 
موقعیت  در  گاهی  روستاها  مثال  عنوان  به  دارد؛  بستگی 
جغرافیایی کوهستانی واقع شده اند که توسعه ارتباطات در آن 

موقعیت دشوار و حتی غیرممکن است.
چهار دلیل برای وصل نشدن برخی روستاها به اینترنت

مختلفی  دلایل  اینترنت  به  روستاها  برخی  نشدن  وصل 
نوری،  فیبر  به  اتصال  ضرورت  جغرافیایی،  دارد؛موقعیت 
هزینه برَ بودن ساخت دکل مخابراتی و نبود زیرساخت مناسب 
برای افزایش پهنای باند در این مناطق از مهمترین دلایل برای 
اینترنت  و  اطلاعات  ملی  شبکه  به  روستاها  این  اتصال  عدم 

است.
به اعتقاد متخصصان در این زمینه برای توسعه و امکان برقراری 
صدا و ارائه سرویس اینترنت، به »دید رادیویی« یا کشیدن فیبر 
نوری نیاز است تا بتوان دسترسی روستای موردنظر به شبکه 
ملی اطلاعات را فراهم کرد و اگر این دید فراهم نباشد ساخت 

دکل مخابرات نمی تواند مشکل را به تنهایی حل کند.
این در حالیست که ساخت هر دکل مخابراتی نیز به اعتبارات 
بالایی نیاز دارد، لذا این سیاست همواره به کار گرفته می شود 
که به جای اینکه یک روستای مثلًا ۱۰خانواری با ساخت چند 
برای  هزینه  آن  شود،  متصل  اینترنت  به  نوری  فیبر  و  سایت 
روستایی صرف می شود که جمعیت بیشتری در آنجا زندگی 

می کنند.
ساخت دکل های مخابراتی در روستاها

برای ساخت دکل های مخابراتی در روستاها، جاده دسترسی 
و برق هم از نیازهای ضروری است و اگر روستایی جاده و 
برق نداشته باشد، رساندن ارتباطات را سخت تر خواهد کرد.

توسعه روستاهای  کُندی که در مسیر  دلیل دیگر  در حقیقت 
نمی تواند  که  است  مربوط  مخابرات  به  دارد،  وجود  استان 
ظرفیت پهنای باند را تأمین کند، زیرا زیرساخت برخی مناطق 
به  نیاز  ارتباطات  توسعه  است.بنابرابن  نداشته  مناسبی  رشد 
ارتباطات  وزارت  و  دارد  توجهی  قابل  هزینه  و صرف  زمان 
ایجاد  با صرف هزینه های بسیاری تلاش کرده تا شکاف  هم 
شده حاصل از سال های گذشته را جبران و سرویس مطلوبی 

را برای مردم ساکن در مناطق روستایی فراهم کند.
در واقع خانواده وزارت ارتباطات تمام تلاش خود را به کار 
گرفته تا پوشش ۱۰۰درصدی را برای همه روستاها مهیا کند؛ 
برای تحقق این امر مهم طرحی تحت عنوان طرح شبکه ملی 
تعریف شد؛ طرحی که از اواخر سال ۱۳۸۴ مطرح شد و در 
چارچوب قوانین جمهوری اسلامی ایران با پشتیبانی کامل از 

دیگر اقدامات آموزشی، حقوقی و قضایی شکل گرفت.
به کُندی پیش رفتن طرح در دهه ۸0

اگرچه اجرای این طرح در دهه۸۰ به کُندی پیش رفت اما با 
شروع فعالیت های دولت سیزدهم پیگیری های مستمری برای 

شتاب بخشی جهت به سرانجام رساندن این طرح انجام شد.
ابتدای پاییز سال ۱۴۰۰  روند اجرای شبکه ملی اطلاعات از 

آغاز شد و این طرح همچنان هم در مرحله اجرا قرار دارد.
در حال حاضر اولویت نخست وزارت ارتباطات تحقق شبکه 
راهبردی  ملی اطلاعات در لایه های مختلف است و شورای 
توسعه شبکه ملی اطلاعات با مسئولیت وزیر ارتباطات شکل 

گرفته و هر هفته جلسه برگزار می کند.
وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات معتقد است پیشرفت شبکه 
ملی اطلاعات پیش از شروع به کار دولت سیزدهم ۳۰ درصد 
بود که در دولت سیزدهم به ۶۰ درصد رسیده است و یکی 
از برنامه های اصلی این دولت، پایان پروژه اتصال روستاهای 

بالای ۲۰ خانوار کشور به شبکه اینترنت است.
به گفته وزیر ارتباطات و فناوری اطلاعات از ابتدای استقرار 
دولت سیزدهم تا نیمه فروردین سال جاری تعداد سه هزار و 
اینترنت متصل شده  ۴۲۵ روستای بالای ۲۰ خانوار به شبکه 
اتصال  آمار  جدید،  روستای  تعداد  این  احتساب  با  که  اند 
روستاهای بالای ۲۰ خانوار متصل به شبکه ملی اطلاعات از 
۸۰ درصد در ابتدای دولت به ۹۱ درصد تاکنون رسیده است.

را  اینترنت  به  اتصال  بیشترین  استان ها  کدام  روستاهای 
دارند؟

به طور کلی بیش از چهار هزار روستای بالای ۲۰ خانوار طی 
دو سال اخیر به اینترنت متصل شدند و طبق آخرین گزارشات 
فارس  و  کرمان  بلوچستان،  و  سیستان  استان های  روستاهای 

بیشترین میزان اتصال به اینترنت را دارند.
راهکاری برای جلوگیری از مهاجرت روستاییان

اینترنت  به  روستاها  کیفیت  با  و  خوب  اتصال  شک  بدون 
از  مانع  و  می کند  فراهم  را  روستاها  در  بیشتر  رفاه  موجبات 

مهاجرت روستانشینان به شهر خواهد شد.
تقویت روستاها،  نیز معتقد است در صورت  استاندار فارس 
افراد خارج از محدوده روستا و حاشیه نشین به درون روستا 
از  بر جلوگیری  تلاش ها  تمام  باید  رو  این  از  می گردند،  باز 
با  کار  این  و  شود  متمرکز  شیراز  شهر  حاشیه   به  مهاجرت 

تقویت زیرساخت های روستایی ممکن خواهد شد.
بر همین اساس اتصال روستاهای فارس به شبکه ملی اطلاعات 
در اولویت دستگاه های متولی قرار گرفته است و این رویکرد 
اخیراً موجبات متصل شدن ۴۳ روستای فارس به این شبکه و 
دسترسی آنها به اینترنت پرسرعت همراه را با اعتبار ۷۰ میلیارد 

تومان فراهم کرده است.
با این حال هنوز هم روستاهایی هستند که از امکانات اینترنتی 
بهره نمی برند و در انتظار اتصال به شبکه ملی اطلاعات هستند.

۶00روستا در انتظار اتصال به شبکه ملی اطلاعات
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات فارس در این باره به 
خبرنگار ایرنا گفت: استان فارس، استانی پهناور است که قابل 
مقایسه با بسیاری از استان های کشور نیست، با وجود اقدامات 
بسیاری که در سالهای گذشته برای اتصال روستاها به شبکه 
ملی اطلاعات صورت گرفته اما هنوز تعداد بسیاری روستا در 

استان وجود دارد که به این شبکه متصل نشده اند.
سیزدهم  دولت  تشکیل  ابتدای  در  افزود:  پور  سلیمان  حمید 
طبق ارزیابی هایی که صورت گرفت مشخص شد که بیش از 
۶۰۰ روستای بالای ۲۰خانوار در فارس به شبکه ملی اطلاعات 
متصل نیستند بنابراین تمام تلاش خود را برای اتصال تمام این 

روستاها به این شبکه به کار گرفتیم.
اتصال 2۹۹روستا به شبکه ملی اطلاعات

وی ادامه داد: با برنامه ریزی ها و اقداماتی که از ابتدای دولت 
سیزدهم در طول ۲سال گذشته انجام شده ۲۹۹روستا به شبکه 

ملی اطلاعات وصل شده اند.
کرد:  اضافه  فارس  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
هستند  اینترنت  هرگونه  فاقد  هنوز  استان  حدود ۳۰۰روستای 
اتخاذ  اینترنت  به  این روستاها  برای دسترسی  تدابیر لازم  اما 
شده و طبق قولی که وزیر داده  قرار است تا پایان سال جاری 

کل این روستاها به شبکه ملی اطلاعات متصل شوند.
سلیمان پور بیان کرد: در حال حاضر چند سایت در استان در 
حال روشن شدن است؛ با روشن شدن هر سایت حدود ۲یا 

سه روستا به شبکه ملی اطلاعات وصل می شوند.
و  دانش آموزان  اینترنت  مشکل  حل  برای  تلاش 

دانشجویان در مناطق روستایی
وی عنوان کرد: با شروع شدن مدارس مشکل نبود اینترنت در 
اما در تلاش  پیدا می کند  نمود  پیش  بیش از  مناطق روستایی 
هستیم این مشکلات را به حداقل برسانیم؛ در حال حاضر هم 
اپراتورها پای کار آمده اند و امیدواریم با حمایت وزارتخانه، 
این  در  محکمی  گام های  بتوانیم  فرمانداری ها  و  استانداری 

مسیر برداریم.
از  اظهار کرد:  فارس  اطلاعات  فناوری  و  ارتباطات  مدیرکل 
و  جدید  سایت  هفت  احداث  با  تاکنون   ۱۴۰۲ سال  ابتدای 
ارتقای ۱۴ سایت روستایی، دسترسی اینترنت پرُسرعت همراه 
برای ۴۳ روستای دیگر استان با جمعیت ده هزار و ۲۷۰ نفر در 

قالب سه هزار و ۲۸۰ خانوار فراهم شده است.
ارتقای  برای  لازم  برنامه ریزی  همچنین  گفت:  سلیمان پور 
اقدام  این  که  است  دستورکار  در  روستاها  اینترنت  کیفیت 
هم به موازات اجرای پروژه  اتصال روستاها به اینترنت انجام 

خواهد شد.
روستاهای فارس بر مدار ارتباطات جهانی؛ اتصال ۲۹۹روستا 

به شبکه ملی اطلاعات در دولت سیزدهم
اولویت با کدام روستاهاست؟

توسعه  در  عدالت  اصل  بیشتر  رعایت هرچه  در حال حاضر 
ارتباطات یکی از اساسی ترین رویکردهای دولت سیزدهم به 
شمار می رود که بر اساس آن مقرر شده استان هایی که درصد 
پیشرفت پایین تری داشته اند، در اولویت اجرای طرح شبکه ملی 
قرار بگیرند.در واقع عمده روستاهای تحت اجرای این طرح، 
روستاها و مناطق محرومی هستند که در بخش زیرساخت هایی 
مانند جاده، برق و زیرساخت شبکه که الزامات ایجاد پوشش 

اینترنت است از شرایط مطلوبی بهره نمی برند.

آذربایجان غربی بیشترین ذخیره تیتان در کشور را دارد
تیتان ارومیه که مورد مشابهی در کشور ندارد دارای  معدن 
عناصر  همراه  به  عیار۶درصد  با  تن  قطعی۵۶میلیون  ذخیره 
استان  در  ارومیه  غربی  شمال  ۳۶کیلومتری  در  مفید  بسیار 

آذربایجان غربی واقع شده است.
 تیتانیم قره آغاج ارومیه، بزرگترین معدن ارزشمند 
تیتانیم کشور به شمار می رود که از سال ۸۷ گواهی 
جمله  از  مختلف  دلایل  به  شده  صادر  آن  کشف 
نبود سرمایه گذار، مشکلات فنی بلاتکلیف و راکد 

مانده بود.
 ۵۶ ارومیه  آغاج  قره  تیتان  معدن  قطعی  ذخیره 
میلیون تن و ذخیره احتمالی آن را ۱۲۰ میلیون تن 
کرمان  کهنوج  در  تیتان  معدن  یک  چند  هر  است 
وجود دارد که رودخانه ای است اما معدن تیتان قره 
عیار  ذخیره،  دلیل  به  و  بوده  کوه  در  ارومیه  آغاج 
کشور  در  مفید  عناصر  بودن  دارا  نیز  و  درصد   ۶

منحصر به فرد است.
فلز تیتانیوم با توجه به کاربرد و ویژگی های منحصر 
به فرد هم اکنون به فلز قرن شهرت دارد، با توجه 
پایین تر  فولاد  از  تیتانیوم  فلز  اینکه وزن خالص  به 
است و دارای استحکام زیادی نسبت به فولاد دارد 

در مصالح نظامی، هوا و فضا، تولید موشک کاربرد دارد و 
چون ۹۵ درصد تیتانیوم در صنعت به صورت اکسید تیتانیوم 
کاغذ  نساجی،  صنایع  در  انحلالی  قدرت  دلیل  به  که  است 

سازی، سرامیک نیز مورد استفاده قرار می گیرد.
شمار  به  کشور  بزرگ  معدن   ۱۶ جزو  ارومیه  تیتان  معدن 
آن علاوه  از  بهره وری  و  بهره برداری  راه اندازی،  می رود که 
می تواند حرکتی  است  زایی  اشتغال  مسیر  در  گامی  آنکه  بر 

تولید  و  صنعتی  واحدهای  ایجاد  و  پویا  اقتصاد  سمت  به 
قطعاتی باشد.

بوده  پیچیده  بسیار  تیتان  فرآوری  اینکه  دلیل  به  اکنون  هم 

ندارد، تحریم های ظالمانه  امر وجود  این  برای  و دانش فنی 
اخیر موجب رکود این معدن شده بود اما ظرفیت شرکت های 
دانش بنیان داخلی و بین المللی که پروانه بهره برداری دارند، 
موجب شده این معدن تا دو ماه آینده وارد فاز اجرایی شده 

و بیش از نیمی از نیاز کشور را تأمین کند.
سرمایه گذاری ۵۰۰ میلیون یورویی کنسرسیومی شرکت های 
و  معدن  صنعت،  ارومیهمدیرکل  تیتان  معدن  در  داخلی 

تجارت آذربایجان غربی در خصوص آخرین وضعیت معدن 
تیتان،  ذخیره  اولین  غربی  آذربایجان  گفت:  ارومیه  تیتان 
دومین ذخیره زرنیخ و میکا و سومین ذخیره طلا در کشور 

را دارا است.
معدن  فعالیت  خصوص  در  سرتیپی  عبدالحمید 
گذاری  سرمایه  با  گفت:  ارومیه  آغاج  قره  تیتان 
شرکت های  از  کنسرسیومی  یورویی  میلیون   ۵۰۰
داخلی، بزودی عملیات بهره برداری از معدن تیتان 
آذربایجان  گذاری  سرمایه  طرح  بزرگترین  ارومیه، 
غربی آغاز می شود.مدیرکل صمت آذربایجان غربی 
میلیون   ۵۶ معدن  این  تخمینی  اینکه ظرفیت  بیان  با 
ذخیره  میزان  این  است گفت:  ۶ درصد  عیار  با  تن 

معدنی تیتان در ۲۵ سال استخراج خواهد شد.
ذخایر  میزان  لحاظ  از  غربی  آذربایجان  افزود:  وی 
است  کشور  دار  رتبه  استان های  جزو  معدنی 
مصالح  استان  در  موجود  معدنی  مواد  عمده  که 
مواد  و  تزئینی  سنگ های  فلزی،  مواد  ساختمانی، 
ذخیره  بیشترین  غربی  آذربایجان  است.  غیرفلزی 
تیتان در کشور را داردسرتیپی درادامه اضافه کرد: 
مصالح  گروه  به  مربوط  استان  ذخیره  عمده  هرچند 
توجهی  قابل  سهم  فلزی  معدنی  مواد  اما  است،  ساختمانی 
بنابراین  و  است  داده  اختصاص  به خود  را  استان  ذخایر  از 
در  فلزی  کانی زایی  مستعد  مناطق  جمله  از  استان  محدوده 
از  افزود:  غربی  آذربایجان  صمت  است.مدیرکل  کشور 
ابتدای امسال تا پایان تیرماه، ۲۱ محدوده اکتشافی در استان 
شناسایی شده که پس از اخذ استعلامات ادارات ذیربط منجر 

به صدور پروانه اکتشافی برای انجام مراحل اکتشافی شد.
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احتمالات جذاب درباره فهرستِ 
جدید قلعه نویی؛ 

ستاره های سرشناس در راه تیم ملی

سرنوشت نامعلوم خریدهای خارجی 
پرسپولیس؛ 

چهارشنبه ای که گذشت و بازیکنی 
که نیامد!

افشاگری مدیرعامل پرسپولیس

درویش: کمک کنید به جنگ تیم های حکومتی برویم!
با  توافق  در  تاخیر  به  واکنش  در  سرخ ها  مدیر 
اسپانسر پیراهن ادعای عجیبی مطرح کرد و مدعی 
آن  اسپانسر  باید  که  آورده  فشار  ایرانسل  به  شد: 
جنگ  به  کنید  کمک  شوی!درویش:  هم  تیم  یکی 

تیم های حکومتی برویم!
رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس، در واکنش به 
با  پایان دیدار  تیمش در  بازیکنان  اعتراض جمعی 
تراکتور همچنان اصرار دارد که ستاره های این تیم 
به خواسته های  باید  باغیرت هستند و  با تعصب و 
آنها با توجه موفقیتی که کسب کرده اند، توجه کرد.

گفت وگوی  در  که  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
حرف های  سه  ورزش  خبرنگار  با  اختصاصی اش 
عجیبی از وضعیت فشار مالی شدید به این تیم به 
تا  که  کرده  صحبت  نکاتی  درباره  می آورد،  زبان 
اینکه  از جمله  بود،  پرداخته  آن  به  کمتر  امروز  به 
پیراهن  روی  مالی  حامی  با  نتوانسته اند  هنوز  چرا 
صحبت هایش  پایان  در  درویش  برسند.  توافق  به 
تفاوت  از  و  می زند  عربستان  فوتبال  به  گریزی 
دیدگاه اداره فوتبال در ایران و این کشور می گوید؛ 
فوتبال  مدیران  اشاره  قابل  نکته  به  بدل  که  چیزی 

و  باشگاه ها  اغلب  است  قرار  کی  تا  اینکه  است:  شده  ایران 
کل فوتبال ایران در تنگای مالی به نفس کشیدن ادامه بدهند.

رضا درویش در ابتدای صحبت هایش درباره شایعه اختلاف با 
اسپانسر پیراهن این تیم به واسطه نمادی که اکنون با حاشیه 
مواجه شده اینطور گفت: اولا که آنها اصلا به این نماد ورود 
نکردند و نمی شناسند. دوما اینکه سال هاست که روی پیراهن 
سال هاست  اکنون  در ضمن  و  بوده  این شکل  به  پرسپولیس 
که یکی از بنگاه های اقتصادی بزرگ این نماد را دارد و هیچ 
ربطی ندارد. برخی به دنبال حاشیه سازی هستند و موفقیت تیم 

را برنمی تابند.
یادتان  الان  است،  پرسپوليس  تن  پيراهن  این  سال   ۲۰

آمده؟
من یک روز گفتم کاش قهرمان نمی شدیم و خیلی حرف و 
همین  من  منظور  گرفت.  من شکل  این جمله  درباره  حدیث 
فکر  بعضی ها  بگویم؟  دارید  فرصت  بود.  اتفاقات  و  روزها 
بیاید؟  بدمان  باید  چرا  می آید.  بدمان  قهرمانی  از  ما  کردند 
و  می کنند  درست  زیادی  سدهای  ما  برای  قهرمانی  با  چون 
کردند ما گفتیم کاش قهرمان نمی شدیم. بعضی ها فکر کردند 
نداریم. صبح و شب زحمت کشیدیم  را دوست  قهرمانی  ما 
چه  شدیم  قهرمان  که  زمانی  از  ببینید  شما  شویم.  قهرمان  تا 
موانعی برای ما درست کردند. 20 سال است که این پیراهن 
بر تن تیم است ولی الان ببینید چه حاشیه ای درست کردند. 
برای  چرا  کجاست!  از  است  مشخص  حاشیه  این  منبع  خب 
برابر ما  تیم هایی که قهرمان نشدند علی رغم هزینه هایی چند 
آنها کسی  ببینید درباره  بیایید  نشد؟  چنین حواشی ای ساخته 

چیزی گفته؟
دیگران خلاف می کنند، گناه ما شفافيت است

ببندند  قرارداد  از سقف  بالاتر  که  تیم هایی  بودند  نگفته  مگر 
هیچ   - سه  آنها  نتیجه  و  می شود  گرفته  بازی شان  جلوی 
می شود؟ چه کردند؟ چه کسی باید رسیدگی و بررسی کند؟ 
بعد بیایید ببینید درباره پیراهن ما چه حاشیه و شیطنتی درست 
می کنند. می دانید چرا؟ چون همه کار علیه ما شد، اما با شروع 
همه  این  ما  می گویند  کرد.  شروع  برد  با  پرسپولیس  بازی ها 
و  است  زنده  هنوز  پرسپولیس  مانع درست کردیم، پس چرا 
موفق؟ طفلی بازیکنان ما از فصل گذشته طلبکار هستند، هنوز 
پول این فصل و آپشن ها را نداده ایم و نتوانستیم جلسه ای با 
تیم  برای  را  باشیم، ولی همه جانشان  خصوصی سازی داشته 
می گذارند. این اصالت ماست که ما را زنده و موفق نگه داشته 
است. هنوز نتوانسته ایم از محل سپرده مان برداشت کنیم، ولی 
همچنان می گویند تا روحیه و نشاط تیم را بگیرند. اما مطمئن 
با  جلسه  یک  فردا  قطعا  هستند.  آگاه  ما  هواداران  که  باشید 
شود.  مشخص  شرایطمان  تا  داشت  خواهیم  خصوصی سازی 
ما چیز زیادی نمی خواهیم. می گوییم یا مالک ما وزارت است 
به  بچه گرفته  یا خصوصی سازی. می گوییم هر چقدر که آن 
به  آنها  از  اصلا  و  شدیم  قهرمان  ما  می گوییم  بدهید.  هم  ما 
کمتر  هم  باز  و  گرفته ایم  کمتر  ما  کنید  باور  بدهید.  کمتر  ما 
می خواهیم. آنها 900 میلیارد بدهکار هستند. هیچکس اندازه ما 
شفاف ما کار نمی کند و ما چوب همین شفافیت و این قهرمانی 

را می خوریم. آن روز که درباره قهرمانی گفتم به خاطر همین 
مسائل بود. اینکه از حقوق حقه خودمان محروم می شویم.

راه های درآمد را بستيد از آسمان برای ما پول ببارد؟
 520 باید  من  بود.  تماشاچی  بدون  اول  بازی  در  استادیوم 
از  دارد  جا  بدهم.  بازی  آن  برای  تجهیز  شرکت  به  میلیون 
شرکت تجهیز هم البته تشکر کنیم و بدهکار هم هستیم به آنها 
و ممنون هستیم که تحمل کرده اند. اما من باید با کدام درآمد 
این هزینه را بدهم؟ تبلیغات حقوق حقه ماست و از آن محروم 
هستیم. پارسال ما در خصوص تبلیغات محیطی کاملا حساب 
و کتابمان را انجام دادیم و الان یک مقدار طلبکار هم هستیم. 
امسال هنوز بازی اول را ندادند. پخش تلویزیونی هم نداریم 
و می گویند حرفش را نزنید. تبلیغات محیطی هم که نداریم و 
هوادار هم نمی آید و بلیت فروشی نداریم. از آسمان باید بیاید 

تا هزینه ها را بدهیم؟ از کجا باید پول در بیاوریم؟
بازیکنان حق دارند گلایه کنند

و  شدند  قهرمان  پارسال  باشند.  ناراحت  دارند  بازیکنان حق 
اینهمه زحمت کشیدند. فدراسیون که خودش را راحت کرده 
سازمان  بدهیم.  پولی  قهرمان  به  نداریم  عادت  ما  می گوید  و 
لیگ هم همین طور . باید یک فرقی بین قهرمان و دیگر تیم ها 
باشد. ما طلب فصل گذشته را ندادیم و 20 درصد امسال را هم 
ندادیم. خب مشخص است که این بنده خداها هم حق دارند.

با آن  باید  فشار آوردند  اما  توافق کردیم  ما  پرسپوليس 
تيم هم قرارداد ببندید

ما با ایرانسل به توافقات مثبتی رسیده بودیم. اما الان به آنها 
هم  آنها  ببند!  هم  دیگر  تیم  یک  با  و  بیا  که  آورده اند  فشار 
اما همچنان  بودیم  نگرفته  نظر  در  بودجه  اینقدر  ما  می گویند 
فشار می آورند و همین باعث شده تا توافقات ما با تاخیر دنبال 
شود. مشکلات ما یکی دو تا نیست که! خب این بحث را باید 
چه کنیم؟ ما قهرمان شدیم و الان باید منتظر بمانیم که ببینیم 

چه می شود نتیجه این فشارها!
این بدهی ها مرا بيچاره کرده 

 9 آمده و  دارایی  از آن طرف  است؛  زیاد  ما  گفتم مشکلات 
میلیارد تومان اجرایی کشیده است برای بدهی مالیاتی قدیم. 
دوستانی  بودم.  کرده  تسویه  من  را   90 تا   75 سال  از  تازه 
که می گویند ما پرداخت کرده بودیم لطفا به دارایی مراجعه 
تحت  و  می کنید  اذیت  را  بیچاره ها  این  آقا  بگویند  و  کنند 
فشار می گذارید. به بعضی ها برخورده که چرا ما گفتیم مالیات 
قبلا  را   90 تا   1375 از  کرده ایم.  پرداخت  را  گذشته  سالیان 
تسویه کرده ام، 95 و 96 را در مقطعی دیگر، 91 تا 94 و 98 و 
99 را هم 269 میلیارد گفته اند که بخش زیادی از آن جریمه 
باید یک کاری می کردیم و  برای دریافت مجوز  بوده است. 
الان آن را به 80 میلیارد رسانده ایم. ما حقوق پرسنل نداریم و 
الان این 80 میلیارد هم به بدهی ما اضافه شده. خب از کجا 
باید بیاورم فقط برای بدهی های گذشته؟ 38 میلیارد بدهی بیمه 
دارند! مگر چقدر می توانم بدهی گذشته بدهم و شرایط جاری 

باشگاه را هم پیگیری کنم؟
بدهی  کلی  اما  فروختيد،  سهام  ميليارد   35۰ می گویيد 

داریم
هر کس  و  فروخته ایم  میلیارد سهام  ما 350  که  است  جالب 

می آید و می گوید آقا شما 350 میلیارد سهام فروختید. 
بدهی  میلیارد  دادید 700  ما تحویل  به  باشگاهی که 
این بدهی کم  از  میلیارد بورس را  داشته. شما 350 
کن، باز 350 میلیارد عقب است اما همه همین پول 
بدهی ها  آن  جز  به  کرده اند.  عثمان  پیراهن  را  سهام 
که  بدهی ای  میلیارد   111 آمده ام  من  که  زمانی  از 
این  نبوده را پرداخت کرده ام.  در صورت حساب ها 
بدهی ها در صورت مالی نبود و بعدها یکی یکی آمد. 
اگر همین 100 میلیارد نبود و به خاطر دریافت مجوز 
بدهی  الان  شدم،  آن  اولویت  و  پرداخت  به  مجبور 
کسی  اما  بودم.  داده  را  بازیکنان  پرداخت  پیش  و 
هم  دشمن  و  ندارد  خبر  مسائل  این  از  و  نمی داند 
فراوان داریم و آرامش باشگاه را برنمی تابد و به دنبال 
با  بیشتر هستند. می گویند فلانی چطور  حاشیه سازی 
700 میلیارد و هزار میلیارد هزینه قهرمان نمی شود و 
این ها )پرسپولیس( با این همه مشکل قهرمان می شوند. 
آنها از سرمایه ارزی و ارتباطات و بودجه کلانی که 
اما  مالی را می برند.  استفاده  بهترین  اختیار دارند  در 
غیرت  تیم  اعضای  و  بازیکنان  و  کرد  محبت  خدا 

کردند و قهرمان شدیم.
بولت پرسپوليس جریان گلایه بازیکنان از هيات مدیره

که  را  مالی  مشکلات  این  و  می کند  تلاش  هم  مدیره  هیات 
بیاوریم و چیکار کنیم.  از کجا  ما نمی دانیم  برای شما گفتم. 
صنعتی  نه  ما  بیاورید.  پول  که  است  هم سخت  میلیارد  یک 
هستیم و نه معدنی که بگوییم چند صد میلیارد پول خوابیده. 
من باید هزار تومن هزار تومن پول در بیاورم و این بدهی های 
بزرگ و مطالبات انباشته شده را پرداخت کنم. شما می نشینید 
و می گویید این ها مشخص است که فردا بروند چقدر بدهی به 
بار آورده اند! وقتی شما فقط بدهی گذشته را می دهید مشخص 
ندارید.  جاری  مالی  مسائل  پرداخت  برای  فرصتی  که  است 
مجوز  و  می شود  بسته  پنجره  و  نمی شود  که  نکنی  پرداخت 
بیچاره مان کرده و  از بدهی هایی که  حرفه ای نمی دهند. یکی 
پولش را با بدبختی جور می کنیم بدهی 850 هزار دلاری آقای 
برای چه  میلیارد تومان! خب  رادوشوویچ است. می شود 45 
من باید بدهم؟ مگر در دوره من بوده این اشتباه؟ می دانید 45 
میلیارد چه فشاری روی من می آورد و چقدر باعث می شود 
از مسائل روز تیم عقب بمانم؟ می دانید چقدر بیچاره می شوم 
تا این پول را جور کنم؟ تازه جور هم کنم برای پرداخت و 
حرص  باید  چقدر  هست  که  شرایطی  به  توجه  با  آن  واریز 
بخورم تا پول به حساب این دوست عزیز بنشیند؟  شما دعا 

کنید فقط برای ما!
باید به جنگ تيم های حکومتی برویم

واقعا  که  دارند  محبت  و  از خودگذشتگی  اینقدر  بچه ها  این 
شرمنده شان می شویم. آنها حق دارند و زحمت کشیدند برای 
بابا  برسند.  اجماعی  به یک  امیدواریم مسئولان  تیم.  قهرمانی 
ما باید برویم آسیا با تیم هایی بازی کنیم که 200 میلیون دلار 
تیم هایشان هم حکومتی  بازیکنانشان است. 90 درصد  قیمت 
است و برای فلان شازده و فلان وزیر. ببینید چقدر حکومت 
عربستان هزینه کرده و به این باشگاه ها کمک کرده. من باید 
تیمم را در شرایطی برای تقابل با تیم منتخب جهان آماده کنم 

که از الان فکر این هستم که ناهار چه کنم و مشکل داریم!
می گویند دولتی هستيد، اما دولت کمک نمی کند

را چطور خرج  پول  این همه  این هستند که  دنبال  آنها ولی 
کنند. باید یک عدالتی باشد و یک همیت ملی باشد و ما فردا 
به عنوان پرسپولیس ایران قرار است در آسیا حاضر شویم. ما 
در لیگ یک کاری می کنیم اما وقتی در آسیا هستیم همه باید 
برود خصوصی سازی و مشکلات  تیم  گفتند  باشند.  پای کار 
یا  نیست مرغ هستیم  حل شود. خب چه شد؟ الان مشخص 
می گویند  و  می آیند  دولتی  ور حسابرس های  آن  از  شترمرغ! 
شما دولتی هستید و می گویم پس دمتان گرم و یک بودجه و 
آفر دولتی به ما بدهید و می گویند نه! نه ورزش قهرمانی یک 

ریال به کسی نمی تواند کمک کند.
مهاجم خارجی می آید، اما باید بتواند به تيم کمک کند

هنوز خبری نیست و اگر ما بخواهیم مهاجم خارجی بیاوریم 
باید کسی باشد که بتواند واقعا گرهی از تیم باز کند. وگرنه 
همین جا اینقدر جوان طراز اول داریم. اگر آقای گل محمدی تا 
الان تعلل کرده خودم در جریان هستم که بیش از 30 بازیکن 

را به دقت موردبررسی قرار داده است.

امروز  انتشار اطلاعیه ای، نسبت به مصاحبه  با  استقلال  باشگاه 
رضا درویش، مدیرعامل پرسپولیس، واکنش نشان داد.واکنش 

استقلال به مصاحبه جنجالی درویش با ورزش سه
داد،  انجام  سه  ورزش  با  که  گفت وگویی  در  درویش  رضا 
صحبت هایی را مطرح کرد که در بخش هایی از آن در مورد 
باشگاه رقیب یعنی استقلال نیز جملاتی را به زبان آورده بود.

در پی مصاحبه رضا درویش، مدیرعامل باشگاه پرسپولیس، که 
اشاره های نادرستی به باشگاه استقلال داشت، باشگاه استقلال 
بیانیه ای صادر کرد و از مدیرعامل پرسپولیس خواست برای 
استقلال  زمین  به  را  توپ  تیم،  این  بازیکنان  فشار  کم کردن 

پرتاب نکند.
درویش تفکر غلطی را به هواداران القا کرده است

طی  که  پرسپولیس،  باشگاه  محترم  مدیرعامل  درویش،  رضا 
پرداخت  برای  تیم  این  بازیکنان  سوی  از  اخیر  روزهای 
مطالبات معوقه شان تحت فشار قرار گرفته است، برای خروج 
به  از این فشار، در مصاحبه ای طولانی حمله های پراکنده ای 
باشگاه استقلال داشته و این تفکر غلط را به هواداران فوتبال 
از  بیشتر  استقلال  باشگاه  که  کرده  القا  تیم  دو  طرفداران  و 
سازمان  ورزش،  وزارت  دولت،  حمایت  مورد  پرسپولیس 

خصوصی سازی و سایر نهادها واقع شده است.
ليست کمک های دولتی به استقلال را منتشر کنيد

استقلال  به  مبلغی  گذشته،  سال  یک  دولتی طی  نهاد  هر  اگر 
کرده،  کمک  اسپانسر  قالب  در  چه  و  بخشش  قالب  در  چه 
عاجزانه تقاضا می شود لیست این کمک ها را با جزییات برای 
تومانی  ازای هر هزار  منتشر کند و در  افکار عمومی  آگاهی 
که به استقلال داده، دو هزار تومان هم به باشگاه پرسپولیس 
منابع  از  از هیچ یک  استقلال در سال گذشته  باشگاه  بپردازد. 
دولتی بهره مند نشده و اگر در این سال ها هر آنچه در قالب 
درآمدزایی به دست آورده، میزان و منابع آن کاملا شفاف و 

روشن است.
او درباره استقلال بی انصافی کرده است

صد البته آنچه مدیرعامل محترم باشگاه پرسپولیس درباره حق 
اجاره بهای  هزینه سنگین  محیطی،  تبلیغات  تلویزیونی،  پخش 
ورزشگاه، نبرد نابرابر با تیم های صنعتی گفته، به حق و منطقی 
است و درد مشترک استقلال و پرسپولیس محسوب می شود و 
ما نیز تمام این دغدغه ها را داریم، اما متاسفانه جناب درویش 
درباره استقلال بی انصافی کرده و برای کاهش فشار بازیکنان 
پرسپولیس، به شیوه نادرستی تلاش داشته باشگاه استقلال را 

هدف حمله و هجمه قرار بدهد.
بازیکنان استقلال مبلغ پایه قرارداد خود را نگرفته اند

این در حالی است که اگر بازیکنان پرسپولیس امروز معترض 
به دریافت نکردن بخشی از آپشن های قرارداد خود هستند، آنها 
دست کم مبالغ پایه قراردادهای خود را تمام و کمال دریافت 
کرده اند، اما بازیکنان باشرافت استقلال به دلیل مشکلات مالی، 
هنوز مبلغ پایه قرارداد سال گذشته خود را هم نگرفته اند و با 
این وجود دو هفته متوالی از جان مایه گذاشتند و با شرافت، 

نجابت و غیرت برای سربلندی هواداران استقلال جنگیده اند.
پرسپوليس از اپراتور پول گرفت، ولی ما خير

مالی  بحران  از  برون رفت  برای  امروز  که  درویش  جناب 
متهم  دولتی  کمک های  دریافت  به  را  استقلال  پرسپولیس، 
می کند، حتما به خاطر دارند سال گذشته وقتی دولت دستور 
داد دو اپراتور دولتی در راستای مسئولیت های اجتماعی خود 
نمایند،  حمایت  اسپانسر  قالب  در  پرسپولیس  و  استقلال  از 
اما  کرد،  دریافت  کامل  به صورت  را  کمک  این  پرسپولیس 
استقلال هنوز ریالی از این کمک را دریافت نکرده که به همین 
اول که همیشه حامی ورزش  از مدیریت محترم همراه  بهانه 
مطالبات  پرداخت  دستور  می شود  تقاضا  بوده  ورزشکاران  و 
سال  تعهدات  به  باشگاه  تا  فرماید  صادر  را  استقلال  باشگاه 

گذشته خود در قبال بازیکنان و مربیان عمل کند.
رقابت داخل ميدان را به جنگ بيرونی تبدیل نکنيد

کشور  اجتماعی  سرمایه های  عنوان  به  پرسپولیس  و  استقلال 
برای استفاده از تمامی ظرفیت های درآمدزایی فوتبال باید کنار 
هم باشند نه روبروی هم چرا که این رویارویی قطعا به ضرر 
باشگاه های  که  دوران  این  در  می شود.  تمام  باشگاه  دو  هر 
خصولتی )صنعتی( به راحتی از بودجه دولتی به میزان دلخواه 
استفاده می کنند و به هیچ نهاد و ارگانی هم پاسخگو نیستند 
با  دارند،  دولتی  برچسب  که  این  با  پرسپولیس  و  استقلال  و 
بودجه  از  استفاده  حق  اجتماعی،  سرمایه  و  هوادار  این همه 
درآمدزایی  خصوصی  شیوه  به  مجبورند  و  ندارند  را  دولتی 
داخل  رقابت  پرسپولیس  محترم  مدیرعامل  نیست  روا  کنند، 

میدان دو تیم را به جنگ بیرونی تبدیل کند.
سردمدار تبعيت از قانون است

استقلال به عنوان سردمدار شفافیت و تبعیت از قانون، به گواه 
سازمان لیگ و فدراسیون فوتبال سقف بودجه را تمام و کمال 
بگیرد که  قرار  باشگاه هایی  امروز کنار  اینکه  رعایت کرده و 
قرارداد 50 میلیارد تومانی را 15 میلیارد در سازمان لیگ ثبت 

کرده اند، هیچ تعبیری غیر از بی انصافی ندارد.
هنوز قرارداد سه بازیکن ثبت نشده است

به واسطه  بازیکن استقلال  امروز هنوز دو مربی و سه  همین 
رعایت دقیق قانون موفق به ثبت قرارداد و اخذ مجوز نشده اند 
به  آنها  کردن  اضافه  برای  قانونی  راهکاری  دنبال  باشگاه  و 

لیست خود است.
تعریف  واقعيت  از  متفاوت  را  ایرانسل  داستان  درویش 

کرده
در چنین شرایطی که استقلال و پرسپولیس کنار یکدیگر باید 
خود  رفته  دست  از  حقوق  احقاق  و  مالی  منابع  تامین  دنبال 
به  پرسپولیس  باشگاه  نیست مدیرعامل محترم  انصاف  باشند، 
صراحت بگوید باشگاه استقلال مانع عقد قرارداد ایرانسل با 
باشگاه پرسپولیس شده، در صورتی که داستان کاملا متفاوت 
از آن است که جناب درویش در مصاحبه خود بیان داشته اند.

استقلال پرسپوليس می گوید ایرانسل از استقلال حمایت 
نکند

جا دارد از مدیریت محترم ایرانسل که نگاهی فرارنگی دارد و 
می خواهد همزمان حامی هر دو باشگاه استقلال و پرسپولیس 
دارد  اصرار  پرسپولیس  باشگاه  ولی  کنیم،  قدردانی  باشد، 
حق  و  شود  پرسپولیس  انحصاری  حامی  ایرانسل  شرکت 
مدیرعامل  از  باشد.  نداشته  را  استقلال  باشگاه  از  حمایت 
باشگاه را در زمین  محترم پرسپولیس می خواهیم رقابت دو 
رقابت، دو  میدان  از  بدهد خارج  اجازه  و  دنبال کند  مسابقه 
باشگاه دوشادوش هم برای احقاق حقوق از دست رفته خود 

تلاش کنند.
 استقلال راه فرار از بحران، حمله به استقلال نيست

باشگاه استقلال یک بار دیگر از مدیرعامل پرسپولیس تقاضا 
دارد راه برون رفت از بحران مالی فعلی را در فرار رو به جلو 
نه  می داند  ما  از  بهتر  ایشان  قطعا  نبیند.  استقلال  به  حمله  و 
سازمان خصوصی سازی و نه وزارت ورزش ریالی به استقلال 
پرداخت نکرده اند و استقلال از منابع دولتی هیچ گونه دریافتی 
نداشته که ایشان دنبال کمتر و بیشترش برای پرسپولیس باشد.

اميدواریم مشکلات دو باشگاه حل شود
در  پرسپولیس  و  استقلال  باشگاه  دو  هر  مشکلات  امیدواریم 
سایه تدبیر و نه در جاده حواشی و حمله غیرمنصفانه به رقیب، 
برطرف شود و دو باشگاه به عنوان سرمایه های اجتماعی بتوانند 
حقوق از دست رفته این دو باشگاه بزرگ را مطالبه کنند تا 

پاسخگوی محبت هواداران فهیم و متعصب خود باشند.

اسپانسر مشترک سرخابی تأیید شد؛

واکنش استقلال به مصاحبه جنجالی درویش

از  خبری  تا  شده  باعث  پرسپولیسی ها  مالی  مشکلات 
نهایی شدن خریدهای خارجی این تیم نباشد.

به گزارش فوتبال 360، فعالیت بازار نقل وانتقالات تابستانه 
به روزها و ساعات پایانی خود نزدیک می شود و در این میان 
بازار از تب وتاب اولیه افتاده اما با این حال همچنان احتمال 
ثبت نقل وانتقال هایی پرسروصدا وجود دارد. پرسپولیس از 
بازار  در  خود  فعالیت  می خواهد  که  است  تیم هایی  جمله 
این زمینه  آینده تکمیل کند و در  تابستانه را طی روزهای 

رایزنی ها در حال انجام است.
است؛  پرسپولیس  کادرفنی  ایرانی  گزینه  سلمانی  یاسین 
این  مدیران  با  اولیه  توافقات  به  می شود  گفته  که  بازیکنی 
باشگاه رسیده و احتمال نهایی شدن انتقالش طی 24 ساعت 
آینده وجود دارد. با این حال، سلمانی تنها بازیکن موردنظر 
تکمیل  برای  پرسپولیس  سرمربی  و  نیست  گل محمدی 
فهرست تیمش به جذب دو بازیکن خارجی اعلام نیاز کرده 
در  برای حضور  تیمش  فهرست  که  است  امیدوار  و  است 
ادامه مسابقات لیگ برتر، لیگ قهرمانان آسیا و جام حذفی با 

حضور یک دروازه بان و مهاجم خارجی تقویت شود.
گلایه های بيرانوند سد راه جذب دروازه بان برزیلی؟

فهرست  محدودیت های  به  توجه  با  گل محمدی  یحیی 
بزرگسال پرسپولیس و فقدان دروازه بان زیر 23سال موردنظر 
پرسپولیس  باشگاه  مدیران  از  ایرانی،  بازیکنان  جمع  در  او 
بررسی  از  بعد  کرد.  خارجی  دروازه بان  جذب  درخواست 
میگوئل  ننکا  نام  گل محمدی  سرانجام  مختلف  گزینه های 
جونیور دروازه بان بلندقامت، 19 ساله و برزیلی را به مدیران 

باشگاه معرفی کرد و خواستار انجام مذاکرات با او شد.
ننکا  با  مثبتی  مذاکرات  گذشته  روزهای  در  پرسپولیسی ها 
با  جوان  دروازه بان  این  جذب  که  می شد  گفته  و  داشتند 
برای  دلار  هزار   200 حدود  رضایت نامه  هزینه  احتساب 
رضا  این باره  در  حتی  شد.  خواهد  هزینه  پرسپولیسی ها 
درویش مدیرعامل پرسپولیس اعلام کرد که چهارشنبه 25 
اعلام  برخلاف  اما  شد  خواهد  تهران  وارد  ننکا  مردادماه 
درویش، خبری از حضور ننکا در تهران نیست. در این باره 
گفته می شود که انتقادات بیرانوند از جذب دروازه بان ذخیره 
این  و  بوده  موثر  سرخ ها  مالی  مشکلات  کنار  در  خارجی 
احتمال که انتقال ننکا به پرسپولیس منتفی شود، وجود دارد.

گره کور در مسير انتقال باجی به پرسپوليس!
بعد  تیمش  حمله  خط  تقویت  برای  گل محمدی  یحیی 
مختلف،  گزینه های  بررسی  و  فراوان  کش وقوس های  از 
ساله  مهاجم 25  باجی،  آلیو  نام  تا  تصمیم گرفت  سرانجام 
باشگاه پرسپولیس قرار بدهد  سنگالی را در اختیار مدیران 
و ابراز امیدواری کرد مذاکرات با این مهاجم سنگالی مثبت 
پیش برود؛ آن هم در شرایطی که باجی تحت قرارداد باشگاه 

بوردو فرانسه قرار دارد.
مدیران باشگاه پرسپولیس مطابق خواسته یحیی گل محمدی 
کردند.  آغاز  رسمی  شکل  به  را  باجی  با  خود  مذاکرات 
باشگاه بوردو برای فروش مهاجم سنگالی خود درخواست 
مبلغ  به  توجه  با  می شود  گفته  و  کرد  رضایت نامه  هزینه 
درخواستی باجی، انتقال او به پرسپولیس بیش از 3 میلیون 
مسئله  همین  که  داشت  خواهد  هزینه  سرخ ها  برای  یورو 

باعث شده تا عملًا انتقال باجی به پرسپولیس منتفی شود.
انتقال  برای  بتوانند  تا  هستند  تلاش  در  البته  پرسپولیسی ها 
به توافق برسند  باشگاه بوردو  با مدیران  باجی  آلیو  قرضی 
موافقتی  زمینه  این  در  فعلًا  فرانسوی  باشگاه  مسئولان  اما 
نداشته اند. با توجه به شرایط به وجود آمده، به نظر می رسد 
عدم  به  نسبت  گل محمدی  یحیی  آینده  روزهای  طی  که 
باید  و  داد  خواهد  نشان  واکنش  موردنظر  بازیکنان  جذب 
دید آیا فهرست بازیکنان خارجی موردنظر او به روزرسانی 
خارجی  بازیکن  جذب  بدون  پرسپولیسی ها  یا  شد  خواهد 

کار خود را در بازار تابستانه به پایان می برند. 

فهرست جدید تیم ملی به نظر می رسد که با تغییر و تحولاتی 
جالب توجه همراه خواهد بود.

 تیم ملی فوتبال ایران براساس برنامه ریزی های انجام شده از 
سوی فدراسیون فوتبال، خود را برای حضور در 2 مسابقه 
تدارکاتی در فیفادی ماه سپتامبر آماده می کند؛ دو مسابقه ای 
برگزار  آنگولا  و  بلغارستان  ملی  تیم های  مقابل  باید در  که 
تیم  فوتبال، کاروان  براساس اعلام رسمی فدراسیون  شود. 
این  به  بلغارستان  مقابل  دوستانه  بازی  برگزاری  برای  ملی 
کشور سفر خواهد کرد و در ادامه، دوئل با حریف آفریقایی 

به میزبانی ورزشگاه آزادی تهران خواهد بود.
امیر قلعه نویی و همکارانش بعد از آغاز لیگ بیست وسوم، 
مشغول  دقیق  صورت  به  ورزشگاه ها  تمامی  در  حضور  با 
بازیکنان  فهرست  تا  هستند  بازیکنان  فنی  شرایط  بررسی 
موردنظر خود را برای فیفادی پیش رو تدوین کنند. در این 
زمینه گفته می شود که قلعه نویی قصد دارد به مانند فیفادی 
ماه مارچ که تیم ملی ایران به مصاف تیم های ملی روسیه و 
کنیا رفت، فهرستی با حضور بیش از 30 بازیکن را تدوین 
حضور  با  ملی  اردوی  آخرین  شرایطی که  در  آن هم  کند؛ 
برگزار   2023 کافا  مسابقات  در  حضور  برای  بازیکن   25
شد. احتمالًا فهرست جدید سرمربی تیم ملی سورپرایزهای 

پرشماری هم نسبت به فهرست قبلی خواهد داشت.
بازگشت حسينی و اخباری به تيم ملی؟

قلعه نویی برای حضور در مسابقات کافا 2023 ترجیح داد که 
در خط دروازه 3 بازیکن را همراه خود به قرقیزستان ببرد که 
علیرضا بیرانوند در کنار پیام نیازمند و حسین پورحمیدی، 
فیفادی  برای  بودند.  ملی  تیم  سرمربی  موردنظر  گزینه های 
با  پورحمیدی،  عملکرد  به  توجه  با  می شود  گفته  پیش رو 
احتمال  اما  شده،  پاسپورت  درخواست  او  از  آنکه  وجود 
قلعه نویی  و  دارد  وجود  ملی  تیم  فهرست  از  نامش  حذف 
به دنبال آن است تا با توجه به درخشش حسین حسینی و 
محمدرضا اخباری، این 2 دروازه بان باتجربه را بار دیگر به 

اردوی ملی فرا بخواند.
تغييرات جذاب در انتظار خط دفاع

مجید حسینی که در فهرست تیم ملی در کافا حضور داشت، 
به  و  نیست  ملی  تیم  همراهی  به  قادر  مصدومیت  دلیل  به 
از  تا  نقطه مقابل، قلعه نویی قصد دارد  نظر می رسد که در 
چند چهره شاخص لیگ برتری برای حضور در اردو دعوت 
کند. شجاع خلیل زاده، عارف آقاسی، محمدحسین مرادمند 
می شود  گفته  که  هستند  بازیکنانی  جمله  از  نعمتی  علی  و 
عملکردشان موردتوجه امیر قلعه نویی قرار گرفته و احتمال 
حضور آن ها در فهرست جدید تیم ملی وجود دارد. ضمن 
احتمال  قبلی،  فیفادی  در  ملی  تیم  فهرست  به  نسبت  آنکه 
اضافه شدن نام محمدامین حزباوی و سامان فلاح، 2 مدافع 
ایران هم به جمع شاگردان قلعه نویی محتمل  جوان فوتبال 

است.
هافبک های سرخابی در راه تيم ملی؟

نورافکن  امید  و  کریمی  محمد  کنار  در  عزت اللهی  سعید 
تیم  فهرست  از  حذف شان  احتمال  که  هستند  بازیکنانی 
با توجه به مصدومیت کریمی و  البته که  ملی وجود دارد. 
نورافکن، حذف آن ها قطعی بوده و سرنوشت عزت اللهی با 
توجه به سکونشینی های سریالی اش در دانمارک نامشخص 
است. در این میان، امیر قلعه نویی در خط هافبک تیم ملی به 
دنبال تغییر و تحولات است و گفته می شود احمد نوراللهی 
در کنار میلاد سرلک، مهدی مهدی پور و مهدی حسینی از 
جمله بازیکنانی هستند که در اردوی پیش رو شانس حضور 
حضور  احتمالًا  و  دارند  را  قلعه نویی  شاگردان  جمع  در 
علیرضا علیزاده هافبک تیم گل گهر سیرجان هم در تیم ملی 

تمدید خواهد شد.
شهریار و اللهيار، دو سورپرایز در خط حمله

هم  ملی  تیم  حمله  خط  در  می رسد  نظر  به  قلعه نویی  امیر 
مهدی  مانند  بازیکنانی  از  دعوت  کنار  در  و  کند  نوگرایی 
مهدی طارمی  امیرحسین حسین زاده،  ترابی،  مهدی  قایدی، 
اردوی  به  نسبت  احتمالا دو چهره جدید  و سردار آزمون، 
قبلی به فهرست تیم ملی اضافه خواهند شد؛ شهریار مغانلو 
فنی  لحاظ  به  آمادگی  اوج  در  مغانلو  صیادمنش.  اللهیار  و 
قرار دارد و صیادمنش هم روزهای خوبی را در سطح دوم 
فوتبال انگلیس می گذراند و در تلاش است تا بتواند خود 
می رسد  نظر  به  اوصاف  این  با  برساند.  ایده آل  فرم  به  را 
که شمایل فهرست تیم ملی نسبت به اردوی قبلی تغییرات 
غیرمنتظره  احتمال دعوت  پرشماری خواهد داشت و حتی 

از چند بازیکن شاغل در لیگ برتر هم دور از ذهن نیست.

باشگاه استقلال باوجود کم کردن هزینه های قراردادی هنوز 
هم با چالش مواجه است.

جدید  فصل  ابتدایی  بازی   2 درحالی  استقلال  فوتبال  تیم 
را پشت سر گذاشته که همچنان درگیر قانون سقف بودجه 
است و به این دلیل، علاوه بر اینکه نمی تواند برای تقویت 
تیم به خوبی اقدام کند، برای ثبت قرارداد برخی بازیکنان 

جدیدش در سازمان لیگ نیز دچار مشکل شده است.
مدیران باشگاه استقلال معتقدند با وجود قانون سقف بودجه، 
تا زمان اتمام قراردادهایی که ابتدای فصل گذشته به صورت 
2 یا 3 ساله بسته شدند، همین چالش به قوت خودش باقی 
در  قراردادها  پایه  شد  مشخص  پیگیری ها  اساس  بر  است. 
فصل گذشته حدود 440 میلیارد تومان بوده که برای فصل 
جدید حدود 20 تا 25 درصد افزایش پیدا می کند و به این 
در  تومان  میلیارد  به حدود 530  کمترین حالت  در  ترتیب 
سال جدید می رسد. در صورتیکه اگر عقد قراردادها برای 
فصل جدید بر عهده مدیریت فعلی یا حتی قبلی باشگاه بود 

استقلال این چنین دچار مشکل و چالش نمی شد.
این درحالیست که باشگاه استقلال طبق قانون فصل جدید 
مجاز به ثبت قرارداد تا سقف 310 میلیارد تومان است و با 
بقیه  است.  تیم دچار مشکل شده  تقویت  برای  این شرایط 
باشگاه ها چون این شرایط استقلال را ندارند، از این حیث 
عقد  برای  می شود  گفته  طرفی  از  نشده اند.  مشکل  دچار 
قرارداد برخی بازیکنان در برخی تیم ها از روش هایی مانند 
هوادار متمول یا حتی اهدای ملک در خارج یا داخل کشور 
نیز استفاده شده است. یعنی در واقع برای عقد قرارداد برخی 
بازیکنان از منابع مالی خارج از باشگاه استفاده شده است. 
بااینحال مدیران باشگاه استقلال تلاش کردند تا در مذاکره 
با بازیکنان قراردادها را کاهش بدهند که این مساله در کنار 
خروج برخی بازیکنان مانند سیلوا و عارف غلامی باعث شد 

هزینه  های این باشگاه تا حد چشمگیری کاهش پیدا کند.
با وجود  می شود  گفته  و  مطرح شده  شایعاتی  بین  این  در 
برخی  سفید  قرارداد  همچنین  و  محبی  و  قائدی  رفتن 
بازیکنان، استقلال نباید دچار مشکل برای عقد قراردادهای 
فصل جدید شود اما با پیگیری از باشگاه استقلال مشخص 
همان  تقریبا  محمدی  مهرداد  و  سهرابیان  آرمین  شد جذب 

هزینه را به همراه داشته و قرارداد سفید هم وجود ندارد.
بنابراین استقلال که به جز منابع خود باشگاه، محل دیگری 
شده  مشکلاتی  دچار  ندارد،  مالی  هزینه های  تامین  برای 
دید که  باید  اینحال  با  هوادارانش شاهد هستند.  اکنون  که 
مدیران آبی همانطور که مشکل ثبت قرارداد سعید مهری و 
محمدرضا خالدآبادی را رفع کردند، چه راهکاری را برای 
همچنین  و  تورانیان  و  برزگر  مانند  بازیکنانی  قرارداد  ثبت 

جذب بازیکن جدید برای تقویت تیم در نظر می گیرند.

استقلال چگونه از سقف 530 میلیاردی 
به استاندارد رسید؟

 جواد نکونام  با جمعی از استقلالی های سابق به دنبال خلق 
خروجی  و بیشترین  ورودی  کمترین  با  است،  شگفتی   یک 

تاثیرگزار.
 مهدی هاشمی نسب پس از اتفاقات عجیب و غریبی که در 
جریان پیوستنش وجود داشت، چند ساعت پیش از سوت 
آغاز اولین دیدار استقلال با این باشگاه قرارداد رسمی امضا 
ایران  فوتبال  بزرگ  شود.یاغی  نکونام  کمک  رسما  تا  کرد 
می کند  و سعی  دارد  قرار  در حواشی  کمتر  روزها  این  در 
که خودش را به این سمت و سو نکشاند و شاید از اکنون 
در  تا  باشد،  پرسپولیس  مقابل  پنجم  هفته  دیدار  فکر  به 

میکسدزون پس از مسابقه بازهم سر صحبت را باز کند.
او پس از حضور در استقلال دوباره شماره یک دستیارهای 
نکونام شده و البته با حضورش نیمکت استقلال را به آبی ترین 
حالت خود رسانده است. علاوه بر او  محمد نوازی، کیانوش 
رحمتی، بهزاد غلامپور و هاشم لیگ زاده سابق بازی در تیم 
آبی پوش را دارند که البته همگی از بازیکنان محبوب دوره 
خود بوده اند. به این جمع باید حمیدرضا رجبی نیز اضافه 
ایران شد  شود، هافبکی که در پاس تهران و سایپا قهرمان 
و عضو ثابت کادرنکونام در همه سال های اخیر بوده است.

و  سپاهان می رود  به مصاف  شنبه  روز سه  تهرانی  آبی های 
این دیدار بین دو تیم شش امتیازی می تواند محبوب دیگر 

بالانشینان باشد اگر با تساوی به پایان برسد.

نیمکتی که نصف جای خالی هم ندارد!
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رئیسی در اجلاسیه ملی مردمی سازی دولت:

هر جا به مردم نقش داده نشد،دچار مشکل شدیم 
جوکار: 

استیضاح وزیر کشور به صلاح نیست

لطیفی:

 در تصمیم گیری ها به ظرفیت مردم توجه شود

رئیس ستادکل نیروهای مسلح:

سپاه می تواند پیشرفت ۱00 برابری داشته باشد

بانکی پور :

نمایندگان می توانند رأی به اصل هشتاد و پنجی شدن لایحه حجاب را پس بگیرند 

رئیس جمهور با تاکید بر اینکه در حوزه های مختلف در کشور 
هر کجا که به مردم نقش داده شد موفق بوده ایم ، گفت: دولت 
سیزدهم در عمل به مردم میدان داده است.حجت الاسلام سید 
ابراهیم رئیسی رئیس جمهور در اولین اجلاسیه ملی مردمی سازی 
دولت گفت: انقلاب اسلامی بر مبنای انقلاب دینی است و قرآن 
کریم برای تربیت انسان ها آمده است و هدف نهایی آن را اقامه 
قسط و عدل می داند.رئیسی جمهور تصریح کرد: تربیت انبیاء و 
آموزه های قرآنی برای آن است که مردم عدالت را اجرا کنند و 
انقلاب اسلامی ما هم انقلابی مردم پایه بوده است.رئیسی اظهار 
رهبری  با  مردم  که  بود  انقلابی  ما  شکوهمند  انقلاب  داشت: 
نیروهای  نقش  به  اشاره  با  رساندند.وی  پیروزی  به  را  آن  امام 
تلاش  مسلح  نیروهای  کرد:  تاکید  انقلاب  از  دفاع  در  مسلح 
بسیاری کردند تا در جبهه حق، نظام مقدس جمهوری اسلامی 
حفظ شود.رییسی جمهور گفت: نیروهای سپاه و ارتش در کنار 
نیروهای مردمی بودند که در دفاع مقدس نقش محوری داشتند.

در  مسلح  نیروهای  قلب  قوت  که  آنچه  داشت:  اظهار  رئیسی 
میدان نبرد بود حضور نیروهای مردمی بسیج در جنگ بود.

هر جا به مردم نقش داده نشد،دچار مشکل شدیم 
در  است،  شده  داده  نقش  مردم  به  که  آنجایی  داد:  ادامه  وی 
نشده  داده  نقش  که  آنجا  و  بوده ایم  موفق  مختلف  حوزه های 
به  اشاره  با  جمهور  شده ایم.رییس  مشکل  دچار  ما  آنجا  است 
حضور  با  امروز  داشت:  اذعان  جامعه  در  مردم  نقش  اهمیت 
مردم در بخش های مختلف هیچ مشکلی وجود ندارد و حضور 
مخالفین و معاندین و توطئه های آنان توسط گزارش های مردمی 

کشف و خنثی می شود.
 ۲۰ ارتش  فرمودند  انقلاب  بزرگان  دیروز  کرد:  تاکید  وی 
میلیونی و امروز این عدد افزایش یافته است. چون مردم خود 
گزارش می دهند و حتی در ادارات نیز در کنار نیروهای نظارتی 

و حراستی، با فسادها مبارزه می کنند.
در  مردم  حضور  طرح  داشت:  بیان  رییسی  الاسلام  حجت 
در  ما  که  است  درست  و  است  مهم  بسیار  امنیت  و  سلامت 
اما نقش و  نیرو داریم  هر حوزه ای از جمله در بخش سلامت 

حضور مردم در ارتقا سلامت جامعه بسیار جدی است.
رییس جمهور با اشاره نقش مردم در دوران فراگیری ویروس 
با  مردمی  مومنانه  کمک های  کرونا  زمان  در  گفت:  کرونا، 
هدایت رهبری صورت می گرفت به گونه ای که مساجد و تکایا 

در  که  کسانی  به  حتی  و  بودند  فعال  مومنانه  کمک های  برای 
کسب و کارهای خود مشکل داشتند کمک های بزرگ مردمی 
که  زمانی  کرد:  تصریح  رئیسی  الاسلام  گرفت.حجت  صورت 
دولت کارش را آغاز کرد روزی ۷۰۰ قربانی کرونایی داشتیم 
و خانواده های زیادی عزادار می شدند ولی آنچه که در آن ایام 
به مردم آرامش می داد خود مردم بودند.وی ادامه داد: هرچند 
انجام  کرونا  با  مبارزه  برای  دولت  در  را  خود  تلاش های  ما 
با  و  هستند  ما  کنار  در  مردم  که  می کردیم  احساس  اما  دادیم 
به جذب  اشاره  با  ادامه  در  می کنند.رییس جمهور  همراهی  ما 
نیروهای متخصص مردمی در نهادها و ادارات به عنوان مشاور 
تصریح کرد: تمام شوراهای اداری در سراسر کشور لازم است 
پیشکسوتان،  از  است  لازم  ببرند.  بهره  نخبگانی  جمع های  از 
کمک  آنها  از  و  ببرند  را  کافی  بهره  مردم  و  دانشگاه  استادان 
مختلف  بخش های  نقش  به  اشاره  با  جمهور  بگیرید.رییس 
بخش  دولتی،  اقتصاد  اساسی گفت:  قانون  در  اقتصادی کشور 
خصوصی و تعاونی در قانون اساسی به عنوان سه بخش اصلی 
تصدیگری  و  دولت  باید  و  است  شده  آورده  کشور  اقتصادی 

خود را کاهش داده و به جنبه های نظارتی خود بیفزاید.
می تواند  واردات  و  صادرات  توزیع،  تولید،  کرد:  تأکید  وی 
بخش های  در  دارند  آمادگی  مردم  گیرد.  انجام  مردم  دست  به 

مختلف صنعتی و کشاورزی سرمایه گذاری کنند.
رییس جمهور ادامه داد: در زمینه مسائل اجتماعی و آسیب های 
مفاسد  حاشیه نشینی،  اعتیاد،  طلاق،  در  جمله  از  حوزه  این 
با نقش آفرینی مردم می توانیم شاهد جدی  اجتماعی و اخلاقی 
با  ادامه  در  رییسی  الاسلام  باشیم.حجت  آسیب ها  این  کاهش 
فرهنگ  در  گفت:  جامعه  در  فرهنگ  موضوع  اهمیت  به  اشاره 
هم همین است زیرا نقش اثرگذار مسجد و هیئت ها که پشتوانه 
باید  و  است  گذار  اثر  و  جدی  هستند،  جامعه  در  ملی  امنیت 
در نظر گرفته شود. این اماکن کارکردهای مختلفی دارد، یک 
انجام  آن  دیگر  کارکردهای  و  است  معرفت افزایی  آن  کارکرد 
امور اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی است تا همکاری، همگرایی 
و هم بستگی یک محله، صنف و قشر در کنار هم را فراهم کند. 
موسسات  و  مردم  نقش  هم  علمی  موضوعات  در  آنکه  ضمن 
افزایش  به  اشاره  با  جمهور  بالاست.رییس  بسیار  دانش بنیان 
از  قبل  تا  تاکید کرد:  بنیان  دانش  با شرکت های  ارتباط دولت 
این دولت وزارت نفت با ده ها شرکت دانش بنیان ارتباط داشت 

اما امروز این عدد به ۵۰۰ حدود شرکت افزایش یافته است.
وی ادامه داد: در روستاهای خراسان جنوبی گروه های جهادی 
برای  روستا  هزار   ۱۰ هستند.  روستاها  به  آبرسانی  مشغول 
آبرسانی در دستور کار هستند که در ۳ هزار ۵۰۰ روستا این 

کار نهایی شده و مابقی هم در آینده آبرسانی خواهند شد.
از جمله  اقتصاد  نوع   ۳ اساسی  قانون  در  اینکه  بیان  با  رئیسی 
گفت:  دارد،  وجود  تعاونی  و  بخش خصوصی  دولتی،  اقتصاد 
به  که  افتاد  اتفاق  کشور  در  ها  سازی  خصوصی  از  بعضی 
درستی در آنها عمل نشد که این امر باعث ناراحتی مردم شد.

بخش  به  دادن  میدان  سازی،  خصوصی  اصل  داد:  ادامه  وی 
خصوصی، تعاونی ها و افراد کارآمد است.

در  که  باشکوهی  حماسه  این  در  کرد:  تصریح  جمهور  رئیس 
دستگاه ها  همه  معتقدم  شد  خواهد  خلق  )ع(  حسینی  اربعین 
باید کمک کنند اما نقش اصلی را باید موکب داران و مسئولان 
ایرانی و عراقی داشته باشند.وی با بیان اینکه مردم بسیار نقش 
و  دستگاه ها  کرد:  عنوان  است،  بدیل  بی  آنها  نقش  و  آفرینند 
سازمان ها باید یک برنامه ریزی دقیقی برای مردمی کردن امور 
نخبگانی  گرم  حضور  با  را  مردمی  دستیار  باید  باشند.  داشته 
مردمی  مسئله  بتوان  تا  شود  گرفته  کار  به  فعال  بخش های  و 
صرف  وگرنه  شود  تلقی  سازوکاری  یک  ماموریت  هر  کردن 
همه  افزود:  نمی شود.رئیسی  مردمی  کارها  بودن  مردمی  گفتن 
مردمی  دقیقی جهت  برنامه  باید  اداری  دستگاه های  و  بخش ها 
میانی  باشند و نقش حلقه های  کردن ماموریت خودشان داشته 
که رهبری فرمودند نقش بسیار اثر گذاری است.وی بیان کرد: 
وجود  کار  کردن  مردمی  پیوست  یک  باید  تصمیمی  هر  برای 
داشته باشد.رئیس جمهور با تاکید بر اینکه باید نیروی موفق را 
اگر فرمانداری  او میدان داد، گفت:  به  در دستگاه ها تقویت و 
بماند.وی  خود  جایگاه  در  تا  کنید  تثبیتش  حتماً  بوده  موفق 
تصریح کرد: نیروهای حزب الهی و انقلابی اهل عمل باید مورد 
تقویت قرار گیرند و اگر افرادی از بیرون فشار می آوردند مهم 
توصیه  گفت:  فشارهاست.رئیسی  برابر  در  مدیر  آن  ایستادگی 
با مسئولین دولتی  اما مسئولیت  نیروهای دولتی وجود دارد  به 
نیروهای  تا  شود  وارد  فشار  آنها  به  که  ندهند  اجازه  و  است 
کارآمد زیر سوال قرار گیرند. ما باید تا آخر از نیروی کارآمد 

خود حمایت کنیم.
مردمی شدن امور هزینه ها را کاهش و نشاط اجتماعی را 

افزایش می دهد 
باید  استخدامی  و  اداری  سازمان  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
در  مردمی  نیروهای  چگونه  اینکه  بر  مبنی  طرحی  دنبال  به 
باید  کرد:  عنوان  باشد،  داشته  باشند،  داشته  نقش  سازمان ها 
آماده شود که  به نحوی  به مردم  برای میدان دادن  سازوکاری 
مردمی  افزود:  ببینند.وی  را  مردم  کنار خود  در  همه دستگاه ها 
سرمایه  و  اجتماعی  نشاط  و  کاهش  را  هزینه ها  امور  شدن 
مردم  اینکه  بیان  با  جمهور  می دهد.رئیس  افزایش  را  اجتماعی 
پایه تحول و رشد و شکوفایی در کشور هستند، اظهار کرد: به 
دستگاه  کردن  مردمی  جهت  در  می کنم  توصیه  دستگاه ها  همه 
خودشان حرکت تحولی داشته باشند. اگر نیرویی تحول خواه 
خواه  تحول  نیروهای  پای  جلوی  از  را  نیرو  این  حتماً  نیست 
به  خطاب  افتد.وی  اتفاق  دستگاه ها  در  تحول  تا  بزنید  کنار 
توفیقی  سازی  مردمی  جهت  در  دلیل  هر  به  که  دستگاه هایی 
نداشتند گفت: حتماً با نگاه تحولی طرحی نو دراندازند. زمان 
زیادی از دولت ما گذشته است و می شد در این مدت اقداماتی 
آن  اما  می شد  انجام  سازی  مردمی  در جهت  دستگاه ها  توسط 
با جدیت  این باره کار  باید در  لذا  نبودند  باید موفق  چنان که 

دنبال شود.

مجلس  شوراهای  و  کشور  داخلی  امور  کمیسیون  رئیس 
شورای اسلامی گفت: طرح استیضاح وزیر کشور در آستانه 
در  مردم  مشارکت  بر  منفی  اثر  می تواند  مجلس  انتخابات 

انتخابات داشته باشد. 
به  اشاره  با  ایسنا،  با  گو  و  گفت  در  جوکار  صالح  محمد 
طرح استیضاح وزیر کشور در مجلس، بیان کرد: از نظر بنده 
اکنون طرح این استیضاح به صلاح کشور نیست. استیضاح 
کنندگان اصرار دارند اما امیدوار هستیم در جلساتی که قرار 
است برگزار شود و تعاملی که با وزیر کشور صورت خواهد 

گرفت این موضوع منتفی شود.
با توجه به اینکه اکنون در آستانه  وی در ادامه اظهار کرد: 
این  طرح  داریم،  قرار  اسلامی  شورای  مجلس  انتخابات 
انتخابات  در  مردم  مشارکت  در  منفی  اثر  می تواند  مسائل 
مجلس به همراه داشته باشد. سعی و تلاش باید بر این باشد 

تا این مسائل و مشکلات در جلسات و با تعامل حل شود.
کرد:  تصریح  اسلامی،  مجلس شورای  در  یزد  مردم  نماینده 

برطرف  راستای  در  تعامل  با  باید  دارد  وجود  ضعفی  اگر 
بین  تعامل  با  یقینا  برداشت.  گام  ضعف  نقاط  این  کردن 
مجلس و دولت بحث استیضاح وزیر کشور  حل و با تعامل 

نقاط ضعف مرتفع خواهد شد.

رئیس سازمان اداری و استخدامی تاکید کرد: در تصمیم گیری ها 
به ظرفیت خود مردم که بی نظیر و غیرقابل احصا است توجه 

شود. 
اولین اجلاسیه  امروز در  لطیفی صبح  میثم  ایسنا،  به گزارش 
ملی مردمی سازی دولت با اشاره به اقدامات دولت در این 
در  رهبری  معظم  مقام  آنچه  بخواهیم  اگر  کرد:  اظهار  زمینه 
منظومه ۵ مرحله ای ساخت تمدن اسلامی را فرمودند، مد نظر 
قرار دهیم، ما در مرحله دولت سازی متوقف هستیم. آن اتفاقی 
که باید رقم  بخورد هنوز رقم نخورده است و برای این که این 
اتفاق بیفتد ما باید دال مردمی سازی تمدن سازی اسلامی را 

پیدا کنیم.
وی افزود: در تمدن  اسلامی دال مرکزی با محوریت مسجد 
از  پیامبر  است  همین  هم  اسلام  تاریخ  در  است.  خانواده  و 
مسجد شروع کردند. امام خمینی انقلاب ما را از مسجد شروع 
آیا  مسجد،  اداره  برای  کردیم  انقلاب   فرمودند  امام  کردند، 
داشته  باید  که  جایگاهی  آن  محله  و  خانواده  مسجد،  امروز 

باشد را دارد؟
رئیس سازمان امور اداری و استخدامی با بیان اینکه در دولت 

قریب به ۶ هزار خدمت برای مردم کد گذاری کرده ایم، گفت: 
نظارت ها  در  گیری  تصمیم  و  سازی  تصمیم  در  مردم  نقش 
را بیش از پیش ببینیم و این راهی است که در دولت ایجاد 
شده است.لطیفی در پایان گفت: در تصمیم گیری ها به ظرفیت 
خود مردم که بی نظیر و غیرقابل احصا است توجه شود. البته 
بروکراسی و نظام اداری اقتضائات خود را دارد و باید تلاش 

کنیم در این زمینه گره ها را باز کنیم.

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: سپاه می تواند پیشرفت 
۱۰۰ برابری داشته باشد و این دور از دسترس نیست. 

سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری رئیس ستاد کل نیروهای 
مسلح در بیست و چهارمین مجمع فرماندهان و مسئولین سپاه 
با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای والامقام انقلاب اسلامی، 
عملکرد  به  اشاره  با  امنیت  و  حرم  مدافعین  و  مقدس  دفاع 
تقویت  و  حمایت  تداوم  کرد:  تاکید  اخیر  یکسال  در  سپاه 
جبهه مقاومت )به نحوی که سال گذشته نسبت به امسال قابل 
مقایسه نیست و حمایت در سرزمین های فلسطینی هم افزایش 
و سوریه،  عراق  در  داعش  با  مبارزه  ادامه  داشته(،  چشمگیر 
اعلام سپاه پاسداران به عنوان بزرگترین سازمان ضد تروریستی 
جهان در بیان فرماندهی معظم کل قوا، تداوم مقابله و مبارزه 
با اشرار در جنوب شرق و شمال غرب کشور، انهدام مقرهای 
به سمت خلع  اقلیم شمال عراق که مسیری  تروریست های 
سلاح کامل این گروه های تروریستی است، ارتقاء چشمگیر 
توان دفاعی در عرصه های مختلف از جمله موشکی، پهپادی، 
از  آمیز  موفقیت  های  رزمایش  برگزاری  پدافندی،  و  زمینی 
تا  ایرانی که تصمیم  جمله رزمایش اخیر در جزایر سه گانه 
اجرای آن تنها در ۲۴ ساعت صورت گرفت، مقابله با دزدی 
دریایی استکبار جهانی و اذنابش و ایجاد بازدارندگی  دریایی، 
کمک به مردم در امور مختلف و حضور در بلایای طبیعی از 
جمله سیل و زلزله و انجام رزمایش های کمک مومنانه و اهدا 
بسته های معیشتی در مناطق کمتر برخوردار از دیگر اقدامات 

پاسداران سبز پوش انقلاب اسلامی است.

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با تاکید بر »انتظارات به حق 
فرمانده معظم کل قوا از سپاه پاسداران انقلاب اسلامی« بیان 
کرد: سپاه می تواند پیشرفت ۱۰۰  برابری داشته باشد و این 
از  آینده  اتفاقات  و  محیط  شناخت  نیست.  دسترس  از  دور 
سوی این نهاد مهم است و باید در حوزه های مختلف جذب 
نیروی انسانی متعهد و متخصص، حرکت در لبه علم و فناوری 
به  بازرسی  و  اشراف  و  نظارت  علمی،  های  طرح  توسعه  و 
بردارد. همچنین مسئولان در سپاه و سایر  صورت ویژه گام 
ارگان ها باید کار جهادی کنند تا بتوانیم در جهت پیشرفت 
انقلاب  پاسداران  اینکه سپاه  بیان  با  برداریم. وی  کشور گام 
اسلامی به عنوان بازوی قدرتمند جمهوری اسلامی در کنار 
ارتش جمهوری اسلامی ایران فعالیت می کند؛ عنوان داشت: 
همکاری و هم افزایی ارتش و سپاه نیروهای مسلح جمهوری 
اسلامی و سپاه پاسداران را در زمره قدرت های برتر منطقه و 

جهان قرار داده است.

مصوبات  عفاف،  و  بررسی لایحه حجاب  پایان  در  گفت:  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  عضو 
رأی  آن  زمان  به  نبینند،  را  مصوبه  نمایندگان  که  زمانی  تا  و  می شود  بارگزاری  کمیسیون 
نخواهند داد و اگر نمایندگان قبول نکنند می توانند آن را پس بگیرند. امیرحسین بانکی پور فرد 
عضو کمیسیون فرهنگی مجلس شورای اسلامی در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، درخصوص 
انتقادات و نگرانی ها نسبت به لایحه عفاف و حجاب و شیوه رسیدگی براساس اصل ۸۵ قانون 
اساسی، گفت: این لایحه جمع سپاری شده و همه نظر دادند، یعنی عام و خاص. فکر نکنم 

لایحه و طرحی را به اندازه این لایحه مردم بشناسند.
وی ادامه داد: یعنی شما نگاه می کنید تمام مواد آن را همه دارند می خوانند، نظر می دهند و 
نظرات دارد اعمال می شود؛ یعنی هرچه کارشناسان تا الان نظر دادند، این لایحه با نظراتی که 

صاحب نظران ارائه کردند، مرتب پویایی داشته است.
و  قضایی  کمیسیون  در  آن  بررسی  که  اکنون  کرد:  تاکید  مجلس  فرهنگی  کمیسیون  عضو 
حقوقی در حال انجام است هم همینطور است و موضوع محرمانه ای در کار نیست. در پایان 
تا  بارگزاری می شود و  اتمام رسید، مجددا ]مصوبات[  به  بررسی و تصویب  هم زمانی که 
زمانی که نمایندگان مصوبه را نبینند به زمان ]اجرای[ آن رأی نخواهند داد و اگر نمایندگان 
قبول نکنند، می توانند پس بگیرند.وی در پاسخ به این سوال که »یعنی بعد از پایان بررسی هم 

می توانند اصل ۸۵ی شدن لایحه را پس بگیرند؟«، عنوان کرد: اصلا می توانند بگویند که ما 
زمان اجرا را رأی نمی دهیم و پس بگیرند. بانکی پور در واکنش به این انتقاد که »گفته می شود 
این گزارش تصویب  مواد  نفر  یعنی ۸  آراء  با دو سوم  و  نفر هستند  اعضای کمیسیون ۱۱ 
خواهد شد«، اظهار داشت: ببینید من خودم عضو کمیسیون فرهنگی هستم و شاهد بودم که 
در جریان بررسی و آماده شدن گزارش روی لایحه از کمیسیون های مختلف مجلس می آمدند 
و فضای خیلی آزاد و خوبی برای بیان نظرات و دغدغه ها وجود داشت و موضوع منحصر 

به اعضای کمیسیون نبود. 
در کمیسیون ها هر کسی آزاد است از نمایندگان بیاید و حضور داشته باشد، نه تنها نمایندگان 
بلکه از دستگاه ها می آیند و حضور پیدا می کنند، یعنی از این بابت هیچ مشکلی نیست.وی 
ادامه داد: اتفاقا اصلا برای این لایحه در این شکل بهتر می شود نظرات را آورد، نمایندگان 
۱۵۰۰ نظر ثبت کرده بودند اگر قرار بود در صحن مطرح شود حداکثر ۵۰-۶۰ پیشنهاد را 
اجازه می دادند در صحن مطرح شود که از این تعداد هم مواردی رأی نمی آورد اما در همین 
یک هفته ای که لایحه بررسی شد، نشستیم و تمام ۱۵۰۰ نظر را مطالعه کردیم که بیش از 
۱۰۰ مورد از آن ها خوب بود و اعمال کردیم، اصلا در صحن مجلس نمی شد این کار را 

انجام دهیم.
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